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je zpracována na základě: 
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a 

dle § 7 Vyhlášky č. 15/2005 Sb., ve znění novely vyhláškou č. 150/2022 Sb., 
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1 Základní údaje 

 Základní škola 

Základní škola je součástí výchovně vzdělávací soustavy; je zařazena do sítě škol 

rozhodnutím Školského úřadu Nymburk ze dne 29. února 1996 s identifikačním číslem 

(IZO):102 386 170. 

Součástí školy je školní družina a školní klub. Škola je zřízena Městem Milovice  

od 1. 1. 1995 jako příspěvková organizace (IČ: 61631493). Od 1. 8. 2013 naše škola nese 

název Základní škola T. G. Masaryka Milovice, ke které náleží budovy Školská 112  

a Pionýrů 54.  

Vedení školy 

Ředitelka školy: Mgr. Lada Flachsová 

zástupce ředitelky školy pro I. st: Mgr. Iveta Hankeová 

zástupce ředitelky školy pro II. st: Ing. Bc. Zdeňka Fraňková 

ekonomický zástupce ředitelky školy: Hana Hamerníková 

vedoucí vychovatelka školní družiny: Bc. Radka Boučková 

 Kontakty 

Telefon: 

Hlavní budova – Školská 112 (3. -9. ročník) 325 577 221; 732 771 266 

Budova staré školy – Pionýrů 54 (1. -3. ročník) 734 327 716 

Školní družina 734 327 775 

E-mail: zsmilovice@zsmilovice.cz 

Každý učitel má zřízený e-mail v podobě: jmeno.prijmeni@zsmilovice.cz.  

Webové stránky: www.zsmilovice.cz  

Facebook školy: https://www.facebook.com/Základní- škola-TG-Masaryka-

Milovice 

Instagram školy: https://www.instagram.com/zstgmmilovice/  
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 Školská rada 

Školská rada vznikla na základě usnesení č.379/2005 ze zasedání Rady města  

ze dne 12. 9. 2005 s účinností od 1. 1. 2005.  

Volby do Školské rady z řad pedagogů proběhly na pedagogické radě dne 

30.08.2022.  Celkem hlasovalo 49 voličů z 53 možných, což je  96,1 %. 

 

Volby do Školské rady z řad oprávněných voličů proběhly dne 06.09. a 07.09.2022. 

Jednotliví kandidáti obdrželi tento počet 

hlasů: 

 

 

Celkem hlasovalo 634 oprávněných voličů  

z 671 možných, což je 94,49 %. Platných 

lístků bylo odevzdáno 616, neplatných 18.  

 

V souladu s § 167 odst. 2 zákona č.561/2004 Sb., školský zákon se členy Školské rady ZŠ 

T. G. Masaryka Milovice stávají 3 kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. Ostatní kandidáti, 

kteří nejsou na místech zvolených členů školské rady, se považují za náhradníky podle 

pořadí dle počtu získaných hlasů. 

Rada města Milovice jmenuje za zřizovatele, dle § 167 zákona č. 561/2004 Sb., školský 

zákon, ve znění pozdějších předpisů, tyto členy školské rady: 

• Mgr. Dušana Kováčika – radního města,  

• Ing. Vladimíra Vedrala – radního města, 

• Mgr. Andreu Fiřtovou – vedoucí OŠS 

Usnesení bylo přijato, č.u.: UR-650-38/22 
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Na 1. jednání ŠR dne 24.09.2022 byl zvolen předsedou p. David Vozáb, DiS., zapisovatelem 

byl zvolen Mgr. Lukáš Nachlinger 

Dne 28.06.2023 odvolala Rada Města Ing. Vladimíra Vedrala a Usnesením č. UR-447-25/23 

jmenovala nového člena ŠR JUDr. Kristýnu Bukovskou. 

Členové jsou zvoleni na tříleté volební období, které bude končit v září 2025. 

 

 Voluntarius, z.s.  

V letošním školním roce se sdružení Voluntarius opět podílelo na chodu školy a 

podpoře žáků navštěvující ZŠ TGM Milovice.  

Podpora spočívala v příspěvku na výtvarné potřeby, úhrada části výjezdu Dětského 

zastupitelstva a příspěvky na školy v přírodě, vodácký kurz a lyžařské kurzy žákům. Šerpy 

pro deváťáky byly taktéž jako každý rok na seznamu příspěvků.  Nemalou radost nám 

udělala rozzářená očka žáků prvních a třetích tříd, kteří se i díky příspěvku mohli radovat 

z krásné nadílky od Mikuláše.  

S velkou radostí jsme se podíleli na financování dopadové plochy pro nově vzniklé 

workoutové hřiště u budovy ul. Pionýrů.  

Celková částka, kterou sdružení Voluntarius přispělo ve školním roce 2022/2023, 

činilo 115 820 Kč.  

Mgr. Barbora Nováková 
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2 Organizace výchovy a vzdělávání 

 Charakteristika školy – učební plány 
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Učební plány se změnily takto:  

Dělenou výuku 1 hodiny MA jsme podpořili ještě dále ve 4.ročníku, 

k zajištění většího individuálního přístupu k žákům a jejich potřebám došlo v 6. a 7. 

ročníku k vytvoření paralelní skupiny napříč ročníky.  

Skupina nadaných (v rámci přírodovědné větve) byla postoupena, tzn., že tyto 

skupinky pracovali od 3.-7.ročníku.  
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Tandemová výuka probíhala experimentálně v 7.ročníku v hodině VKO, v 6. 

a 1. ročníku v hodinách českého jazyka a v některých hodinách OSV (s metodikem 

prevence). 

Nepovinný předmět zůstalo Dětské zastupitelstvo, přibyl předmět 

Environmetální výchova. 

Ing. Zdeňka Fraňková 

 

 Školní vzdělávací program 

Ve školním roce 2022/2023 byly provedeny v ŠVP naší školy změny v souladu 

s RVP – ZV – 2021:  

- nový volitelný předmět Přírodovědné pokusy – pro 6. a 7.ročník 

 

Ing. Bc. Lenka Kroupová, koordinátor ŠVP 

 

 

 Výsledky zápisu do 1. tříd 

na školní rok 2023/2024  

ze spádového obvodu 

K zápisu se dostavilo:                    celkem 83 dětí                               40 dětí 

Zapsaní do 1. třídy:                                     70 dětí                               31 dětí 

Z toho ukrajinské:                                         4 děti    

                                                    

Odklad povinné školní docházky byl udělen 13 dětem                        9 dětí 

V září otevřeme tři třídy s 68 žáky. 

Do všech prvních tříd byli přiznáni celkem 3 asistenti pedagoga pro české žáky, 2 

pro žáky ukrajinské. 

Ing. Zdeňka Fraňková 
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 Zápis 

Zápis žáků do 1. ročníků 

V letošním školním roce jsme využili při přípravě zápisu žáků do 1. ročníku 

zkušeností z minulých let a připravili jsme pro děti opět setkání s postavami různých 

řemesel. Ve škole tedy budoucí školáky přivítal malíř, farmář, servírka a stavbař. 

V kostýmech vystupovali jejich noví kamarádi z 8. 

ročníků,  

se kterými se už seznámili při jejich návštěvě 

v mateřské školce.  

Přes jednoduchou stavbu při poznávání 

geometrických tvarů u stavbaře, určování barev u 

malířského stojanu s asistencí malíře, se dostali 

k prostírání stolu, kde se servírkou cvičili orientaci 

v prostoru. S farmářem navštívili improvizovaný 

kurník, kde přepočítali snesená slepičí vejce.  

I přes počáteční obavy z plnění úkolů se 

v závěru všichni do takto zábavné školy začali těšit.  

Mgr. Libuše Košvancová 
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 Začátek školního roku 2023/2024 

 

   

Do školy nastoupili nově i ukrajinští 

prvňáci. 

 

 

Otevřeli jsme 2 první třídy. 
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 Speciální programy 

 Maxík 

Po zápise některým dětem, jejichž zákonní zástupci mají zájem, nabízíme možnosti 

docházky na speciální programy. Děti, které  

se potřebují zdokonalit v grafomotorice, docházeli 

na stimulační kurz Maxík.  

 

 

 

 

 Logopedie 

Na logopedické nácviky docházeli jednak děti, které v 1.třídě potřebovaly docvičit 

nějaké hlásky, které se jim nedařily, ale také ti, kteří v logopedii pokračovaly. 

Ve spolupráci s MŠ U Broučků jsme také depistáží vytypovaly děti, které by tuto 

péči potřebovaly. Následně si mohly vybrat ze 4 možných kurzů, které se konaly 

individuálně v průběhu celého školního roku 1 x 14 dní. 

 

 EEG biofeedback 

Sebeučení mozku pomocí tzv. biologické zpětné vazby letos zvolilo 8 dětí, nejen 

z naší školy, dojížděli i z okolních měst. Při tréninku dítě dostane okamžitou, cílenou a 

přesnou informaci o ladění (případně "rozladění") svých mozkových vln a může se naučit, 

jak je uvést do souladu. Program převádí snímanou aktivitu mozku do jednotlivých prvků 

počítačové hry, která poskytuje zpětnovazebné informace o úspěšnosti tréninku. 

 

 Volitelné předměty, zájmové útvary 

Ve školním roce 2022/2023 jsme otevřeli dle zájmu žáků: 

Nepovinný předmět:  

6. – 9. ročník – Dětské zastupitelstvo 
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1. – 9. ročník – Environmetální výchova 

Volitelné předměty: 

6. ročník: Praktika z přírodopisu, Konverzace v anglickém jazyce, 

Žurnalistika, Výtvarné dílny, Sportovní aktivity, Ateliér, Taneční sport a Základy šití  

7. ročník: Praktika z přírodopisu, Sportovní aktivity, Ateliér, Taneční sport, 

Konstruování a Přírodovědné pokusy 

            8. ročník: volitelný předmět je nahrazen Volbou povolání pro všechny žáky  

9. ročník: Ekopraktika, Konverzace v anglickém jazyce, Sportovní aktivity, 

Konstruování, Ateliér a Taneční sport 

 Ing. Zdeňka Fraňková 

 Nové volitelné předměty 

Přírodovědné pokusy 

V letošním školním roce 2022–2023 byl poprvé otevřen volitelný předmět 

Přírodovědné pokusy pro 7. ročníky. Společně jsme se seznámili se zajímavostmi i pokusy 

z oblasti chemie, fyziky, přírody. Naučili jsme se psát tajným písmem, vypěstovali jsme si 

chemikovu zahrádku, prozkoumali jsme přírodu pod mikroskopem, seznámili se 

s Nenewtonskou kapalinou. Kromě pokusů, děti pracovaly s přírodními materiály, vyrobily 

si svíčky, upekly zelený velikonoční perník, pomocí suchého ledu si vyrobily domácí 

zmrzlinu. V hodinách se žáci naučili pracovat se senzory Pasco, měřili teplotu, koncentraci 

oxidu uhličitého, pH látek.  Na závěr školního roku jsme vyrazili do botanické zahrady 

v Praze, kde proběhla exkurze ve skleníku tropických a subtropických rostlin a cestou zpět 

jsme nahlédli i do motýlího domu. 

„Vše mě bavilo. Mohly by být zajímavější pokusy.“ 

 „ ….štve mě, že nejsme venku častěji.“ 

„ nebavilo mě měření pH a vyplňování protokolů.“ 

„Tenhle předmět mě ve výsledku bavil a je to dobrá příprava na chemii příští rok.“ 
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Taneční sport 

Tento předmět měl v tomto 

školním roce premiéru a hned se některé 

skupiny dívek kvalifikovaly  

na krajskou soutěž (více viz soutěže). 
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  Zájmové útvary  

V tomto školním roce jsme zájmové útvary nabízeli ve spolupráci se společností 

Rytmik, šachovým klubem Spartak Čelákovice a DDM Nymburk. Žákům byly nabídnuty 

tyto kroužky: Šachový kroužek, Logopedie, Keramika, Netradiční výtvarné dílny, Zumba, 

Taneční a pohybový kroužek, Robotika pro děti, Angličtina v pohybu a Veselá věda – 

Kroužek vědeckých pokusů.  

Většina z nabízených kroužků byla otevřena. I v letošním roce byl pro velký zájem 

otevřen keramický kroužek dvakrát. Celkem navštěvovalo zájmové útvary 78 žáků naší 

školy. Do příštího roku chceme rozšířit nabídku i žákům druhého stupně. 
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Bc. Zdenka Dóková 
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3 Výkon státní správy 

 Následné vzdělávání vycházejících žáků 

Tabulky vycházejících žáků naší školy 

9, ročníky 

 

Celkem 79 žáků 9. ročníků – 2 žáci nebudou pokračovat ve středoškolském  

studiu (UKR). 

 

5. ročníky 

 

Mgr. Jana Šedová, kariérový poradce 
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4 Výchovně vzdělávací výsledky školy 

 Přehledné údaje o výsledcích vzdělávání žáků 

viz. příloha 

 Přehled klasifikace za I. a II. pololetí 

viz. příloha 

 Komentář k výsledkům výchovy a vzdělávání 

 Naplňování cílů školního vzdělávacího programu 

Ve školním roce 2022/2023 byli žáci vzděláváni podle Školního vzdělávacího 

programu pro základní vzdělávání „Škola – základ života“.  

Díky realizaci množství hodin doučování se podařilo většinu žáků dostat  

na obvyklou (předcovidovou) úroveň.  Bohužel, u některých žáků přetrvává nízká motivace 

a nezájem. 

V tomto školním roce se nám podařilo:  

a) vytvářet bezpečné prostředí pro práci žáků i pedagogů, 

b) soustředit se ve škole příjemnou a podnětnou atmosféru, 

c) do výuky zavádět inovativní metody, především v oblasti IT 

d) vedli jsme žáky ke kooperaci, k hledání mezipředmětových vztahů, k vyhledávání 

informací z různých zdrojů a jejich použití v praxi 

 e) motivovali jsme žáky k sebehodnocení a vytváření zpětné vazby po splnění úkolu, 

pedagogové se soustředili na kladné hodnocení pokroků jednotlivých žáků 

Žáci splnili závazné očekávané výstupy a klíčové kompetence v souladu s cíli a 

zásadami vzdělávání, s respektováním individuálních potřeb žáků. Průřezová témata byla 

naplňována nejen v hodinách, ale také v různých školních projektech. 

Cíle dané RVP ZV a ŠVP pro základní vzdělávání pro školní rok 2022/23 byly 

splněny.  
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 Podpora žáků k učení a vztahů ve třídě  

Aktivita žáků spočívá v motivaci. Na ní závisí konečný výsledek společného snažení.  

Při náležité motivaci zvládnou všechny zúčastněné strany splnit úkol lépe a rychleji dospějí  

ke stanovenému cíli. 

Pro každou práci je třeba bezpečné prostředí, čemuž napomáhá naslouchání, 

tolerance  

a trpělivost. Při dodržení těchto zásad je však nezbytné dát žákům určitý rámec hranic a 

důslednosti. Pak lze budovat vzájemnou důvěru a empatii. Pokud se toto ve třídě daří, pak  

i vztah k výuce nabývá jiných rozměrů. 

 Pedagogové paralelních ročníků společně budovali podporu žáků k učení a 

vztahů  

ve třídě různými nástroji. K některým se uchylovali při řešení problematické situace, jiné 

používali pravidelně. 

 

1. ročníky 

Podpora vztahů ve třídě  

- mapování vztahů ve třídě 

- pravidelná práce s třídními pravidly 

- rozvíjet vzájemné poznávání se žáků ve třídě 

- podpořit vzájemné oslovování se křestními jmény 

- umožnit prohloubení znalostí o zájmech spolužáků 

- umožnit zábavnou formou odreagovat napětí ve třídě 

- rozvíjet vzájemnou důvěru a ohleduplnost mezi žáky 

- vytvořit třídě prostor pro společnou tvorbu a zážitky 

- rozvíjet schopnost empatie 

- motivovat žáky k pozitivnímu nahlížení na spolužáky  

- umožnit žákům porozumět nenásilnému způsobu řešení konfliktů 

- podpořit navázání vzájemného kontaktu mezi všemi žáky 

- prohloubit vnímaní o potřebách a přáních spolužáků 

- podpořit schopnost projevovat zájem o druhé 

- nastavit společně se žáky pravidla, která ve třídě podpoří respekt, vzájemné 

naslouchání si a umožní skupinovou práci 

Podpora žáků k učení 

- předcházení únavě a ztrátě koncentrace pozornosti žáků při dlouhé monotónní 

činnosti – úprava časového uspořádání výuky, pedagog by měl znát dostatečné 

množství různých způsobů a forem výuky a střídat je v průběhu vyučovací 

hodiny tak, aby se vhodně doplňovaly a nezatěžovaly žáky jednostranně. 

- respektování individuálního pracovního tempa žáka 

- individuální práce se žákem 

- pravidelná kontrola pochopení osvojovaného učiva 
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- zavedení doučování 

- posílení motivace k učení – skupinová výuka, kooperativní učení, metody aktivního 

učení 

- snížení emoční zátěže žáka – strach ze selhání 

- posilování zdravého sebevědomí 

- poskytnutí možnosti prožít úspěch, možnost vyniknout  

- rozvoj schopnosti žáků samostatně se učit 

- posílení spolupráce mezi školou a zákonnými zástupci  

 

2. ročníky 

 

- Mapování vztahů ve třídě, respektování individualit 

- Rozvíjet vzájemné poznávání se v rámci kolektivu, rozvíjet schopnost vcítění 

- Zdravé sebevědomí 

- Pravidla třídy 

- Rozvoj k samostatnému učení 

- Doučování, dovysvětlování 

 

3. ročníky 

Podpora vztahů ve třídě 

- Soudržnost kolektivu třídy v hodinách OSV 

- Skupinové práce 

- Prezentovat sami sebe 

- Tolerovat odlišnost žáků 

- Práce v kruhu 

 

Podpora žáků k učení 

- Učení zábavnou formou – využití ICT techniky 

- Pracovní listy 

- EDU ČT 

- Pochvala 

 

4. ročníky 

Podpora vztahů ve třídě  

- Zaměření hodin OSV na zlepšení vztahů 

- Společný třídní projekt 

- Rozhovor se žákem, popř. spolužákem, kterého se problém týká 

- Komunikace s rodiči 

- Konzultace s výchovným poradcem  

- návštěva ve třídě výchovného poradce 

 

Podpora žáků k učení  

- Nabídka doučování 

- Využití konzultačních hodin k vysvětlení látky 
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- Komunikace s rodiči (zlepšení domácí přípravy, webové stránky, trenažéry) 

- Dopomoc AP s prvním krokem 

- Na nějaký čas využití pomůcek ke zlepšení pochopení látky 

- Podpůrný plán 

 

5. ročníky 

- Možnost individuálních konzultací 

- Možnost relaxačních chvilek 

- Nabídka stolních her/vyžití na přestávky 

 

Závěry konzultace vyučujících předměty: český jazyk, dějepis a výchova k občanství 

ČJ  

- Možnost individuální konzultace, doučování 

- Zaměření úkolů v hodinách přizpůsobit (zejména ve vyšších ročnících) ve stylu 

Cermat testů  

- Připomínat nabídku různých možností procvičování – využívání školních programů 

a aplikací – proskoly.cz, umimecesky.cz…. 

D, VKO  

      - Využívání písemných pramenů, videoukázek – čtení s porozuměním, 

vyhledávání a třídění informací, utváření a formulování vlastních názorů a závěrů 

       - Přirovnávání a srovnávání minulosti a současnosti, sledovat vliv minulosti na 

vývoj dalších událostí 

       - Možnost individuální konzultace 

 

Výstupy pedagogů pro hodiny Matematiky 

Podpora žáků v učení 

-využívat možnost doučování 

-využívat konzultační hodiny 

-využívat výukové webové stránky a výuková videa 

 

Podpora vztahů ve třídě: 

-skupinové práce a projekty 
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-vzniklé problémy včas řešit 

-využívat pomoc školního preventisty a školní psycholožky 

Cizí jazyky – domluvené postupy 

Podpora žáků k učení  

- Individuální přístup k žákům v hodinách 

- Dodržování pedagogických postupů 

- Možnost doučování v konzultačních hodinách (pravidelné, nepravidelné) 

- Doporučení aplikací na možnost procvičování probíraných jevů 

- Spolupráce žák/AP/učitel  

 

Podpora vztahů ve třídě 

- Proaktivní nastavení očekávaného chování 

- Důsledné monitorování chování a vztahů  

- V případě potřeby intervence  

- Aktivity v rámci třídnických hodin 

- Semiramis 

 

Závěry pedagogů: Přírodopis, Chemie, VkZ 

- skupinové práce v hodinách 

- využití konzultačních hodin 

- úprava výukových metod 

- používání praktických ukázek 

- volitelné předměty jako PzP, nebo Eko –posílení mezitřídních vztahů 

- Ekotým – rozvíjení sociálních kompetence, práce ny společných projektech, 

prezentování své práce 

Předměty výchovného zaměření 

- Aktivity na posílení spolupráce, komunikace a řešení problémů v týmu 

(skupině)  

- Výběr aktivit vhodných i pro méně nadané žáky v oblastech, ve kterých mohou 

vyniknout 
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 Sebehodnocení žáků 

1.  ročník                                               2. ročník 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. ročník 
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4. ročník 

 

5.ročník 

           

 



26 
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6. ročník 
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7.ročník 
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8.ročník 

   

 

 

 

 

 

 



30 

Sebehodnocení je proces hodnocení vlastních výkonů, zpětné ohlédnutí za svou 

provedenou aktivitou, činností. Vede ke zmapování výkonu žáka. Učíme je tímto zdravému 

náhledu na své znalosti a dovednosti. 

Má vliv na sebepojetí a sebevědomí žáka, od čehož se odvíjejí jeho sociální 

dovednosti. Vyučující vedou žáky ke zhodnocení příčin neúspěchu a přemýšlení nad tím, co 

by příště mohl udělat jinak.  

S žáky na 1.stupni pracujeme se systémem školních portfolií, kam si žák v průběhu 

školního roku zakládá vlastní výtvory. Portfolia využíváme v rámci tripartitních schůzek, 

kde se schází žák, rodič a pedagog, popř. asistent pedagoga, aby v rámci určitého časového 

období zhodnotili své výsledky.  

Žáci 2. stupně zakládají svá sebehodnocení do složky, ve které mohou sledovat své 

pokroky. Učitelé se k sebehodnocení vyjadřují buď ústně nebo každému žákovi zvlášť, 

písemně. 

Všechna sebehodnocení z každého pololetí celého základního vzdělávání si následně 

žáci odnášejí se závěrečným vysvědčením. 

 

 Cizinci na škole 

 Výuka cizinců 

V září 2022 byla ukončena první skupina 10 cizinců, která výuku českého jazyka  

na naší škole zahájila v září 2021. Vzhledem k průběžnému nástupu cizinců do naší školy, 

druhá zahajovací skupina pokračovala ve své výuce s 10 žáky až do dubna 2023. Jelikož 

válečný konflikt na Ukrajině i nadále pokračoval, přibývalo do škol stále více uprchlických 

žáků. Toto vedlo k navýšení výukových skupin o další tři, od ledna 2023 čtyři skupiny 

v celkovém počtu 38 žáků. 

Jako určená škola krajským úřadem pro poskytování bezplatné jazykové přípravy 

jsme napomáhali i okolním školám, a to ZŠ Kounice, kde byla vytvořena jedna skupina 

s počtem žáků 7, ZŠ B. Hrozného Lysá nad Labem s vytvořenými třemi, později čtyřmi 

skupinami, tvořenými 39 žáky a ZŠ JAK Lysá nad Labem, která počtem 12 cizinců naplnila 

dvě skupiny.  

Dle Metodického materiálu MŠMT k poskytování bezplatné jazykové přípravy 

v předškolním a základním vzdělání, kdy skupina může být naplněna deseti žáky, probíhala 
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v tomto školním roce výuka českého jazyka pro cizince ve 13 skupinách pod vedením  

8 vyučujících v celkovém počtu 107 žáků.  

Mgr. Iveta Hankeová 

 

 Kurzy českého jazyka 

V letošním roce se uskutečnil kurz českého jazyka pro naše nové žáky z Ukrajiny. 

Kurz měl celkem 200 vyučovacích hodin přímé výuky. Děti byly rozděleny do skupin 

s ohledem na jejich věk a s tím souvisela i náročnost výuky. 

 Cílem všech skupin bylo osvojení si českého jazyka. Základem bylo naučit žáky 

českou abecedu, znalost základních pojmů, která byla nezbytná k prvním dnům ve škole. 

První na řadu přišla slovní zásoba, která se týkala dění ve škole, aby co nejdříve děti 

porozuměly učiteli ve třídě a mohly se zapojit do výuky.  

 Následovaly další a další témata k ukotvení slovní zásoby. Nedílnou součástí byla 

gramatika.  Žáci se museli naučit správně skloňovat slovesa a umět je použít ve větách.  

Nebylo tak těžké naučit žáky skloňovat dle osob, ale na řadu přišlo časování sloves, které 

bylo pro žáky mnohem těžší, ale nakonec to zvládli.  

Když zbyl ke konci výuky čas, žáci se dívali na krátké české pohádky – většinou 

večerníčky, kdy se pak snažili převyprávět děj. Také se naučili pár českých písniček.  Jak 

plynul rok, poznávaly děti zároveň i české svátky, naše tradice a zvyky.  

Nedílnou součástí bylo porozumění.  Žáci četli texty a následně s nimi museli umět 

pracovat.  

 Nejdůležitější bylo snažit se mluvit, i když se jim ze začátku moc nechtělo. 

 K výuce nám byla velkým pomocníkem interaktivní tabule, kde mohli žáci pracovat 

s perem, a to je moc bavilo. Byla to škola hrou. Jindy jsme k osvojení slovní zásoby na téma 

potraviny a česká měna využili obchůdek, kde se děti staly prodavači a nakupujícími. Jindy 

to byla zase hra na lékaře a pacienta.  
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Využívali jsme zapůjčená sluchátka s tablety, kdy každý žák měl svůj prostor  

na soustředění se na čtený text a následné odpovídání na 

otázky. 

 

 

 

 

 

 

 

Po uplynutí kurzu žáci odcházeli s nabitou slovní zásobou, nebáli se mluvit i číst a 

se svými spolužáky si umí již popovídat hezky česky.  

Jana Peřinová 

 

 On line program 

Pro ukrajinské žáky 8. a 9.ročníku (jsou součástí školy) byl dnes organizován online 

program Uplift Orient“ od Junior Achievement Czech, který byl zaměřen na témata jako 

kultura a cestování po ČR a finanční gramotnost. Kurz vedli 2 zkušení lektoři v ukrajinštině. 
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Následně v tomto programu spustili 

online soutěž ve finanční gramotnosti  

v ukrajinském jazyce. V naší škole - 1.cena!!!  
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 Používání IT techniky ve výuce 

Žákům od 3. ročníku byly zadány dotazníky, kde bylo zjišťováno používání IT při 

výuce. Žáci dotazník vyplňovali v hodinách Informatiky. 

3.ročník (76 odpovědí)  

 

 

 Ve 3. ročníku začíná dle našeho ŠVP výuka Informatiky. Tito žáci se s prací 

na PC začínají seznamovat. Učí se samostatně přihlašovat pomocí svých údajů, používají 

svá hesla, seznamují se se svými maily. Díky menším zkušenostem a věku (ne všichni žáci 

mají telefon) ještě nepoužívají ve výuce svá zařízení.  

Prioritním IT nástrojem učitele v hodinách je interaktivní tabule a její možnosti 

využití. IT technika používaná jednotlivými žáky je označena v hlavních předmětech 

3.ročníku: ČJ, M, AJ, Informatika, ČaJS.  

Žáci by uvítali používání 3D brýlí, mobilů, hodinek (ostatní přání se váže k volnému 

času, kdy VR je přístupná v klubovnách). 

 Závěr: IT technika je na vynikající úrovni využití. Přemýšlet o zařazení 3D 

brýlí na zpestření výuky. 
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4.ročník (40 odpověí) 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 V paralelních 4. ročnících se IT technika začíná používat i v ostatních 

předmětech, včetně výchov. Přes 90 % žáků vnímá využití v hodinách Informatiky, velké 

zastoupení v hodinách ČJ, M, ale oproti 3. ročníku již méně v hodinách AJ. Nástrojem 

učitele zůstává nejvíce interaktivní tabule. 

 Vlastní zařízení žáků, které se začíná využívat, je mobilní telefon. HW, který 

by žáci rádi používali, jsou kromě volnočasových aplikací 3D brýle, 3D tiskárna, skener, ale 

zmiňovali také přídavná zařízení k tabletu (myš).  

 Závěr: Zařadit větší využití IT techniky v AJ, Vlastivědě a Přírodovědě. 
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5.ročník 

   

Telefon Tablety PC Interaktivní tabule Kalkulačka 

15 13 15 3 2 

 

 

       

V 5. ročníku se IT technika v hodinách ČJ, M a AJ používá v 89 %. Kromě 

interaktivní tabule, která převládá, používají žáci ve výuce tablety (15-23 %), PC (do 10 %), 

telefony. Někteří (osobně dotázaní – nadaní žáci) používají v hodinách M kalkulačky. 

Závěr: Zvýšit % používání individuální techniky při samostatné práci, popř. 

skupinové. Zařazovat práci s BYOD. 
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6.ročník (67 odpovědí) 

  

 

Informatika Český 

jazyk 

Anglický 

jazyk 

Hudební 

výchova 

Výchova k 

občanství 

Výtvarná 

výchova 

Matematika 

8 31 37 22 11 4 17 

 

 

                      V 6. ročnících je % využívaného IT zařízení v rámci poměru výklad x 

procvičování vyvážené, BOYD se využívá ve větší míře ve více předmětech (téměř ve 

všech). 

                      Závěr: Pokračovat v nastaveném používání.   
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7.ročník (86 odpovědí) 

          

 

 

NTB Tablety PC Mobil Kalkulačka Interaktivní 

tabule 

Chytré 

hodinky 

5 4 5 10 3 1 1 

 

 

 

 

 

                   Zvyšuje se % užívání IT techniky individuálně, nejen používání 

interaktivní tabule; zastoupeny jsou ve vyšší míře i ostatní předměty (fyzika, dějepis, VkO).  
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                   Některé odpovědi nekorespondují s většinou (např. nepoužíváme 

techniku vůbec) – z toho lze vyvodit, že odpovědi někteří žáci „brali“ na lehkou váhu či mají 

velkou absenci v předmětech, kdy právě k používání IT techniky dochází. 

                    Jiná technika užívání byla žáky zmíněna minimálně. 

                    Závěr: 7. ročníky mají v rozvrhu dle ŠVP naší školy 2 hodiny 

Informatiky. Vzhledem k tomuto faktu je nezbytné se zaměřit na užívání ostatních IT 

zařízení – práce se skenerem, vizualizérem, 3D brýlemi, 3D tiskárna. Pro zájemce z řad 

učitelů bude nabídnuto školení. 

 

8.ročník (45 odpovědí)  
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  Využití IT techniky v 8. ročníku včetně využívání BYOD je na vynikající úrovni. 

V těchto třídách je předmět Volba povolání, kde žáci vnímají používání v tomto předmětu 

v 75 %.  

                        Potřeby žáků se pohybovaly kolem současných trendů: 3D brýle, 3D 

tisk, VR, čtečka. 

                        Závěr: Zachovat používání IT techniky jako do současné doby. 

Rozšíření používání nových zařízení ve škole (viz požadavky žáků – tato technika ve škole 

je nakoupena nově) - v hodinách Informatiky, ČJ, Hv (čtečky).  
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9.ročník (48 odpovědí) 

 

 V 9. ročnících se zvyšuje % využívání vlastních zařízení v dalších 

předmětech. Používání IT techniky je velmi podobné jako v 8. ročníku. 

 Žáci zmínili ve svých požadavcích především současné trendy – 3D brýle, 3D 

tisk, grafické tablety. Kromě HW jsme zachytili také požadavek využívání aplikace „Kodu“, 
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která se opírá o začátky programování, které žáci „okusí“ již na 1. stupni. Zmínili i podložky 

pod myši. 

 Závěr: Pokračovat v nastaveném, IT techniku zařazovat ve větší míře jako 

podporu do výchov. Požadavky žáků zařazovat do Informatiky; domluva provedení 

inventury potřeb „podložek“ pod myši. 

 

Celkové konstatování používání IT techniky na škole: 

 Žáci jsou seznamováni v různých předmětech s používáním IT techniky, 

věkově dochází k jejímu navyšování a postupnému přidávání dalšího HW. 

 IT techniku budeme nadále používat jako podpůrný nástroj výuky, pomocník 

jak učitele, tak žáků. Zařadíme nové pomůcky do výuky – v nižších ročnících postupné 

seznamování, ve vyšších ročnících budeme rozšiřovat IT techniku jako nástroj výuky.  

 

 Využití informačních technologií ve výuce 

Podporovat IT dovednosti ve všech oblastech je trend současné doby. Snažíme se a 

učíme se zapojovat techniku do všech možných předmětů, kde v tom vidíme smysl. 

1. ročník 

Žáci 1. ročníku zvládnou zapnout a vypnout počítač i tablet. Pracují při výuce  

na interaktivní tabuli. Využívají ji ke psaní, kreslení a ví o jejich dalších pracovních 

možnostech.  

Samostatně dokáží na webových stránkách naší školy vyhledat nástěnku své třídy a 

seznámit se s uvedenými informacemi. Byli seznámeni s pravidly pro děti k bezpečnému 

užívání internetu. Znají prevenci před zdravotními riziky spojenými s prací na PC.  

Umí zadat do internetového vyhledávače jednoduchou adresu nebo dotaz k vyhledání 

informací o zvířatech, rostlinách a významných osobnostech. Prostřednictvím plnění 

kreditních úkolů získali první zkušenosti s využíváním Office 365 Teams.  

V rámci samostatného procvičování učiva dokáží pracovat dle doporučených odkazů ve 

škole na tabletech i doma při domácí přípravě. Seznámili se se zavedením své mailové adresy 

pro potřeby školy.  

Mgr. Libuše Košvancová 
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2. ročník 

Ve 2. ročníku žáci využívají tablety při individuálním procvičování i skupinové 

práci. Běžně se v hodinách využívá interaktivní tabule. V hodině anglického jazyka  

si druháci osvojili práci na sweetboxu, tablety využívali k poslechu (s připojením sluchátek) 

i jako překladač. 

Žáci si upevnili zapnout a vypnout tablet a naučili se základnímu ovládání. Zvládnou 

si zapnout podle instrukcí textový program a opsat jednoduchý text. Umí si najít a zapnout 

internetový prohlížeč a pomocí něj si najít stránky k procvičení učiva matematiky, českého 

jazyka i člověka a jeho svět. Nejčastěji využíváme skolakov.eu, gramar.in, matematika.in, 

skolasnadhledem.cz. Většina si umí najít informace na internetu. 

V průběhu školního roku jsme tablety využili k procvičení znalostí z finanční 

gramotnosti – projekt České spořitelny. 

Mgr. Jana Bezuchová 

 

3. ročník 

Všechny 3. ročníky využívají IT techniku při vyučování. Interaktivní tabuli 

využíváme především k prezentaci nového učiva a procvičování. Na tabuli využíváme 

program SMART, který žáci samostatně zvládnou. 

Další techniku, kterou požíváme, jsou především notebooky. Děti je využívají 

k vyhledávání informací a k procvičování probrané látky, a to v hodinách matematiky, 

českého jazyka, ale i ČaJSu. Stolní počítače pak jsou hlavním nástrojem nového předmětu, 

Informatiky. 

Mgr. Roman Juřena 

 

4. ročník 

V hodinách českého a jazyka a matematiky jsme využívali interaktivní tabuli, tablety 

a notebooky. Prostřednictvím této techniky jsme se zdokonalovali v IT dovednostech – 

připojení pod svým účtem do přístroje, přihlašování do Teamsů a na stránky 

www.umimeto.org , kde jsme plnili zadané úkoly, či soutěže mezi žáky. 

http://www.umimeto.org/
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Daná témata jsme využívali k procvičování probíraného učiva nebo k opakování již 

osvojeného. Cvičení s hrami byla uplatněna k motivacím nejen úvodním, ale také 

závěrečným i v průběhu hodin. Se zájmem se žáci pouštěli do soutěží a opakováním  

se snažili docílit lepších výsledků či časů. S nadšením porovnávali své výsledky  

se spolužáky.  

Výuku jsme si zpestřili online samostatnou prací na stránkách drilandsklil.cz, 

skolakov.eu, které jsme využívali i na domácí přípravu. 

V hodinách přírodovědy a vlastivědy jsme využívali převážně interaktivní tabuli 

k promítnutí neúplných zápisů a výukových videí k probíranému tématu, popř. sledování 

web kamery umístěné v areálu školy. 

V hodinách anglického jazyka jsme využívali interaktivní tabuli, kde jsme plnili 

aktivity pro rozvoj slovní zásoby a spolupráce při získávání nových informací.  Vyzkoušeli 

jsme si také 3D brýle. 

Mgr. Martina Koutská 

 

5. ročník 

V 5. ročnících pokračujeme ve smysluplném využívání IT technologií, které 

podporují žáky ve všech předmětech, a nejen v předmětu informatika. Díky mobilním 

počítačovým učebnám se nám daří tento trend naplňovat.  

Schopnost pracovat s IT ze strany žáků i pedagogů se výrazně pozitivně projevila 

během nuceného přechodu na distanční výuku a nyní je mnohem jednodušší a přirozenější 

ve výuce s těmito pomůckami pracovat. Interaktivní tabule jsou již samozřejmým 

pomocníkem. Zcela individuálně byly pak jednotlivými pedagogy využívány pomůcky 

„roboti“. Do dalšího roku se těšíme na využívání elektronických čteček. 

Bc. Romana Dobiášová 

 

 

2. stupeň 

Přírodovědné předměty 
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V hodinách fyziky a matematiky se využívaly školní notebooky, tablety, a především 

mobilní telefony. Technika se používala zejména k procvičování učiva, nejčastěji  

se využívaly trenažery (Drill and Skill)  a Kahoot. Pomocí tohoto procvičování jsme rozvíjeli 

digitální gramotnost. Navíc se tak žáci seznamují s webovými stránkami a aplikacemi, díky 

nimž mohou doma dané téma procvičovat. IT technika byla využívána také v souvislosti 

s různými aplikacemi (např. Pasco, vytváření grafů ...). 

Mgr. Jiřina Šosová 

 

V přírodovědných předmětech (chemie, přírodopis, VkZ) používáme IT techniku, 

jak na procvičování učiva např. trenažery nebo umimeto, tak při vytváření referátů a 

prezentací.    

V chemii a ve volitelných předmětech využíváme různá měření, tvorbu grafů a sběr dat 

pomocí systému Pasco.  

V příštím školním roce se zaměříme na využití digitální učebnice 

Vividbooks zejména v chemii. 

Mgr. Pavla Vojtková 

 

Humanitní obory 

Při výuce ČJ, D, VkO byly v hodinách využívány tablety, notebooky a u starších 

ročníků nejvíce mobilní telefony. Jednotliví vyučující používají techniku v hodinách  

dle uvážení a rezervují si notebooky a tablety za pomoci sdílené tabulky. V hodinách čtení 

si vyučující osvojili práci s čtečkami, které postupně učí žáky. 

Mgr. Jana Vojtěchová 

 

Během hodin zeměpisu žáci dále používají IT techniku pro tvorbu a přednes 

prezentací ke zvoleným tématům, a také ke zpracování projektů - např. vytvoření 

prodlouženého víkendu v zahraničí za využití skutečných rezervačních platforem (letenky, 

ubytování atp.).  

Ing. Boučková Simona 

Informatika 

V předmětu zeměpis využíváme IT techniku v rámci procvičování probíraného 

učiva, např. slepé mapy na umimefakta.cz, procvičování na platformě wordwall, Google 



46 

Earth pro vizualizaci významných lokalit/památek. Učíme se pracovat s různými 

robotickými pomůckami: Bee-Bot, Blue-bot, Dobot, Vex 123, Vex Go, Ozobot, iRobot Root 

Coding Robot, 3D brýle, 3D tiskárna, 3D pera. Do výuky aplikujeme – robot Emil, umíme 

informatiku, Code, Scratch a jiné.  

Bc. Zuzana Carvová 

 

 

Cizí jazyky 

V hodinách cizích jazyků používáme: tablety/notebooky a pro jednodušší aktivity 

mobilní telefony žáků. 

Existuje široká nabídka nejrůznějších cvičení, které lze využít: jako motivační na 

začátku hodiny, k upevnění probírané gramatiky/slovní zásoby, k ověření znalostí, 

k procvičení probírané slovní zásoby/gramatiky doma. 

Žáci mohou pracovat individuálně, ve dvojicích ale i v týmech. 

Mgr. Jitka Holanová 
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Environmentální výchova 

 Ekotým 

- Ekotým v letošním roce si vybral téma Šetříme energiemi. Hledali jsme společně, kde 

škola může všude ušetřit energie. Letos Ekotým opět vyjel společně do přírody, 

do pěkného prostředí hájovny v Říčanech. Společně s dětským zastupitelstvem jsme 

pořádali Dobročinný bazar pro Hospic Nablízko. Další projektem byl Upcycling day, 

kde jsme vymýšleli, které věci by se dali znovu a jinak využít, aniž by se vyhodili. 

Napadl nás hrneček a    do něj zasadit macešky, které udělaly maminkách doma radost. 

Také jsme pracovali během školního roku na projektech Ekoškoly a Recyklohraní. 

 Kampaň obyčejného hrdinství – projekt Ekoškoly 

Od 17. 4. do 23. 4. probíhala na naší škole Kampaň obyčejného hrdinství. Školní 

Ekotým vybral tyto výzvy: 

1. Jsme venku – zapojilo se 297 dětí a pedagogů naší školy 

2. Digitální detox – zapojilo se 138 dětí i pedagogů naší školy 
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 Recyklohraní 

Celý školní rok sbíráme elektrospotřebiče a baterie. V letošním školním roce jsme na 

210. místě v celé České republice (celkem z 3879 škol )  a 40. místě ve Středočeském kraji. 

Mimo jiné jsme plnili úkoly např. Najdi 

Elektrosaura. Nejdříve jsme si povídali o recyklaci 

elektrospotřebičů, potom jsme hledali na půdách a  

ve sklepích nejstarší elektrospotřebiče, a nakonec 

jsme si je 

nakreslili. 

 

 

 

 

 

 

Bezpečný svět baterií, Mokřady a tajemství 

ztracené vody a Vzkaz (v)lahvi, kde jsme obsadili 2. – 3. místo se svým velmi povedeným 

videem o třídění plastů v celorepublikové soutěži.  
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Slavnostní předávání cen programu 

Recyklohraní. Žáci z naší školy získali z 473 

odevzdaných projektů sdílené 2. a 3. místo  

v kategorii 2. stupeň ZŠ. SKVĚLÁ PRÁCE!!!                                          

Mgr. Šárka Vozábová 

 

 

 

 

 

 Den životního prostředí 

Pro školní družinu, školní Ekotým připravil zábavné odpoledne ke Dní životního 

prostředí. Lovení ryb, třídění odpadu, výroba růží i poznávání zvířat v lese, nebo Kimova 

hra děti v družině moc bavila. 

  Školní družina 

Environmetální výchově se děti věnují i v družině například projektem Život na naší 

planetě, nebo projektem Barvy, světlo, rostliny. 

 Chov živočichů 

Kromě našeho želváka Oskara, želvy Julie a chameleona jemenského Pabla,  

se staráme ještě o africké druhy šneků, které si vzali na starost žáci v družině. 

  oběd Pabla 
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Afričtí šneci nám rostou jako z vody a stejně tak se i množí. 

 

Oskar, školní maskot – želva žlutohnědá na každoročních prázdninách 

     

 

 Školní zahrada 

Na školní zahradě děti pěstují zeleninu a pečují o květiny kolem školní budovy 

během výuky Časp. 
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 Ukliďme Milovice, ukliďme svět 

 Ukliďme Milovice realizujeme ve spolupráci s odborem životního prostředí města 

Milovice a Rodinným centrem. Žáci si uklidili v okolí školy a jídelny. Třídy 4. a 5. se navíc 

zúčastnili přednášek o recyklaci Tonda obal na cestách. 

 Absolventské práce 

Žáci devátých tříd si opět vybrali kromě technických a uměleckých témat i témata 

související s environmentální výchovou jako např . Ryby, Mozek, Ekologie, Nemoci psů, 

Otužování. 

 Školní výlety a exkurze 

Některé školní výlety a exkurze na naší škole jsou zaměřeny na environmentální 

výuku mimo školní budovu např. 

- Návštěva planetária Praha 

- EDUbus dnes v naší škole – MOBILNÍ POLYTECHNICKÁ LABORATOŘ 

- Exkurze zahradnictví Montana 

- Návštěva ZOO Praha, Národní zemědělské muzeum, Národní muzeum, výstaviště 

Lysá nad Labem 

- Záchranná stanice Huslík 

- Veletrh vědy v Praze 

- Obora Žleby 

 

 Pozorování ptáků  

Ptačí hodinka 

Na začátku ledna se naše škola každoročně zapojuje do sledování ptačích krmítek a 

počítání kolik ptáků se vyskytuje nejen v okolí školy, ale v celé obci Milovice. Žáci zasílali 

fotografie ze sledování a následně v hodinách 

Výtvarné výchovy se pokusili o kresbu „svého“ 

ptáčka. Po hlasování došlo na vyhodnocení a 

odměnu. 
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Pozorování ptačí rodinky  

Naše škole má již připojenou online kameru v ptačí budce před školní budovou 

a my jsme letos na hodinách přírodovědy a přírodopisu zkoumali život sýkorky 

koňadry, od stavění hnízda po vylétnutí mláďat z hnízda. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Poděkování paní ředitelky 

Letos se Ekotýmu za přínosnou práci 

pro školu dostalo poděkování od paní ředitelky 

před všemi žáky školy a před rodiči na 

závěrečné Akademii.  

Každý z týmu, včetně paní učitelek, 

získali tričko s logem školy. 

 

 

-  
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 Dětské zastupitelstvo   

Ve školním roce 2022/2023 tvoří Dětské zastupitelstvo Základní školy T. G. 

Masaryka Milovice 27 žáků ze šestých až devátých tříd. Žákovský parlament vedou dvě 

koordinátorky, Mgr. Jana Třetinová a Mgr. Leona Mikušová – obě proškolené Centrem  

pro demokratické učení „Jak vést efektivně žákovský parlament“.   

Pro efektivní práci se nám osvědčilo pořádat na začátku školního roku několikadenní 

výjezdní zasedání dětského zastupitelstva. Nejinak tomu bylo i letošním roce.  Výjezdní 

zasedání proběhlo v krásném prostředí Pálavských vrchů. Zde došlo ke stmelení kolektivu a 

podstatnou část výjezdu jsme věnovali nastartování fungování parlamentu na další rok. Žáci 

si mezi sebou rozdělili role, které pak v průběhu roku plnili.  

 Srdce s láskou darované 

Dětské zastupitelstvo se mimo svou běžnou činnost v rámci školy pracuje  

na projektech. Největšími akcemi za školní rok 2022/2023 byly tyto: účast v kampani Srdce 

s láskou darované (natočené video DZ: https://youtu.be/RbEXU1DQc_Q) , získání titulu 

„Světová škola“, setkání se seniory 

a jejich obdarování, pořádání 

charitativního bazaru pro Domácí 

hospic Nablízku, účast 

v republikové soutěži v Senátu ČR 

s projektem Milada Horáková. 

 

Žáci z Dětského zastupitelstva předaly vyrobeného anděla, který (dle slov z Domácího 

hospice Nablízku, z.ú.) bude dělat radost všem, kdo do hospice přijde. Proč anděla? Protože 

lidé, kteří pomáhají v těžkých, často posledních, chvílích života jsou pro tyto lidi anděly. 

https://youtu.be/RbEXU1DQc_Q
https://www.facebook.com/hospiclysa?__cft__%5b0%5d=AZUNqqBiZkJAZu_he6twNQOc9rbX5HqSnJuCzcfYR4GSHkVznI6K4-kBhmUvicicLx4h9x-mrLYecoUWJTV1O9Nm45h2Lbh-q_FC3SpPNzJJo4D3W49rSStfVW7L_W-31r6w8lSOs6stSyBQxrVoUeEx_6Zu8QoeEtiOC0CKeg89ATOAQv0-Lwt0h-QZRdnRh0Q&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/hospiclysa?__cft__%5b0%5d=AZUNqqBiZkJAZu_he6twNQOc9rbX5HqSnJuCzcfYR4GSHkVznI6K4-kBhmUvicicLx4h9x-mrLYecoUWJTV1O9Nm45h2Lbh-q_FC3SpPNzJJo4D3W49rSStfVW7L_W-31r6w8lSOs6stSyBQxrVoUeEx_6Zu8QoeEtiOC0CKeg89ATOAQv0-Lwt0h-QZRdnRh0Q&__tn__=-UC%2CP-R
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Vážíme si jejich práce, hluboce se před nimi skláníme a jsme rádi, že i děti naší školy cítí 

jejich poslání stejně.  

 

 Ucelený přehled aktivit DZ: 

Termín Název akce Kooperace  

Září  Pohádkový les  Pomoc Rodinnému centru 

Milovice při jejich akci 

Říjen Výjezdní zasedání Dětského zastu-

pitelstva – Velké Pavlovice 

 

Prosinec Sbírka plyšáků a jejich předání 

v domě pro seniory 

Sbírka pro nadační fond Krása 

pomoci 

 Srdce s láskou darované - Anděl Domácí hospic Na Blízku 

Leden FondSidus  Sbírka pro nadační fond 

Únor Den otevřených dveří – prezentace 

činnosti DZ 

 

Březen Získání titulu Světová škola Titul na pět let 

Duben Senát ČR – účast v celorepublikové 

soutěži  

Mezi TOP 10 projektů – Projekt 

Putovní výstava Milady 

Horákové 

Květen Charitativní bazar pro Domácí 

hospic Na Blízku 

Uspořádání bazaru 

z ekologických důvodů 

s přesahem – výtěžek darován 

Domácímu hospici Na Blízku 

z Lysé nad Labem 
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 Dobročinný bazar 

Dětem z Dětského zastupitelstva a Ekotýmu se podařilo pro Domácí hospic  

NaBlízku vybrat do kasičky 1 878 Kč a v dobročinném bazaru prodat darované věci  

za krásnou částku 10 781 Kč. 
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 Titul Světová škola – závěrečná zpráva 
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Mgr. Jana Třetinová, Mgr. Leona Mikušová 

 V Senátu ČR 

Skvělá prezentace naší školy v podání Dětského zastupitelstva na půdě Senátů ČR. 

S projektem Putovní výstavy Milady Horákové se dostali mezi 10 nejinspirativnějších 

projektů roku 2023 žákovských parlamentů z celé ČR. Projekt našich žáků ocenil i pan 

senátor Tomáš Czernin. 

 

S radostí Vám oznamujeme, že Váš projekt se probojoval mezi TOP 10 nejinspirativnějších 
projektů do Senátu.  

Dalším krokem je natočení krátkého videa (50 až 80 vteřin včetně úvodních snímků!) Na začátku 
budou dva úvodní snímky, které zaberou tak 5 vteřin. Jeden s názvem soutěže a jeden s názvem Vašeho 
projektu, OBA tyto snímky Vám dodáme, až budete mít své video hotové nebo i předem, pokud nám pošlete 
rozměry Vašeho videa (rozlišení). 

                                                                 Ing. Veronika Pevnákomunikace a fundraising 

                                                                  CEDU - Centrum pro demokratické učení, o.p.s 
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 Krokusy 

Projekt Krokus – žluté krokusy jsme na podzim zasadili jako připomínku jednoho a 

půl milionu židovských dětí a tisíců dalších dětí, jež zemřely během šoa. Žlutá barva 

připomíná žlutou Davidovu hvězdu, jež byli Židé nuceni během nacistické vlády nosit.  

V ideálních podmínkách cibulky krokusů vykvetou na konci ledna nebo na začátku února – 

kolem Mezinárodního dne památky obětí holocaustu (27. ledna). Když lidé budou obdivovat 

květiny, mládež může vysvětlit, co vlastně krokusy symbolizují. Projekt Krokus nabízí 

konkrétní možnost, jak přiblížit tematiku šoa mladým lidem a zvyšovat tak povědomí  

o nebezpečích diskriminace, předsudků a fanatismu. 

 

 8. květen 1945 

Ukončení druhé světové války v Evropě si připomněli i naši 

žáci. Zástupci Dětského zastupitelstva položili kytici a uctili 

památku všech hrdinů, odbojářů, nevinných obětí. Za všechny 

ztracené životy z Milovic připomínáme milovického starostu, pana 

Bohumila Suchardu, vězněného v Terezíně za zapojení do odboje, a 

židovskou rodinu Geigerovi, kteří zemřeli v Terezíně a Osvětimi. 

Čest jejich památce 
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 Ocenění paní ředitelky 

Ocenění práce skupiny žáků z Dětského zastupitelstva se jim dostalo od paní 

ředitelky předáním dortu s logem DZ. Poděkování na veřejnosti došlo na Akademii školy, 

kde byly předány všem členům školní trička. 

    

 

 Nové volby 

Na školní rok 2023/2024 byli voleni noví kandidáti z žáků 2.stupně. Od září bude 

tuto skupinu vést tandem učitelů: Mgr. Adéla Křenová a Bc. Romana Dobiášová. 

Volby probíhaly ve vestibulu školy za přítomnosti zaměstnance MěÚ, paní 

Vosáhlové, která dbala ne dodržování regulí voleb. 
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 Kurzy 

 Seznamovací kurz žáků 1. ročníků 

Už tradičně se tato akce koná v prvních dnech školního roku. Žáci 1. ročníků si  

za asistence žáků 9. ročníků v rámci projektu „Kamarádi“ vytváří první společné školní 

zážitky při plnění úkolů, které pro ně jejich starší kamarádi připravili. V letošním školním 

roce početně žáci 9. ročníků převyšovali prvňáky, a tak si naši nejmladší školáci užili 

zvýšené pozornosti. Nejprve si vytvořil každý svého maskota za pomoci staršího kamaráda. 

Společné dopoledne zakončili při plnění zábavných a sportovních aktivit. Při odpoledním 

programu deváťáci doprovodili děti na výletě do Čelákovic, kde společně navštívili 

přírodovědnou expozici muzea. Celý den zakončili přípravou večeře, na které si všichni 

velmi pochutnali. Po společné noci v improvizovaných podmínkách ve třídě a snídaní 

připravenou šikovnými maminkami, čekal druhý den na prvňáky program vedený školním 

psychologem na vzájemné poznávání formou kolektivních her a beseda se strážníkem 

městské policie, který měl připravené na závěr i malé dárečky. Tato akce se snaží vybudovat 

pevný, vzájemně se respektující, nový kolektiv.       

   

                                               

Mgr. Libuše Košvancová 

 Škola v přírodě 2. ročníky 

Vzhledem k nejasným cenám v letošním roce jsme se s kolegyněmi rozhodly oslovit 

cestovní kancelář CK2, která nám zaručila solidní cenu školy v přírodě. Poslední květnový 

týden jsme všechny tři druhé třídy vyrazily do Hotelu Esprit ve Špindlerově Mlýně. 
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Cestou na školu v přírodě jsme vyrazili dvojpatrovým autobusem, do kterého  

se vešlo všech 62 dětí a 7 učitelů. Děti byly z jízdy nadšené. Průvodkyně od cestovní 

kanceláře dětem vyprávěla, kudy jedeme a jaké zajímavosti cestou uvidíme. 

Po příjezdu jsme se šli ubytovat, vybalit si věci a vyrazili jsme na oběd. Jídlo bylo 

po celou dobu školy v přírodě výborné. Děti si přidávaly, jídlo jim moc chutnalo. Top byly 

večeře formou teplých švédských stolů.  

      

    

 

Celý pobyt jsme si náramně užili. Každý den byl předem naplánovaný program. 

Nutno podotknout, že nám po celou dobu přálo počasí. Děti si užily výuku tak trochu jinak. 

Učili jsme se formou nejrůznějších her v přírodě.  
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V úterý jsme se vydali na návštěvu centra Špindlerova Mlýna. Dětem chyběl nákup 

suvenýrů, tak jsme jim splnili přání. Nezapomněli jsme ani na nákup pohlednic, které  

jsme po návratu na chatu napsali a odeslali 

domů. Cesta byla pro mnohé z našich žáků 

dost vyčerpávající, to nás trochu zarazilo, 

proto jsme další naše delší túry výrazně 

zkrátily. 

      

                                                

 

Zvládli jsme i oslavu Dne dětí, kdy jsme 

připravili den plný soutěží a her o spoustu 

sladkých cen. 
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Jediné menší mínus bylo zpoždění autobusu na cestě zpět domů. Autobus měl 

technické problémy, proto přijel později. Cestovní kancelář nám zajistila polévku s pečivem, 

abychom neměli hlad a lépe přečkali čekání. Nakonec jsme se dočkali. Přijel autobus a 

mikrobus, který nás odvezl zpět do Milovic. 

    

 

Školu hodnotíme pozitivně, objekt 

doporučujeme i ostatním třídám. 

 

Mgr. Jana Bezuchová 

 

 

 Plavecký výcvik 

V letošním školním roce proběhl plavecký kurz hladce bez obtíží a komplikací. 

Celý kurz odstartovala 2.C a 3.C hned šestý den nového školního roku. Obě třídy 

měly před sebou 10 dvouhodinových výukových lekcí, které byly zakončeny odměnou pro 

jednotlivé plavce v podobě „Mokrého vysvědčení“ za zvládnuté styly a délku uplavaných 

metrů.  

Následný výcvik byl zahájen až ve druhém pololetí, a to třídami 2.A a 2.B. I tyto 

třídy navázaly na své dovednosti z přešlého roku a své plavecké umění pilovaly a 
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zdokonalovaly. Veškerá snaha byla zúročena poslední lekcí, ve které svou píli žáci prokázali 

v závěrečných plaveckých testech. Všichni si svá „Mokrá vysvědčení“ bezesporu zasloužili. 

V květnu a červnu celé plavecké úsilí zakončili žáci tříd 1.A, 1.B, 3.A a 3.B, na které 

čekalo pět dvouhodinových lekcí. Prvňáčkové se s vodou sžívali. Někteří se snažili odstranit 

svůj strach z vody, jiní si pobyt v bazénu od samého počátku užívali. Třeťáci již vstupovali 

do bazénu s vědomím, že mají za sebou dva kurzy (v první a druhé třídě), a tak se neostýchali 

do vody vrhnout přímo bez zábran. Předváděli své plavecké styly a snažili se je vylepšovat. 

Všichni nakonec zjistili díky „Mokrému vysvědčení“, jak se jim jejich snaha dařila. 

Letošního plaveckého výcviku se celkem zúčastnilo celkem 55 prvňáčků, 69 žáků 

druhých tříd a 80 třeťáků. Dohromady 

absolvovali celkem 30 dvouhodinových lekcí 

pod vedením zkušených plavčic. Jednalo se  

o tudíž o 30 jízd z Milovic do Čelákovic a zpět 

a za tuto dopravu škola uhradila celkem 118 000 

Kč. Celková částka, která byla v letošním 

školním roce uhrazena za plavecký kurz všech 

ročníků činila 198 200 Kč.  

Všichni budoucí plaváčci se již nyní těší 

na příští rok, aby mohli opět vyzkoušet své 

plavecké dovednosti nebo si je teprve osvojit.  

 

 

 

     

Mgr. Iveta Hankeová 
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 Stmelování 3. ročníku 

Projekt: Jsme jedna třída. 

Na začátku školního roku 2022/2023 ve dnech 7. 9. – 8. 9. 2022 proběhlo stmelování 

třídy zaměřené na seznámení s novými žáky, na vzájemnou spolupráci a soudržnost dětí  

ve třídě. Akce se odehrávala při cestě do Lysé nad Labem a 

zpět. Během cesty žáci plnili různé úkoly, při kterých  

se podporovaly a spolupracovaly na dosažení co nejlepšího 

cíle. Jedním 

z úkolů bylo 

postavit příbytek 

pro zvířátka. 

 

 

 

Druhý den se akce odehrávala ve třídě, kde žáci hodnotili předešlý den, společně 

plnili zadané úkoly a vzpomínali na informace, které se během cesty dozvěděli. Během obou 

dní byla přítomna paní psycholožka, které měla také pro děti připravené různé vědomostní 

aktivity. Na závěr je očekávala odměna za dosažený výkon. Kurz se velmi vydařil a 

v každém zanechal nějaký zážitek. 

 

 

 

  

 Mgr. Jindřich Kreidl 
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 Adaptační projekty 4.ročníků 

V letošním školním roce došlo k rozdělení dvou stávajících tříd na tři nové. Každá 

z nově utvořených tříd se účastnila stmelovacího kurzu pod vedením školní psycholožky 

PhDr. Jitky Čmuhařové, školního speciálního pedagoga Mgr. Lukáše Nachlingera a školní 

metodičky prevence Mgr. Jany Vojtěchové. Součástí celého bloku byla také třídní učitelka 

a paní asistentka. 

Adaptační program pro 4. A byl zaměřen na vzájemném seznámení žáků v nově 

utvořených kolektivech, rozvoj spolupráce a 

vzájemné porozumění. 

Během jednotlivých činností byl 

patrný velký ostych, který se ale postupně 

mírně zmenšoval. Žáci se postupně o sobě 

dozvídali některé informace, které zatím 

nevěděli nebo navazovaly na ty, které již byly 

vysloveny. Aktivity probíhaly jak uvnitř 

školy, tak i venku. 

Jednotlivé hry ukazovaly na přítomnost několika velmi dominantních osobností, 

které při skupinových pracích určovaly 

tempo i způsob uchopení zadání. Také byla 

patrná mnohdy malá vzájemná tolerance a 

spolupráce mezi jednotlivými skupinami.  

Do budoucna cítím potřebu se 

zaměřit na vzájemnou toleranci a 

naslouchání jednoho druhému. 

Respektování nastavených pravidel 

vzájemného chování. 

Chybějící žáci (4) byli zapojeni  

do podobných činností během hodin OSV. 

 

               

                             Mgr. Martina Koutská 
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Nově vzniklá třída 4.B absolvovala svůj kurz dne 20. 10. 2022 v prostoru místního 

stadionu a jeho okolí. Aktivity, které si vedoucí připravili, zahrnovali jednak představování 

se mezi sebou a upevňování jmen spolužáků, kteří se ve většině případů již znali z loňského 

roku nebo se stihli už poznat od začátku školního roku. Přesto se ukázalo, že někteří stále 

neví nebo si nemohou vzpomenout, jak se jmenují křestním jménem někteří jejich spolužáci. 

Určitě na tyto aktivity navážeme v následujících hodinách OSV, abychom se všichni mohli 

bez problémů oslovovat.  

Nedílnou součástí 

nachystaných aktivit byla i 

kooperace mezi jednotlivých 

žáky. Zde se ukázalo, že ani nově 

vytvořený kolektiv nebrání tomu, 

aby si mezi sebou spolužáci 

pomáhali, radili, spolupracovali.  

Žádná z vytvořených 

skupin se nesetkala s nevolí pracovat společně, což se odrazilo i ve výsledné práci. Žáci 

dokázali o své spolupráci hovořit, hledat klady, vyvozovat případné nedostatky a hledat 

následnou nápravu. Jako velmi zajímavé se ukázalo, že ačkoli se někteří stále neznají 

křestním jménem, přesto o svých spolužácích vědí, co je baví, co mají nejraději. Bylo 

zajímavé sledovat, s jakou radostí přijímají fakt, že je znají nejen jejich kamarádi, ale také 

spolužáci, se kterými je kamarádské pouto nepojí.  

Celý blok byl zakončen vytvořením „Knihy ocenění“. Každý žák si svou knihu 

ozdobil nejen svým jménem, ale také obrázky, znaky nebo hesly. Poté procházeli mezi 

jednotlivými knihami a svým spolužákům do nich zapisovali jejich ocenění. Podmínkou 

bylo zapisovat jen hezké věci, ale s tím neměl nikdo sebemenší problém a ochotně do knížek 

svá kladná vyjádření zapisovali. Obrovskou odměnou pro jednotlivce bylo, když si ocenění 

od svých spolužáků mohli nakonec přečíst. Následná debata o tom, co je na daných 

oceněních potěšilo nebo překvapilo, nás jen utvrdila v tom, že si každý svých ocenění vážil. 

Na nastolené práci s kolektivem, se vztahy mezi jednotlivými žáky a jejich dobrým 

soužitím v kolektivu budeme i nadále pracovat v hodinách OSV. 

Mgr. Iveta Hankeová 
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Adaptační program pro 4. C byl pojat v duchu navázání přátelských vztahů v nově 

vzniklém kolektivu třídy, vzájemném 

porozumění a prohloubení již 

trvajících přátelství. 

Na počátku společných aktivit 

byla znát nesmělost dětí, která  

se v průběhu her zmenšovala. Žáci  

si k sobě postupně našli cestu, 

povídali si a vzájemně se poznávali.  

Během jednotlivých her 

vystupovaly na povrch osobnostní rysy jednotlivých žáků. Tempo a způsob výkladu 

skupinových aktivit určovali žáci, u nichž se projevily dominantní rysy. Mezi jednotlivými 

skupinami (týmy) byla znát soutěživost, rivalita a téměř mizivá tolerance k odlišným 

názorům a chybám ostatních spolužáků. 

V budoucnu je potřeba zaměřit se na vzájemnou toleranci a snahu o porozumění 

jednoho k druhému. Dále je potřeba v žácích prohlubovat vnímání nastavených pravidel ve 

společnosti. 

Chybějící žák byl zapojen do podobných aktivit během hodin OSV. 

Jaroslava Hokufová 

 

 Škola v přírodě 

22. – 26. května 2023 vyrazily čtvrté ročníky na školu v přírodě do Janova nad Nisou. 

Všichni (57 žáků) se těšili, jak si užijí 5 dní plných 

zábavy v podobě lanových aktivit, jízdy na raftech, 

výletu na koloběžkách a spousty dalších aktivit. 

Nakonec nám počasí po většinu dní přálo a my se vrátili 

plní krásných zážitků. Někteří i pořádně bolavých 

nohou😊 
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Mgr. Martina Koutská 

 Turistické kurzy  

VI.A 

V pondělí 12.9. jsme vyrazili směr 

Jizerské hory, kde nás čekalo moc pěkné 

ubytování v Penzionu Jana v Rejdicích. 

Po vybalení a odpočinku jsme se vydali 

směr vyhlídka Štěpánka. Cestou jsme se 

pokochali krásami tamní fauny a flóry. 

Vyhlídka Štěpánka nám nabídla možnost 

obdivovat svět z výšky.  

Večer po vydatné večeři nás čekala volba 

kandidáta do Dětského zastupitelstva, 

kdy nám jednotliví kandidáti 

odprezentovali své návrhy pro volbu. 
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Druhý den jsme hned ráno po snídani využili přilehlých 

prostor penzionu ke sportovním aktivitám. Možnost 

zasportovat měli všichni – pinpong, badminton, fotbal atd. 

Po obědě nás čekala další túra po okolí a vydali jsme se  

na nejvýše položený maják – maják Járy 

Cimrmana. Ještě, než jsme dorazili  

do určeného cíle, čekala nás odměna za 

naše úsilí – sportovní hřiště s všemožnými 

prolézačkami, houpačkami a dalšími 

aktivitami.  

Třetí den jsme se probudili  

do uplakaného dne, ale ještě, než jsme  

se stačili posilnit vydatnou snídaní, se 

počasí umoudřilo a my vyrazili na čerstvý vzduch užít si společných aktivit, které si pro nás 

připravila naše skvělá asistentka 

Kristýnka Tomečková. Bohužel nám 

tento den počasí moc nepřálo, a tak jsme 

celé odpoledne věnovali vnitřním 

aktivitám, u kterých se nikdo z nás vůbec 

nenudil a my zažili spousty legrace. 

 

 

Čtvrtek kurzu byl vyhrazen návratu  

do Milovic. Ještě před odjezdem si někteří z nás 

stačili zahrát pinpong nebo badminton. 
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V pátek, již v Milovicích, nás čekala společná akce s našimi kamarády ze 6.B. Vydali 

jsme se pěšky do Lysé nad Labem, navštívit zámeckou zahradu. V rámci návštěvy byla 

možnost, pomocí pracovních listů, se seznámit s místními zajímavostmi. Cestou zpět  

na nádraží jsme se ještě stačili odměnit výbornou zmrzlinou z místní cukrárny. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turistický kurz jsme si moc užili a už na jeho konci jsme se těšili na další společné 

aktivity, které nás ještě letos čekají. 

Tereza Hromádková a třída 6.A 

 

VI.C 

V termínu 26.9. – 29.9. 2022 vyrazila třída 6.C nasbírat nové zážitky na turistický 

kurz. Žáci si zabalili vše potřebné do svých zavazadel a před budovou školy se rozloučili 

s doprovázejícími rodiči. Vzali zavazadla do svých rukou či na záda a zamířili směr nádraží 

Milovice, odkud je čekala dlouhá cesta. Téměř 2, 5hodinová cesta vedla přes Prahu 
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Masarykovo nádraží, odtud následoval pěší přesun na Hlavní nádraží, kde nasedli na rychlík 

do Berouna a z Berouna do Nižboru. Unavující výprava nekončila, neboť od penzionu nás 

dělilo 2,3km. Samozřejmě na turistickém kurzu se nenechali zahanbit, zavazadla poslali 

autem, ale sami vyšli pěšky. Příjemnou procházku zakončili ubytováním a krátkým 

odpočinkem. Odpolední náplní bylo poznávání okolí. Klidná procházka po Stradonicích 

ukázala žákům různá zákoutí, výhled na malý vodopád, rozlehlá pole a louky. Po večeři  

se všichni sešli v jídelně, kde probíhali různé aktivity a hry (např. oblíbená „židličkovaná“).  

Vydatný odpočinek a spánek pomohl žákům2. den zvládnout celodenní výlet  

do Berouna. Cesta, kterou žáci šli vedla podél řeky Labe. Aby se nenudili, dostali do týmů 

kolíčky označené barvou, kterých se museli nenápadně „zbavovat“ - přidělat je na oblečení, 

batoh apod. protihráčů. Úkolem celé skupiny bylo mít po skončení co nejméně kolíčků. 

V Berouna je čekala vyhlídka na celé město a okolí, možnost zakoupit si nějaké drobnosti a 

sladkosti, a nakonec výběh s medvědy zvaný Medvědárium. Jako večerní program byly 

zvoleny společenské hry, které si žáci sami přivezli a navzájem propůjčili.  

 Středeční den nabídl žákům procházku ze Stradonic do Nižboru na místní 

zámek. Mírné stoupání do kopce 

vynahradil krásný rozhled na okolí a 

zakoupení malých suvenýrů. Nevydařené 

počasí žáky vyslalo zpět do penzionu, kde 

se naobědvali s dopřáli si odpolední klid. 

Čekání na ustání deště vyplnili turnajem 

v pexesu. Malé skupinky mezi sebou 

soupeřily a snažily se získat body  

pro své týmy, které byly předešlý den zvolené. V pozdním odpoledne obuli boty, vzali bundy 

a batůžky a zamířili směrem ke Keltskému opidu. Cesta vedla opět mezi poli a loukami.  

Ve večerních hodinách po večeři započali úklid pokojů a přípravou na odjezd. Balení 

proběhlo bez problémů.  
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Ve čtvrtek je čekala stejná cesta zpět jako první den. 3 přestupy zvládli na jedničku 

a do školy dojeli v pořádku. Odložili si zavazadla, připravili třídu na spaní (rozložili 

karimatky, spacáky a polštářky), vystěhovali židle a lavice na chodbu, aby předešli možným 

nehodám. Následně se přemístili na venkovní školní hřiště, kde si dopřáli chvilky míčových 

her, které mají v oblibě. A protože byl den náročný, hladoví se pustili do avizovaného 

opékání buřtů. Studený vítr a tma je po jídle vyhnali do budovy školy a připravené třídy. 

Než se zachumlali do spacáků, provedli večerní hygienu. Usínání jim zpříjemnil film, 

promítaný na tabuli – Karlík a továrna na čokoládu. Až na 

některé výjimky všichni rychle usnuli a ráno se probouzeli 

plni sil mna poslední společné dopoledne.  

Poslední den, tedy pátek, byl ve znamení cesty do 

Lysé nad Labem. Snídaně a svačina nachystaná  

p. učitelkou, buchty od laskavých maminek rozzářili 

žákům oči, najedli se a mohli vyrazit na závěrečnou cestu. 

Vedla kolem Milovických tůní, přes kopec Šibák, sídliště 

v Lysé nad Labem až do zámeckého parku, kde žáci 

dostali 2 úkoly – spočítat kolik je zde soch a poté, kolik je 

zde k nahlédnutí dřevěných zvířat.  

Nenáročná aktivita žákům na chvíli ozvláštnila cestu. Lysá nad Labem jim nabídla 

zakoupení si posledních maličkostí a 

dobrot. Vlakem dojeli zpět do Milovic, 

kde na ně čekali usměvaví rodiče, 

spokojení, že se jejich děti vrátily zdravé 

a spokojené.  

Na celý turistický kurz žáci rádi 

vzpomínají. Odnášejí si života mnoho 

nových zážitků, zkušeností i prozření.  

Bc. Hankeová  Michaela 
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VI.D 

Turistický kurz se konal 1. květnový týden od 2. – do 5. 5. Cílem kurzu bylo stmelení 

kolektivu, upevnění a zlepšení vztahů ve třídě. Nedílnou součástí bylo podpořit žáky  

ke zvýšení fyzické kondice.  

Turistický kurz probíhal denní formou, kdy jsme každý den vyráželi z Milovic  

na různá zajímavá místa. Před posledním dnem proběhlo spaní ve škole s opékáním buřtů a 

nočním programem. Počasí nám velmi přálo  

a po celý týden jsme měli možnost vychutnat 

si krásné jarní slunečné počasí bez deště a 

s příjemnými teplotami. 

Během kurzu jsme uskutečnili 

turistický okruh po polabských lužních lesích 

s návštěvou zříceniny hradu Mydlovar.  

Prošli jsme si naučnou stezkou, kde 

mohli žáci poznat historii tohoto místa, ale také 

rozmanitost rostlina živočichů na tomto místě. 

Další poměrně náročnou túrou byla cesta 

slepými rameny Labe z Čelákovic do Brandýsa 

nad Labem. Závěr cesty byl věnovaný 

prohlídce zámku Brandýs nad Labem, kde  

se žáci dozvěděli zajímavé detaily z historie 

města a zámku.  

Bylo znát, že někteří žáci nejsou na větší fyzickou zátěž zvyklí, ale i přes námahu  

se nevzdali a zvládli všechny naplánované aktivity.  
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Také přírodní park Chum – Nepřevázka  

u Mladé Boleslavi byl krásnou túrou bukovými lesy 

a zajímavými přírodními úkazy. Různé úkoly  

na naučné stezce zaměřené na bohatou od keltských 

sídlišť až po současné dějiny, ale poukazující i  

na symbiózu různých živočišných a rostlinných 

druhů byly pro žáky zajímavé.  

 

 

Spaní ve škole spolu s nočními 

hrami bylo dobrodružné a zejména prostory 

tělocvičny byly velice atraktivní. Poslední den jsme po snídani v naší školní kuchyni vyrazili 

na pěší túru do zámeckého parku v Lysé nad Labem, kde na žáky čekala orientační hra 

s plněním úkolů. Závěrem byla odměna spojena s pořádnou porcí zmrzliny a návrat domů.  

Všichni pociťovali velkou míru únavy, ale 

nevzdali to a s dobrou náladou odcházeli  

na prodloužený víkend.  

 

 

 

       

Bc. Zuzana Carvová 
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 Lyžařský kurz 

Již tradičně se žáci 7. ročníků vydali na svah do Rejdic.  

                   

Noční bojovkou odstartoval hned první večer. 

                

K samostatnému lyžování nepatřilo jen „vození se“ na vleku, ale také um běžkařský. 
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Neodepřeli jsme si ani kulturní zážitek v kině a 

noční lyžování. 

 

Užili jsme si i sněhohraní. 

   

Znalosti o horách, bezpečnost nejen při lyžování, ale i při jízdě na kole, a zdánlivě 

obyčejné turistice, nám přednášel velmi poutavě pan záchranář. 
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Nikomu nebyla odepřena jízda na svahu včetně použití dvousedačkové lanovky. 

Někteří hned vyjeli a někteří po zácviku na kopečku přešli na tzv. „provázek“, kde se učili 

stabilitu a následně lanovku s jízdou sjezdovky všichni zvládli. 

     

Své lyžařské zdatnosti všichni zhodnotili v závěrečných závodech. Po zásluhách byli 

odměněni.  

 

 

 

  

Skvělé lyžařské podmínky, sněhu spousta, denně 

sněžení, nám trochu zkazil letošní pobyt na chalupě. Vzhledem 

k ubytování ukrajinských uprchlíků jsme mohli obývat menší 

prostor, i když jsme si vůbec nepřekáželi. Známá výborná 

horská kuchyně dostala nové kuchařky z řad ukrajinských žen. 

Na tuto kuchyni nejsme připraveni, takže se stalo, že i někdy 

jídlo dětem nechutnalo. 

Nicméně dojmy, skvělé zážitky, nová přátelství jsme si odvezli domů. 

 

 Cyklistický kurz 

Ve dnech 7., 8., 9., 12., 13., 14. 6. se konal cyklistický kurz 8. ročníků. Každé ráno 

se žáci s pedagogickým doprovodem sešli před budovou školy. Sportovní oblečení, kola, 

svačina a pití byly vždy samozřejmostí. Byly zvoleny 3 hlavní trasy, kterými se výprava 

vydávala.  



80 

Nejkratší cestu podstoupili v den, kdy šlapali na Loučeň. Lesní prostředí bylo víc než 

příjemné. Tachometry po příjezdu zpět ke 

škole ukazovaly 35 km. Žáci si po cestě 

užili spoustu zábavy a každý den 

uspořádali závod v pomalosti. Středně 

dlouhou trasou byl výlet do Brandýsa nad 

Labem. Krásná cyklostezka vedoucí podél 

břehu Labe, lesem, polní cestou se žákům 

také zdála být vyvážená. Poslední den dojela výprava 

do Nymburka, kde si žáci odpočali pod hradbami.  

Pro některé byl ale Nymburk málo a celá 

výprava zvládla došlapat až do Poděbrad. V cílovém 

místě byl vždy čas a prostor se občerstvit 

a dát si něco dobrého k pití a jídlu. Někdy 

se sice objevil malý déšť, ale správná 

příprava v podobě pláštěnek vše 

zachránila. I přes drobná „zaškobrtnutí“ si všechny 3 dny si žáci užili naplno. 

 

Bc. Hankeová Michaela  
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 Vodácký kurz 

Tento kurz je posledním sportovním soustředěním na základní škole. Letošní jaro 

jsme zavítali na Vltavu, kterou jsme sjížděli s instruktory z CK Povoda z Vyššího Brodu  

do Zlaté Koruny.  

   

Cestou nás čekalo několik jezů, 

samozřejmě i jako správní vodáci jsme 

okusili teplotu Vltavy. 
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V kempu jsem si po společných hrách 

užívali pohody stanu. 

 

Po dobře odvedené práci (odjetý kousek řeky)  

na nás čekalo výborné občerstvení. Byli jsme nadšeni a užívali si každého okamžiku.  
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 Tělovýchovné aktivity 

Podpora sportu a zdravého pohybu je na naší škole důležitá. Snažíme se o podporu 

nejen jednotlivců nebo týmů v rámci soutěží a reprezentací, ale všech žáků ve škole. 

V projektových dnes se sportovním zaměřením se snažíme o zapojení všech žáků ze školy. 

Kromě sportovně zamřených akcí máme v ŠVP na 2.stupni v každém ročníku nějaký 

sportovně zaměřený kurz. Najde se žák, který se neúčastní žádné sportovní akci. Ale ani tak 

neujde alespoň pohybovým chvilkám v různých hodinách.  

 Cvičení v přírodě 

V pátek 2. 9. 2022 se žáci z 2. až 8. ročníku vydali na cvičení v přírodě. Každý ročník 

měl přiřazené konkrétní místo (les nad Hakenovým stadionem, ohrada divokých koní, 

Hakenův stadion, Tůně Josefov, Juventský les, Bikros park Šibák, Letiště Milovice – bývalá 

motocross dráha), kam se vydaly, plnily aktivity a užily si krásný začátek školního roku. 

Úkoly probíhaly často skupinově a mezitřídně. Rozmanité aktivity žáky bavily a po skončení 

akce odcházely spokojeni domů. 9. třídy trávili dopoledne aktivitami s prvňáčky.  

 

 

 

           

 

 

 

 

 

           

 

          

Bc. Hankeová Michaela 
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 Přespolní běh  

10. 10. 2022 jsme s vytrvalostními běžci z 6. – 9. ročníků vyjeli do Nymburka  

na přespolní běh, který se konal na břehu řeky Labe u areálu Tyršova stadionu. Velmi 

vydařené slunečné počasí posílilo motivaci našich závodníků. Ve velmi silné konkurenci 

patnácti škol z blízkého okolí bojovali zuby 

nehty o co nejlepší umístění. Ačkoli 

celkové výsledky neodpovídali našim 

ambicím a představám, získali jsme krásná 

umístění některých jedinců, cenné 

zkušenosti a zážitky. 

           

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Hankeová Michaela 

 

 Turnaj ve florbale 

29. listopadu se konal turnaj ve florbale. Chlapcům se svými výkony podařilo postoupit  

ze skupiny až do čtvrtfinále, kde byli vyrovnaným soupeřem ZŠ Komenského Nymburk. 

Celý zápas výborně hráli, ale nakonec došlo na nájezdy, ve kterých bohužel prohráli. Celý 

turnaj ovšem chlapci hodnotili pozitivně. I přes to, že florbal nehrají závodně, statečně  

se rvali proti soupeřům, kteří hrají na vyšší úrovni. Byli moc hodní a užili si to. Zpět do 

Milovic jsme si odvezli zasloužené a cenné 5. - 8. místo.  

 

Bc. Koranda Matěj 
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 Minifotbal 8., 9. ročník  

Přišla středa 19. 4. a zkušení fotbalisté z 8. a 9. třídy se jeli utkat na turnaj 

v minifotbale se svými soupeři z okresu 

Nymburk. Hostilo nás hřiště Polaban. 

V blízkosti řeky Labe bylo počasí sice slunné, 

ovšem 

velmi 

chladné. 

Hrálo se 

5+1, naši 

žáci předvedli skvělou týmovost a spolupráci, 

komunikaci, když si poradili s pravidelným střídáním. 

Domlouvali si nejlepší strategie, rozmístění v poli. 

Jakmile se v jednom zápase něco nedařilo, v dalším změnili taktiku a vše se obrátilo 

k lepšímu. Ačkoli po pár zápasech pomýšleli na 1. místo, našli se týmy, které byly zkrátka 

silnější. Ovšem i tak díky úžasnému přístupu, bojovnosti a dovednostem, vybojovali krásné  

5. místo.  

Bc. Hankeová Michaela  

 Dívčí florbal 

Dne 13. 12. 2022 se dívky z 6. ročníků zúčastnily Okresního finále ve florbalu, 

konajícího se na zimním stadionu v Nymburce. Tým postavený z aktivních i rekreačních 

hráček jsme nemohli vybrat lépe, neboť v konkurenci dalších sedmi škol vybojovaly 1. místo 

a odjížděly nad míru spokojené, plné úžasných zážitků a zkušeností.    

 

     

       

 

 

 

Bc. Saran Josef 
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 Turnaj ve florbale 

Další vydařená akce, kde jsme reprezentovali naši školu ve florbale, byla 

v Nymburce. Poměřili jsme síly i s ostatními žáky  

z okolních základních škol. Na hru dohlížel i 

profesionální rozhodčí, který pískal velmi důsledně a 

spravedlivě. Akce byla vydařená plná zajímavých  

a napínavých okamžiků. Ačkoli náš tým obsahoval 

sportovce z řad aktivních i rekreačních hráčů, silná 

konkurence nám znemožnila postavit se na stupně vítězů.  

 

Bc. Hankeová Michaela, Bc. Senohrábek Michal 

 

 Pohár rozhlasu III. kategorie 

16. 5. 2023 jsme vyjeli s žáky 6. a 7. tříd do Nymburka na Tyršův stadion, kde  

se konaly atletické závody zvané Pohár 

rozhlasu. Sportovci se utkali 

v disciplínách: běh 60 m, běh 660/1000 

m, skok daleký, skok vysoký, hod 

kriketovým míčkem, štafeta 4x60 m. 

Celkově se akce zúčastnilo 15 skvěle 

připravených škol.  

 

Velká konkurence nenechala našim 

žákům zkazit příjemný den. Mnoho žáků 

překonalo samo sebe a vytvořili si nové osobní rekordy. Nejlépe se dařilo Danielovi H., který 

svými výkony zaujal 6. místo ze všech 120 chlapců. Jelikož se jednalo o týmové závody, 

neumístili jsme na nejvyšších pozicích, ale s dobrým pocitem jsme se vraceli domů.    
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Bc. Hankeová Michaela 

 

 Turnaj ve vybíjené 

Dne 21. 04. 2023 se naše škola účastnila turnaje ve vybíjené, který se konal  

na Základní škole Lysá nad Labem Jana Amose Komenského, a to pro žáky 5. ročníků. Účast 

byla veliká, celkem bylo 9 soutěžních týmů. Průběh turnaje byl hladký, ale velmi náročný, 

a to i z důvodu horkého počasí, které se promítlo na teplotě v tělocvičnách. Naši žáci se rvali 

jako lvi a nenechali se znervóznět výkony ostatních týmů.  

Bohužel i tak náš výkon nestačil na 7 soutěžních týmů a skončili jsme  

na sympatickém 8. místě. Ale co už, radost z pohybu a 

společného trávení času mimo školu je víc než umístění.  

 

      

      

 

 

 

Mgr. Burešová Karolína 

 

 Štafetový běh 

26. 4. 2023 odjeli žáci 2. – 5. ročníků do Lysé nad Labem na závod ve štafetovém běhu. 

Mimo 3 základní části závodu (běh 8x100 m 1. - 3. třída; běh 8x 100 m 4. – 5. třída; běh 
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8x200 m) bojovali žáci jako jednotlivci ve skoku z místa a v hodu medicinbalem do dálky. 

Zapálení běžci se nenechali zahanbit a 2. místem vybojovali postup do krajského kola.  

 

Krajské finále v Benešově proběhlo 17. 5. 2023. I když konkurence byla velká, naše děti 

bojovaly opravdu velmi statečně. Ze čtyř štafetových závodů jsme 3 vyhráli, nicméně čas 

byl proti nám, a nakonec z toho bylo 12 místo. (Na vysvětlení byly vždy 4 skupiny, které 

běžely proti sobě). Nicméně byly zařazeny dvě doplňkové disciplíny, kde se vyhlašoval 

pouze absolutní vítěz. Zde z naší školy zabodovala ve skoku dalekém Viktorka N., ve své 

kategorii porazila více jak 100 dětí. 

 

 

 

 

 

 

         

 

Bc. Senohrábek Michal, Bc. Hankeová Michaela 

 

 Novoroční opičí dráha 

Akce Opičí dráha byla akcí pro oba dva stupně. Byla složená z variabilních překážek, 

které byly diferencované dle věku žáků. Cílem bylo žáky tzv. 

protáhnout po vánočních 

prázdninách. Žáci se 

nejen protáhli, ale i 

pobavili.  
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Každá třída měla 15 minut na proběhnutí 

celé dráhy, takže se některým rychlíkům 

podařilo dráhu opakovat třikrát. Veškerou 

bezpečnost zaštiťovali organizující učitelky (Iva 

Fisicaro a Nikola Jokešová) a též nám 

dopomáhaly paní asistentky.  

  Mgr. Fisicaro Iva 

 

 Florbal sledování turnaje 

V letošním školním roce jsme se mohli 

zúčastnit i akcí, na kterých se naši žáci ukázali v roli 

diváků. Vybraní jedinci, kteří se zúčastnili 

reprezentování školy ve florbale, se byli podívat 

v Unyp Aréně v Praze. Všem se akce moc líbila a my 

jsme se podívali na opravdový zápas profesionálů. 

Nakonec proběhla i autogramiáda známých hráčů. 

 

 

      Bc. Senohrábek Michal 

 Velká cena 

Ve čtvrtek 25.5. se vybraní žáci 1. - 8. 

ročníku naší školy zúčastnili Velké ceny Lysé  

nad Labem, kde poměřovali své atletické 

dovednosti s okolními školami. Disciplíny,  

ve kterých žáci závodily se skládaly z běhu na 50/60 

metrů, běhu na 1000/1500 m, skoku dalekého, 

hodu/vrhu a soutěž uzavírala tradiční smíšená 

štafeta. Naši závodníci byli velmi úspěšní, a také  

si zaslouženě odváželi velké množství medailí.  
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V celkovém pořadí nás v závěrečné štafetě na body přeskočila jiná škola, a tak jsme 

si letos pohár neodvezli – čeká na nás ale na příští rok!  

   

 

 

 

Ing. Simona Boučková 

 

 

 

 

 S větrem o závod  
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15.06.  je den větru a my jsme zažili krásné sportovní dopoledne a celá naše škola 

 se zúčastnila závodu “S větrem o závod “.  

Žáci všech ročníků si mezi sebou změřili své síly v běhu a nejlepší z byli oceněni 

hezkou knihou. Na akci dorazili i úplně ty 

nejmenší  

z mateřské školky. Tito a žáci z 1.stupně 

běželi trať 650 m, druhostupňoví zdolávali 

rovných 1000 m. 

    

 

 

 

 

Bc. Senohrábek Michal 
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 Vánoční turnaj v přehazované 

Naše škola uspořádala vánoční turnaj v přehazované v prosinci roku 2022. Soutěže 

se účastnili žáci 6. a 7. ročníků, a to ze čtyř základních škol. Turnaje jsme se samozřejmě 

aktivně účastnili a naši žáci byli jeden ze soutěžních týmů. Dalšími soutěžícími byli žáci 

Základní školy Kostomlaty, Základní školy Čachovice a Základní školy Lysá nad Labem 

Bedřicha Hrozného. Průběh turnaje byl poměrně napínavý a o 1. místo se hrál rozhodující 

poslední zápas, kdy vyhrála Základní škola Kostomlaty a na druhém místě se umístila 

Základní škola Čachovice. Tým naší školy se umístil na krásném 3. místě.  

          

Mgr. Burešová Karolína 

 

 Bruslení  

Stejně jako každý rok i letos vyjeli naši žáci bruslit na zimní stadion do Benátek nad 

Jizerou. Do dnů 1. 3., 2. 3. a 3. 3. se vešli všichni zájemci, a tak nikdo nebyl o tento oblíbený 

zážitek ochuzen. I přes malá zaškobrtnutí si každý akci užil, jak jen to šlo. Zahráli si  

na ledové ploše na babu, zkusili slalom, bruslili v držení ve skupinách, zájemci hráli hokej. 

Mnozí se postavili na brusle úplně poprvé a svými výkony překvapili nejen sebe, ale i své 

okolí.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

          

Bc. Hankeová Michaela 
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 Sportovní den 2. stupeň 

28. 6. 2023 proběhla každoroční akce pro žáky z 2. stupně, sportovní den. Byli 

rozděleni do 30 týmů po deseti a každý tým měl svého vedoucího (pana/í učitele/ku či paní 

asistentka). V ranních hodinách se sešli před budovou školy, vymysleli, jak se budou 

jmenovat a rozvrhli účast na jednotlivých stanovištích, kterých bylo celkem 10 + bonusový 

úkol. Na stanovištích vyzkoušeli své dovednosti v oblasti tělesné výchovy např. penaltové 

kopy na bránu, florbalový slalom, hod na koš, štafetový běh, skok daleký apod. Každý zde 

mohl uplatnit svou silnou stránku. Bonusový úkol žáky dovedl pomocí 2 indicií k závěru 

celého dne. Jako tým se semkli, splnili úkol v podobě 10 dřepů a za odměnu si vysloužili 

sladkou tečku.  

        

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Hankeová Michaela 
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 Školní projekty 

 ECDL 

 I letošní rok jsme pokračovali ve Mezinárodním vzdělávacím a certifikačním 

konceptu digitálních znalostí a dovedností. Přínos konceptu je v tom, že vzdělávací obsah 

odráží aktuální potřeby trhu práce a běžného života jedince ve 

společnosti, a to zejména v oblasti přenositelných digitálních znalostí 

a dovedností. 

Učitelé připravovali žáky v hodinách Informatiky. Ne všem  

se povedlo na certifikát dosáhnout. 

Cílem pro příští rok bude:  

1. rozšířit okruh žáků, kteří budou Certifikáty moct 

použít k přihlášce na střední školu. 

2. Dát možnost žákům k obhajobě většího množství 

certifikátů a tím tak zvýšit počet certifikátů  

pro jednoho žáka. 

 

 ETwinning 

 

 

 

V průběhu podzimu proběhly  

3 trilaterální semináře, které byly určeny  

především polským, českým a slovenským  

učitelům, kteří hledají partnery do svých budoucích eTwinningových projektů.  

Tyto semináře jsou výjimečné především tím, že celý program probíhá v jazycích  

https://www.ecdl.cz/vyklad_pojmu.php
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zúčastněných zemí a účastníci se tak nemusí bát komunikace v cizím jazyce. 

 

 

 

 

 

Po 

dvouleté pauze se naše škola opět zapojila do mezinárodních projektů  

pod hlavičkou eTwinning. Na mezinárodním trilaterálním setkání učitelů základních škol 

(Česká republika – Slovensko – Polsko) naše učitelka Mgr. Barbora Nováková navázala 

kontakty s vyučujícími zahraničních škol. Založila mezinárodní projekt, na kterém  

se podílejí dvě české, dvě slovenské a dvě polské školy. Žáky nenásilnou formou seznamuje 

s tradicemi, krásami a zajímavostmi regionů a měst Slovenska a Polska. Součástí projektu 

jsou také osobní i on-line setkání se „spolužáky“ ze zahraničí, prohloubení anglického 

jazyka, což je zastřešující jazyk projektu, a také seznámení se s některými jazykovými 

zvláštnostmi našich sousedů.  

Cílem projektu, který je již plně zahájen, je také samostatnost žáků při tvorbě 

jednotlivých úkolů, zvyšování zdravého sebevědomí při sebeprezentaci a rozvíjení 

kompetencí. Žáci si postupně vyzkouší různé role (herec, komentátor, výtvarník, architekt, 

manažer….) a je zde možnost, že najdou dráhu, po které se budou chtít vydat i v budoucnu. 

Naše žáky čeká tvorba seznamovacího alba, ukázka toho, jak slavíme jednotlivé svátky 

(Mikuláš, Vánoce, Velikonoce), představení našeho města a naší školy a jejich propagace 

v zahraničí a například také vaření a ochutnávání typických jídel našich sousedů. V letošním 

školním roce tvoří zastoupení v projektu třída 5.B. Věříme, že v budoucnu se naše 

spolupráce rozroste a naváže na předcovidovou aktivitu, která dělala naší škole dobré jméno 

ve Španělsku a v Německu.  

Tyto mezinárodní projekty mají jeden důležitý úkol – spojovat žáky z jednotlivých 

zemí, ukázat jim, jak to chodí jinde a možná také otevřít cestu ke studiu či stáži v zahraničí. 

Na eTwinningové projekty navazují projekty Erasmus, kdy už žáci nejsou pod laskavým 

vedením třídního učitele, ale zkoušejí si mezinárodní spolupráci na vlastní kůži. A právě 

příprava z eTwinnigu je v tomto ohledu velmi prospěšná.  

Mgr. Barbora Nováková 
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 Tužka 

Dění ve škole zachycuje školní časopis „TUŽKA“, který je vydáván jako čtvrtletník. 

Letos jsme z obsah časopisu získali krásné místo ve Středočeském kraji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

Naši žurnalisté letošní rok absolvovali kurz „Kuchařka školního časopisu“.  Pořádala 

ji profesní škola médií Publicistika, kteří oslovili 

profesionální novináře, aby školám v tomto kurzu 

nabídli své know-how.Kuchařka školního 

časopisu je půlroční kurz pro všechny redakce, 

které chtějí získat radu od těch nejpovolanějších. 

 

Kurz byl zdarma, obsahoval 11 kapitol. 

Každá lekce obsahovala návodný pracovní list, který přiměl redakci zamyslet se, jak svůj 

časopis ještě více vylepšit. 

 

https://www.vosp.cz/
https://akademie.vosp.cz/o-kucharce-skolniho-casopisu/
https://akademie.vosp.cz/o-kucharce-skolniho-casopisu/
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 Projekt „Kamarád“ 

Tento projekt má v naší škole již dlouholetou tradici. Jedná se o „předávání“ štafety 

o končících žáků těm nově nastupujícím. Svým způsobem jsme postupem času došli také 

k tomu, že tímto projektem i snižujeme možnou šikanu ze strany starších žáků, a naopak 

jakousi úctu mladších ke starším spolužákům. 

Prvotním 

setkáním je návštěva 

žáků 8. ročníku 

v mateřské škole  

(U Broučků – toto je 

naše spádová MŠ).  

 

 

 

Následně předškoláci přijdou před nástupem do školy 3x na tzv. „Školičku“. To jsou 

již děti rozděleni do tříd a naši žáci jim a třídním učitelům pomáhají 

v orientaci ve škole, ve vypracování úkolů a již zde se tvoří malá 

kamarádství mezi nejstaršími a nejmladšími. Osmáci následně přebírají 

žezlo od deváťáků a na začátku svého posledního ročníku na ZŠ provádějí 

prvňáky při různých akcích 

začínajícím ročníkem. 

     

 

 

 

 

Mikulášská nadílka 
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Ani letos starší kamarádi své svěřence z 1. a 2. ročníků nepřipravili o návštěvu 

mikulášského průvodu, který byl letos opět velmi bohatý  

na skupinu čertů nahánějící hrůzu nejmladším školákům.  

     

Naštěstí se Mikulášovi a jeho doprovodu andělů podařilo udržet klid. Některé i tak 

bohužel čertovo označení neminulo.  Situaci zachraňovali v průvodu andělé, kteří zase jako 

každý rok přinášeli koš plný balíčků s nadílkou, která udělala radost všem.  

 

 

Mgr. Libuše Košvancová 

 

Drakiáda 

Na měsíc listopad byla naplánovaná oblíbená akce Drakiáda. Nikdo předem nikdy 

neví, jak bude probíhat, protože vše je závislé na počasí. Ale těšit se dětem nikdo nezakáže. 

Den před akcí už děti prosebně přivolávaly vítr. Počasí bylo na dané dny velmi klidné a 

hrozilo odvolání akce. Ale nevzdali jsme se.  

Děti si ráno donesly různorodé draky. Některé koupené, ale některé byly 

vlastnoručně vyrobené, což obdivovali všichni spolužáci.  
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Nevíme, zda naše prosby počasí opravdu vyslyšelo, a i když svítilo sluníčko a obloha 

byla bez mraku, spustil se vítr, což byl jasný pokyn k přesunu na Hakenům stadion u nás 

v Milovicích. A abychom v tom my malí draci se svými 

létajícími draky nebyli sami, s pomocí přispěchali 

všichni kamarádi z devátých tříd.  

A tak se nad stadionem během dopoledne 

prohánělo spoustu draků a dětí. 

Často to vypadalo, že starší kamarády to baví víc než nás malé, ale společnou akci 

jsme si užili náramně všichni. Na konci přišel další nečekaný úkol. Rozplétání draků. Někteří 

utrpěli menší šrámy na kráse, ale to nikomu moc nevadilo. Akce proběhla a radostné úsměvy 

dětí byly největší odměnou všem, kteří se do Drakiády zapojili. 

 

Lenka Valtrová 
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Dalšími společnými aktivitami 1. a 9.ročníků byla setkání, kdy nejstarší žáci buď 

organizovali nebo byli nápomocni daným činnostem (např. cvičení v přírodě, sportovní den 

– více viz tělovýchovné aktivity).  

 Kreditní hra 

 V letošním školním roce byla naše Hra o kredity trochu jiná než 

v předchozích letech. Změnili jsme pojetí kreditních úkolů, upravili jsme pravidla a obměnili 

rejstřík odměn. Úkoly nezadával jen kreditní tým (školní psycholožka, speciální pedagog, 

sociální pedagožka), ale také ředitelka školy v rubrice „Ptá se paní ředitelka“.  Její úkoly a 

otázky prozkoušely akceschopnost žáků, protože je bylo nutné splnit co nejrychleji. 

Novinkou hry byly tzv. on-line kvízy. Hodnocení jednotlivých témat a úkolů se výrazně 

zjednodušilo. Třída mohla dostat maximálně 3 kredity za výborné zpracování úkolu.  

Stejné zůstalo to, že soutěžily třídy, nikoli jednotlivci. Hlavní smysl hry tedy nebyl 

změněn – šlo především o posilování dovednosti týmové spolupráce a utužování vztahů  

ve třídě.  

Témata, úkoly i kvízy nalákaly k účasti všechny třídy. Letošní aktivita a úžasné 

výsledky v podobě např. natočených videí, originálních výrobků a knih hodnotitele opravdu 

potěšily. Hra přinesla radost do hodin osobnostně-sociální výchovy.  

Právem si tedy zasloužily v červnu 

malou či velkou odměnu všechny třídy! 

Nejvíce kreditů získaly na prvním stupni 

dvě třídy, a tak sdílené vítězství právem 

patří 2.A a 3.C. Na druhém stupni si mohla 

užít vítězství 9.C. Tyto třídy převzaly 

Putovní pohár před zraky všech žáků  

na Akademii školy.  
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Třídy, které se umístily na 1.- 3. místě, mohly zdarma navštívit kino. Ostatní třídy  

si mohly vybrat jednu odměnu z pestré nabídky např. Den navíc ke školnímu výletu, Týden 

bez domácích úkolů, Hodina just dance, Hodina her na PC.  
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Témata a úkoly 

• Tohle jsme MY – prezentace třídy (výrobek, video apod.) 

 

• Zprávičky z naší třídy (školy) - reportáž o aktuálním dění v naší třídě (škole) 

nebo Vzkaz v láhvi aneb poselství o našem životě pro ty, kteří budou žít po nás 

   

 

 

 

• On – line kvíz Hádáme osobnosti naší školy 

• On – line kvíz o vzdělávání a naší škole 

Ptá se paní ředitelka 

• Vánoční kvíz „Jsi vánoční typ“ 

• Poznej pohádky a osobnosti 

• Znáte reklamy? 

PhDr. Jitka Čmuhařová 
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 Klub mladého diváka 

 Ve školním roce 2022/23 jsme se, stejně jako v minulých letech, zapojili  

do Klubu mladého diváka. Navštívili jsme tři divadelní představení, z nichž největší ohlas  

u žáků mělo baletní vystoupení studentského souboru Elixír. Dílo kombinovalo balet 

s hudbou, mluveným slovem a světelnými efekty v historicko-detektivním představení.  

Po inscenaci následovala diskuse s herci. Těch se žáci ptali na to, co je zajímalo – v kolika 

letech se začali baletu věnovat, jaká byla náročnost studia v baletní škole, nebo co jim tanec 

dal a vzal. 

 Klubu se účastnilo 22 žáků a dva učitelé. Na základě pozitivní zpětné vazby 

od dětí bychom v příštím školním roce v divadelním klubu rádi pokračovali.  

      Mgr. Stanislav Korityák, Mgr. Jiřina Šosová 

 

 Historie a současnost Vojenského hřbitova v Milovicích 

Ve spolupráci s Italským vojenským hřbitovem v Milovicích naši žáci zpracovali 

komiks, který byl následně vydán za spolupráce JUDr. Svetozára Plesníka, plukovníka  

ve výslužbě, šéfredaktora čtvrtletníku Svazu důstojníků a praporčíků armády ČR 

MilitaryForum. 

Komiks byl zpracován jak v české, tak i v anglické verzi. Otištěny byly obě na:  

https://www.ceskenovinky1.eu/2023/01/27/historie-a-soucasnost-vojenskeho-

hrbitova-v-milovicich/ 

 

https://www.ceskenovinky1.eu/2023/01/27/historie-a-soucasnost-vojenskeho-hrbitova-v-milovicich/
https://www.ceskenovinky1.eu/2023/01/27/historie-a-soucasnost-vojenskeho-hrbitova-v-milovicich/
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 Krabice od bot 

Všichni žáci ze 4.ročníků se letos zúčastnili největší české sbírky "Krabice od bot". 

Tato akce má za cíl potěšit co nejvíce dětí v tíživé sociální situaci. Tak jsme balili a balili. 
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Mg. Martina Koutská 

 

 

 

 

 Přáníčka pro seniory 

Dělat radost všem, to patří hlavně k Vánocům. Snažíme 

se naše žáky vést k tomu, aby měli úctu ke stáří. V hodinách 

výtvarné výchovy vytvářeli vánoční přáníčka pro seniory, které 

pak rozdávali nejen svým bližním, ale milovickým seniorům, 

které třeba potkali i na ulici a chtěli jim udělat radost. 

    

 

 

 

 

 

 

Postřehy žáků: 

Moje babička si přáníčko vystavila na ledničku. 

Moje babička mi dala za přáníčko bonbón. 

Já jsem dala babičce a dědovi jedno přáníčko dohromady a oni mi dali pusu 
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Učitelé: 

Krásné bylo pozorovat děti, jak byly 

zapálené při výtvoru svého přáníčka, opravdu ho 

chtěly mít krásné. 

Bylo úžasné, jak lidi na ulici byli potěšeni, 

vůbec netušili, že nějaký den seniorů existuje. 

 

   

 

 

 

 Výstava andělů 

Od listopadu třídy tvořily různé anděly, andílky na výstavu, která probíhala před 

Vánocemi v atriu hlavní budovy školy. Výstavka nám zpříjemnila čas před vánočními svátky 

a zároveň vytvořila krásné prostředí při vstupu do školy. 
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Andílci byly vyrobeny z různých materiálů od papíru počínaje, přes plastelínu, vlnu, 

kelímky, skořápek ořechů, aj. 
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 Česko zpívá koledy 

7. prosince proběhla v milovickém Kulturním domě akce s názvem 

„ČESKO ZPÍVÁ KOLEDY“. Naši žáci zažili zpívání společně s Bárou Basicovou.  

 

 

K doprovodu nám hrál výkonný ředitel Jiří J. N. Svoboda. 

 

  

 

 

 

 

Kromě samostatných koled byla tato akce provázena vystoupením našich žáků a dětí 

z MŠ U Broučků, našich budoucích žáků. 
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 Zpívání u stromečku 

Slavnostní rozsvěcení vánočního stromu na radnici proběhlo v neděli 27. listopadu. 

Bylo to krásné a nezapomenutelné setkání, které nás všechny spojilo v duchu vánočního 

svátku. Naše škola se zúčastnila této události a připravila pěvecké vystoupení s vánočními 

písněmi. Představili jsme i naší školní novou vánoční koledu s názvem „Vánoční čas“.  
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Když se setmělo a vánoční strom byl slavnostně rozsvícen, naše děti pokračovaly  

ve zpěvu na pódiu. Jejich hlas byl plný radosti a vánočního ducha, který se rozléval  

po náměstí, které bylo zaplněné návštěvníky a posluchači. Rozsvícení vánočního stromu  

na radnici je vždy významným okamžikem pro naše město a my jsme hrdí, že naše škola, 

jako každý rok, mohla být součástí tohoto důležitého okamžiku. 

 Vánoce, tradice a zvyky 

Dne 19.12. 2022 ve všech 3. ročnících proběhl projekt s vánoční tématikou. Cílem 

projektu bylo seznámení žáků zábavnou formou se zvyky, tradicemi v období Vánoc a 

konkrétními zvyky a tradicemi na Štědrý den. Součástí vánočního projektu byla i pracovní 

činnost žáků ve cvičné kuchyňce školy, kde si všichni žáci vyzkoušeli přípravu, pečení  

a zdobení vánočního cukroví.  

Během projektu se žáci dozvěděli mnoho nových informací, o kterých dříve nevěděli, 

a tak vznikalo mnoho dotazů týkajících se tradic a zvyků. Tím vznikla zajímavá diskuse,  

při které se žáci 

dozvěděli i  

o vánočních zvycích 

svých zahraničních 

spolužáků.  

 

 

 

Projekt se velmi vydařil, a ještě další dny si děti mezi sebou vyprávěly o pečení 

cukroví.  

     

      

   

 

Mgr.Roman Juřena 
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 Školní vánoční zpívání 

V prosinci, těsně před Vánoci, proběhlo ve škole zpívání koled, které přineslo do naší 

školy dávku vánočního ducha a radosti. Celá škola se sešla na chodbě, kde jsme vytvořili 

útulnou atmosféru a společně jsme zpívali vánoční koledy. Žáci i učitelé se chopili hlasů a s 

radostí zpívali známé vánoční písně. Všichni jsme si užívali společného zpívání a sdílení 

vánoční nálady.   

 

 Noc s Andersenem 

V pátek 31. března 2023 proběhla na naší škole, jako každý rok, Noc s Andersenem. 

Cílem této akce je zvyšovat čtenářskou gramotnost u dětí a podporovat jejich vztah  

ke knihám a literatuře obecně. 

Letošní rok Noci s Andersenem byl uspořádán, vzhledem k personálnímu zajištění, 

pouze pro první stupeň. Akce se zúčastnilo přibližně 200 žáku z 3-5 třídy. Téma bylo tento 

rok velmi zajímavé a bohaté na různorodé aktivity. Ponořili jsme se do tajů Walta Disneye 

a něco nového se naučili o naší české ilustrátorce a spisovatelce Heleně Zmatlíkové.  

Velmi kladně hodnotíme vedení na stanovištích, kterého se letos ujali výhradně 

učitelé a asistenti pedagoga. Díky tomu měla akce hladký průběh, nedocházelo k prostojům 

na stanovištích či naopak  

k protažení předem daného času.  

Pro děti bylo připraveno 9. stanovišť s úkoly, jejichž hlavním cílem bylo rozvíjet 

spolupráci mezi dětmi, zvyšovat čtenářskou gramotnost, logické myšlení, a dokonce  

i pohybové dovednosti. Za každé splněné stanoviště děti 

obdržely jeden list papíru,  

na kterém byla napsaná rada, jak si vytvořit správný návyk  

při čtení a zajistit si během něj příjemné klima. Po splnění 

všech stanovišť, bylo možné poskládat z jednotlivých listů 

leporelo zdravých čtecích návyků.  
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Letošní Noc s Andersenem se opět velice vydařila, účast dětí byla více než hojná a 

nám nezbývá nic jiného než začít pomalu přemýšlet o zajímavých aktivitách na příští rok. 

 

Kateřina Dušičková 

 

Nejmladší žáci – 1. a 2. ročník měli svou Noc s Andersenem oddělenou od starších 

dětí. Byl tak prostor a dostatek času na plnění nejrůznějších úkolů, nad jejichž správným 

splněním dohlíželi paní učitelky a paní asistentky.  

Pro děti bylo připraveno 6 stanovišť s úkoly na téma Helena Zmatlíková 

v Disneylandu. Děti přebíraly luštěniny jako 

Popelka, zavazovaly střevíc, řešily rébusy, 

dokončovaly příběh, skládaly slova, hrály 

pexeso.  
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Nezapomněli 

jsme ani na ptáka roku – 

Poláka Velikého,  

se kterým jsme 

děti seznámily.   

 

 

 

Posledním společným úkolem bylo čtení na pokračování a výstavka knih k tématu 

H. Zmatlíková a Disney. Tyto knihy si děti mohou půjčit ve školní knihovně.  Žáci druhého 

ročníku přečetli svým mladším kamarádům pohádku. Na závěr odpoledne k dětem 

promluvila skrz videozdravici ilustrátorka Hanna Kovtun, jejíž ilustrace z knihy „Jmenuji se 

Olenka“, zdobila také letošní pohlednice a plakátky. Poté se děti přesunuly na svou budovu, 

kde jim po večeři a hygieně pustila třídní paní učitelka večerníček Domeček u Tří koťátek 

s ilustracemi Heleny Zmatlíkové.  

Odpoledne jsme si všichni moc užili. Již nyní se 

těšíme na následující 

rok a jsme zvědaví, na 

jaké téma bude Noc 

s Andersenem za rok.         

 

 

 

 

 

 

Mgr. Jana Bezuchová 
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V hodinách českého jazyka každá třída zpracovala svůj návrh na květen – měsíc 

knihy. Nápady byly různé, všechny originální a neotřelé.  

 

  

 Masopustní veselice 

Tak jako na mnoha místech naší republiky, tak i na naší škole proběhl dne 20.2. 2023 

Masopust, kdy žáci 3. ročníků uspořádali průvod městem. Cílem projektu bylo seznámení 

žáků  

s masopustními zvyky a tradicemi zábavnou formou. Před samotným průvodem si žáci 

připravovali masky, ve kterých se vydali na průvod městem.  
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Každá třída byla vybavena dobrotami, které žáci 

rozdávali potkávajícím. Během průvodu si notovali 

písničky s masopustní tématikou, navštívili radnici, kde je 

očekávala paní místostarostka, která děti také obdarovala 

drobnými dárky. Pro všechny žáky to byla nová tradice, 

které se zúčastnily. Žáci byli velmi spokojeni a měli mnoho 

nových zážitků. 

 

 

Mgr. Roman Juřena 
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 Škola má talent  

Ve čtvrtek 9. března proběhla talentová soutěž, která byla zaměřena na děti z obou 

stupňů naší školy a přinesla nám mnoho 

úžasných okamžiků. Celý den byl naplněn 

energií a nadšením, které přinesli žáci  

při předvádění svých talentů. V ranních a 

dopoledních hodinách proběhlo školní 

semifinále, kde každý z účastníků mohl ukázat 

své schopnosti a získat místo ve velkém finále. 

Odpoledne bylo pak vyhrazeno právě  

pro finálové kolo, které se konalo za účasti 

pyšných rodičů a dalších zvědavých členů 

veřejnosti.  

 

Rozmanitost talentů, které žáci 

předvedli, byla ohromující. Naše umělce jsme mohli obdivovat při tanci, zpěvu, hře  

na hudební nástroje, sportovních aktivitách a mnoha dalších fascinujících představeních. 

Bylo vidět, že každý soutěžící měl do 

svého vystoupení vložené srdce a 

důkladnou přípravu.  

Někteří vložili svá očekávání do 

společného vystoupení a svědomitě 

propracovávali i své kulisy. 

Jsme hrdí na všechny žáky, kteří se rozhodli 

vystoupit, a na jejich odvahu a zápal, které do svých 

vystoupení vložili.  
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Při vyhlašování úspěchů radost některých nebrala konce. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Po celou dobu panovala skvělá nálada, a to nejen 

dopoledne, ale i odpoledne při finále, kdy své děti 

přišli podpořit rodiče. 
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Tato soutěž je důkazem toho, že naše škola je místo, kde se děti mohou rozvíjet a objevovat 

své skryté talenty. Doufáme, že klání poskytlo nejen zábavu a radost, ale také podnítilo žáky 

k dalšímu objevování a rozvoji svých talentů.  

Aneta Svobodová 

 

 Bubnovačka 

Akce „Bubnovačka“, která je akcí Centra LOCIKA a upozorňuje nás na důležitost 

ochrany dětí před násilím v rodině a domácím prostředí, se uskutečnila v říjnu 2022. Do této 

akce se zapojila celá škola. Žáci se během hodin OSV s projektem a jeho posláním seznámili 

a pochopili, že bubnováním mohou vyjádřit svůj hlas a upozornit na důležitou problematiku. 

Byli velmi nadšení a plní energie, aby se zapojili a dali najevo svou podporu ochraně dětí.  
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Následně jsme se všichni sešli venku před hlavní budovou a s radostí jsme začali 

bubnovat na bubny, kýble a další hudební nástroje do rytmu naší školní hymny. Všichni jsme 

se spojili a vytvořili nezapomenutelnou atmosféru. Bubnování symbolizovalo naši jednotu a 

silný hlas. 

 

 

 

  

  

 

 

 

 Dopravní akce 

Na dopravním hřišti naší školy se 9. června 2023 uskutečnila dopravní akce pro čtvrté 

ročníky, kterou pro nás připravil pan policista Jaroslav Kužel 

ve spolupráci s Městskou policií. Cílem akce bylo úspěšné 

absolvování 4 stanovišť, které měly prověřit dovednosti 

jízdy na kole a znalosti ohledně pravidel silničního provozu 

a první pomoci.  
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Všichni žáci zvládli zkoušky úspěšně a odměnou jim byl 

Průkaz cyklisty, dřevěná medaile s logem naší školy a drobné 

dárky od MěP.  

                       

 

 

 

               

 

    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Martina Koutská 
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 Výzva 10 000 kroků 

    Do této výzvy se zapojila třída IX.C 

 

Bohužel, ten, kdo neměl „chytré hodinky“, aby si 

mohl měřit kroky a následně nahrávat do systému, nemohl 

se projektu účastnit. I toto bylo důsledkem toho, že mladší 

třídy se do projekt nezapojily. 

Závěrem této akce bylo ohodnocení nejen celé třídy paní ředitelkou, ale i jednotlivců 

podle toho, kdo ušel největší počet kroků.  

 

 

 

¨ 

 

 

Ale nejen to, protože systém byl nastaven na přepočet vzhledem k stáří a váze 

účastníka, ohodnoceni byli i ti, kteří se umístili na předních místech v celkovém počtu bodů. 
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 Rekord školy 

 

Čtenářský rekord 

Školní čtenářský rekord proběhl dne 22.6.2023. Každý žák i dospělý četl celou 1 

minutu připraveného textu. 

Motivace pro pedagogy: „Měli by se vystřídat všichni přítomní, pojďme tedy a 

buďme i my našim žákům čtenářským příkladem.  

Největším úkolem (kromě stopování času pro každého čtenáře a počtu čtenářů) bylo 

předat informaci, kam každá třída dočetla. Texty obsahovaly také slova navíc, která si ostatní 

žáci posluchači během čtení poznamenali a sestavovali z nich zprávu. Velkou motivací ke 

čtení bylo zapojení se vyučujících, kteří šli dětem příkladem. Některým dětem se text tolik 

líbil, že si poté dočetli celý příběh. Zapojilo se celkem 548 žáků, učitelů a asistentek 

pedagoga, a dohromady jsme všichni přečetli 146 159 slov. Není důležité výsledné číslo, ale 

nová motivace k přečtení si zajímavé knihy. 

 

Rekord v přeskoku přes švihadlo – I. stupeň 

V závěru školního roku si žáci I. stupně mohli ověřit svoji zdatnost ve skocích  

přes švihadlo, a tak se dozvědět, kdo bude tím rekordmanem. Skákání přes švihadlo se 

zúčastnili žáci 1. – 5. ročníků. Úkolem každého žáka bylo skákat přes švihadlo libovolným 

způsobem po dobu jedné minuty.  
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Celkem skákalo 301 žáků a dohromady se podařilo  

1. stupni 18 662 přeskoků přes švihadlo. Následně z každého ročníku byl vybrán nejlepší 

skokan a tím bylo určeno pořadí v jednotlivých ročnících. Někteří žáci svými výkony 

ukázali, že jejich fyzická zdatnost je na velmi dobré úrovni. Rekordmanem I. stupně se stala 

žákyně 5. ročníku s 205 skoky přes švihadlo po dobu jedné minuty.  
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 Den evropských jazyků 

V pátek 23.9. se uskutečnil Den evropských jazyků. Žáci ve smíšených týmech 

z žáků II. stupně plnili různé úkoly, jejichž cílem bylo zvýšit jejich povědomí o rozmanitosti 

Evropy a jejího kulturního bohatství. Den proběhl v přátelské atmosféře a žáci  

se do připraveného programu zapojili s chutí. 
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 Návštěva ze Švédska 

V posledním týdnu školního roku navštívila naši školu návštěva studentů ze švédské 

Upsaly. Během tří dnů, které u nás strávili, se setkali s žáky všech tříd od 4. do 8. ročníků. 

Setkání probíhala ve velmi přátelské atmosféře. Naši žáci měli možnost ověřit si svoji 

schopnost dorozumět se v anglickém jazyce, dozvědět se něco nového o Švédsku a také  

si s hosty zahrát nové hry. Po celou dobu studenty doprovázeli žáci 9. ročníku, kteří, pokud 

bylo nutné, pomáhali s překladem. O tom, že naši žáci a švédští studenti našli společnou řeč, 

svědčí jejich společné odpolední setkání na školní zahradě, kde si sami uspořádali sportovní 

utkání. 

Mgr. Jitka Holanová 

 

 Školní plachetnice 

 V průběhu posledních čtyř let žáci druhého stupně ve školní dílně pracovali 

na stavbě dřevěné plachetnice 

určené pro jednoho dospělého 

nebo dvě děti. K výrobě jsme 

použili výhradně zbytkového 

materiálu. Kupovaly se pouze 

šrouby a nátěrové hmoty. Kostra 

lodě byla ze starých regálů, potah 

trupu byl ze sololitových desek, 

jež tvořily obal nových školních 

tabulí a plachtu jsme ušili ze staré 

reklamy. Práce byly přerušeny 

uzavřením škol v období covidu. 

Reálná doba stavby byly dva roky 

a podíleli se na ní všechny třídy 

současného druhého stupně. 
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Testovací plavba se uskutečnila ve čtvrtek 18. 5. 2023 v odpoledních hodinách  

po vyučování. Jeli jsme na kolech od školy k rybníku v Ostré. Loď převezl pan školník a 

supervizi si vzala na starost paní ředitelka. První plavba byla úspěšná – do lodě netekla voda, 

a když foukal vítr, tak i plachtila. 

     

       Mgr. Stanislav Korityák 

 

 Týden inkluze 

Jako již tradičně, i v letošním školním roce proběhl na naší škole TÝDEN INKLUZE 

v průběhu celého května. Učitelům i asistentům pedagoga přišla mailem tabulka, podle které 

jednotlivé ročníky plnily úkoly. Na poradě bylo vše vysvětleno. I v letošním roce se akce 

povedla na výbornou. Obnovili jsme spolupráci s Domovem Mladá a nově jsme navštívili 

Dětský domov 
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Naši nejmenší žáci si vyzkoušeli, jaké to je, když přijdete o zrak. V rámci hodiny TV 

si pohráli se sluchovým míčem.  

       

Žáci druhého ročníku si vyzkoušeli malbu ústy, nohou při hodině VV. Zjistili, že to 

vůbec není lehké. 

         

Třeťáci si vyzkoušeli, jak náročné to mají v životě hluchoněmí lidé. Jejich úkolem 

byla pantomima. Ještě že jen na chviličku…… 
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Vyzkoušet si Braillovo písmo bylo zajímavé a byla to výzva pro čtvrťáky. Také jsme 

zkoušeli, jak se nevidomí lidé pohybují. 

                 

       

Žáci sedmého ročníku měli poutavou přednášku s panem Bajerem. Vyslechli si, jaké 

to je žít s tělesným postižením. Pan Bajer jim ukázal speciální kolo a jak se pohybuje  

na vozíku. Vše si mohli žáci vyzkoušet.  
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Osmáci se zúčastnili besedy s nevidomou paní ze sdružení Mathilda. Naše 

spolupráce je dlouhodobá a žáci se na ní těší. Přednášku všichni se zájmem poslouchali a 

kladli otázky. 

     

Návštěva dětí z dětského domova byla emotivní, zábavná a obohacující. Dopoledne 

si užili naši žáci, děti z domova i paní učitelky. 
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Velký dojem na nejstarší žáky udělala návštěva v Domově Mladá. Mohli  

si vyzkoušet různé kompenzační pomůcky. Navštívili nejen keramickou dílnu, ale prohlédli 

si i prostory domova a vyzkoušeli si nějaké kompenzační pomůcky. 

                         

                         

Na oplátku dorazili klienti 

Domova Mladá k nám do školy, kde na 

ně čekaly venkovní aktivity v podobě 

pexesa, hraní fotbálku a práce na NTB. 

Donesli nám společný keramický 

výtvor.  
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Následně pak ve škole se vrhli na stolní hry, stavebnice a zdobení perníčků.  
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Kdo žije zcela normální život, nedokáže si představit, jak těžké bylo přemýšlet  

o možnostech přizpůsobení práce pro klienty Domova. Rozhodně to byla zkušenost a cíl, 

abychom si všichni vážili svého zdraví, se tím zcela naplnil. 

 

 

Dne 26.05. probíhal v areálu Domova Mladá festival „Žijeme tu spolu“. Této akce 

se kromě vystupujících účastnily také děti ze školní družiny, které si ve společnosti klientů 

Domova odpoledne při hrách a soutěžích užily. I my jsme přispěli svým vystoupením 

k dobré odpolední náladě. 

 

Zástupci školy se účastnili meetingu s panem Jurečkou, kde vyslechli programy 

sociálních služeb a panu ministrovi položili i nějaké otázky.  
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Květen s inkluzí se opět vydařil. Povedlo se nám navázat novou spolupráci i oprášit 

tu starší, trochu zapomenutou. Děti si odnesly spousty informací a my doufáme, že jsme jim 

trochu pootevřely oči. Věříme, že se naši žáci, díky „týdnu inkluze“ nebudou lhostejní. 

Mgr. Jana Bezuchová 

 

 MI-SO 

Letos jsme se jako škola přihlásili do projektu „Dotkni se vesmíru“. Cílem projektu 

je vypustit sondu do stratosféry a průběh letu zaznamenat. 

V průběhu května se nám podařilo sestavit tým nadšenců z řad tříd: 

6.A, 6.B, 7.A, 7.B a 8.C.   

Koncem května jsme obdrželi stavebnici, při prvním setkání 

ji s nadšením sestavili a vyzkoušeli funkčnost. 1. 6. byla vypuštěna 

zkušební sonda, jejíž vysílání náš tým úspěšně zachytil a následně 

jsme sledovali její let až do samotného dopadu kdesi v lesích u Sázavy. Zbývá nám už jen 

dopracovat vhled samotného ochranného úložiště sondy a poté ji v září vypustit do oblak. 

   

 

 

V rámci spolupráce s Odbočkou 30 gen. Karla Mrázka 

máme naši sondu podepsanou kromě našeho kosmonauta, 

Vladimíra Remka, také od kosmonauta – kandidáta Oldřicha 

Pelčáka a od českého bojového pilota, členem záložního týmu 

astronautů, Aleše Svobody.   

https://www.firmy.cz/detail/12940799-odbocka-30-gen-karla-mrazka-dfc-dso-svazu-letcu-ceske-republiky-milovice.html
https://www.firmy.cz/detail/12940799-odbocka-30-gen-karla-mrazka-dfc-dso-svazu-letcu-ceske-republiky-milovice.html
https://www.firmy.cz/detail/12940799-odbocka-30-gen-karla-mrazka-dfc-dso-svazu-letcu-ceske-republiky-milovice.html
https://www.firmy.cz/detail/12940799-odbocka-30-gen-karla-mrazka-dfc-dso-svazu-letcu-ceske-republiky-milovice.html
https://www.firmy.cz/detail/12940799-odbocka-30-gen-karla-mrazka-dfc-dso-svazu-letcu-ceske-republiky-milovice.html
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Mgr. Pavel Vňuk 

 

 Dobročinný bazárek 

Máme obrovskou radost, že se našim dětem z Dětského zastupitelstva a Ekotýmu 

podařilo pro Domácí hospic Nablízku, z.ú. vybrat do kasičky 1 878 Kč a v dobročinném 

bazaru prodat darované věci za krásnou částku 10 781 Kč. Všem dárcům i nakupujícím moc 

děkujeme! Zbylé věci, které se nepodařilo prodat, jsme odvezli pro dobré účely do POINT 

Milovice. 
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 Evropa 2050 

Zapojili jsme se  

do projektu výtvarné přehlídky 

Evropa 2050 – ročník 2023: 

Evropa, ve které chci žít – „Můj 

region, součást mozaiky Evropy 2050“ 

Cílem bylo představení 

Evropy, ve které chci žít v roce 2050 z pohledu regionů, ve kterém dnes 

žiji.  Prostřednictvím prací žáků a studentů sestavujeme mozaiku regionů, které tvoří 

Evropu a představujeme, jak jednotlivé regiony vypadají dnes, čím jsou výjimečné nebo jaké 

by je dnešní mladá generace chtěla mít. 

Největším přínosem projektu Evropa 2050 je mezinárodní a 

mezigenerační komunikace. Aktivními účastníky tohoto projektu jsou nejen žáci a 

studenti, ale také pedagogové a vedoucí institucí pracujících s dětmi a mládeží, odborná i 

široká veřejnost. 

Mezinárodní projekt „Evropa, ve které chci žít: Evropa v roce 2050″ vznikl v České 

republice a je určený pro žáky a studenty, děti a mládež z ČR, dalších zemí Evropy i mimo 

ni. Projekt byl v roce 2022 jednou z oficiálních aktivit předsednictví ČR v Radě EU. 

(https://www.e2050.eu/cile/) . 

https://www.e2050.eu/cile/
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Plátna, která byla do soutěže přihlášena: 

 Ondřej Priehoda           p. uč. Valášková 

 

Julie Šoltésová      Stella Šágrová 
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Adéla Šurcová            Agáta Sudrová 

                     

        Maksym Parchomenko                  Viktorie Jandáková 

 

Téma, které měli žáci zpracovat, nebylo snadné, ale někteří si s ním skvěle poradili. 

Velkou odměnu jim bylo výborné umístění v této soutěži. Někteří žáci se umístili na prvních 

příčkách v hodnocení vystavených prací, jež proběhlo 12. 6. 2023 v rámci vernisáže výstavy 

Evropa 2050, ta se konala v atriu radnice v Milovicích. Speciálním hostem, jenž vybraným 
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žákům předal ceny, byl významný český výtvarník, komixový kreslíř a muzikant Jonáš 

Ledecký (syn Janka Ledeckého, bratr Ester Ledecké). 

 

Ocenění získali tito žáci a zároveň byli také přihlášeni do soutěže: 

Anežka Zemanová - 5.A (1. místo) 

Adéla Šurcová - 9.A (2. místo) 

Šarlota Široká - 4.A (2. místo) 

A dále za společnou práci - J. Torgersen, S. Kupková, M. Rudinská, H. 

Vodičková, K. Macháčková - 4.A (3. místo) 

 

 J. Torgersen, S. Kupková, M. Rudinská, H. Vodičková, K. Macháčková - 4.A 
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Anežka Zemanová - 5.A 

Adéla Šurcová - 9.A 
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Šarlota Široká - 4.A 

 

 

 Projekt Krokus 

 

Projekt Krokus přibližuje mladým lidem tématiku holocaustu a zvyšuje jejich 

povědomí o nebezpečí diskriminace a předsudků.  

Do projektu se paní učitelka Třetinová s žáky  

na hodinách dějepisu zapojuje pravidelně, v letošním 

roce ale projekt rozšířili.  

Dokonce k jeho realizaci přizvali paní učitelku 

Fraňkovou, s její hodinou matematiky. Zní Vám to 

zvláštně, spojit dějepis s matematikou? A ano je to 

přitom tak účelné. 
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Deváťáci si spolu s paní učitelkou a paní asistentkou Bromovou vymysleli, že cibulky 

žlutých krokusů, které symbolizují jeden a půl milionů dětských židovských obětí, zasadí do 

tvaru velké židovské hvězdy. Na jejich nápad by ale padlo spousta krokusů, a tak museli 

improvizovat.  

 

Na matematice si procvičili kružnici opsanou a vytyčili hvězdu, při dějepise sázeli 

do cípu hvězdy žluté krokusy a zbytek 

hvězdy – po obvodu vyplní kartičkami  

se jmény a fotografiemi zavražděných 

dětí.  

 

 

Přípravu hvězdy, zasazení krokusů mají 

žáci úspěšně za sebou, do února mají nyní čas 

dokončit přípravu a výrobu kartiček, aby mohli 

při objevení se prvních kvítků na jaře projekt 

dokončit.  Dnešní doba nám potvrzuje, že znalost 

historie je důležitá.  

Nesmíme zapomenout. 

         Mgr. Jana Třetinová 
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 Evakuace s IZS aneb požár půdní vestavby  

  

 Dne 23. 6. 2023 proběhlo taktické cvičení jednotek požární ochrany a složek IZS 

Středočeského kraje na budovu školy T.G.M. Milovice, ulice Školská 112/15, Milovice. 

Námětem cvičení byla likvidace požáru učebny v půdní vestavbě v objektu ZŠ T.G.M. 

Milovice. Při vyhlášení požárního poplachu mělo cvičení za úkol prověřit způsob evakuace 

dětí a ochranu pedagogů a ostatních pracovníků ZŠ T.G.M. Milovice při vzniku požáru.   

V nejkratší době měli učitelé a asistenti pedagogů evakuovat děti do bezpečí mimo budovu 

základní školy. V místě mimo ohrožení proběhlo přepočítávaní žáků jednotlivých tříd a 

následné předání informací o počtu zástupcům základní školy a Polici České republiky.  

Během cvičení si příslušníci HZS Středočeského kraje a členové Sboru dobrolovných 

jednotek obce Milovice, Lysé nad Labem a Kamenné Zboží ověřili znalosti a schopnosti 

svých velitelů, strojníků a hasičů zúčastněných jednotek požárních jednotek.  

Před příjezdem jednotek požární ochrany bylo evakuováno přibližně 500 žáků, z toho 20 

žáků včetně 

pedagoga bylo 

evakuováno 

z půdní vestavby 

ve vyváděcích 

maskách. Další 2 

pedagogové byli 

z půdní vestavby 

evakuovani 

pomocí nosítek 

a požární vysokozdvižné plošiny AP 27 – Tatra 815. ¨¨ 

Cvičeni proběhlo bez jakýkoliv zásadních problémů a pod dohledem velitelem zásahu, 

územního řídícího důstojníka HZS Středočeského kraje, Policie ČR a městské policie 

Milovice. Po skončeni cvičení si dětí a ostatní zúčastnění mohli prohlídnout hasičskou 

techniku. 

Josef Saran 
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Napsali o nás  

Evakuace na jedničku. ZŠ TGM zažila na konci roku užitečný 

adrenalin 

18 Čvc,2023 Zuzana Kodrlová Zelenková  

Spousta kouře a plameny šlehající z oken. To je situace, kterou 
určitě nechce nikdo zažít. Ovšem připravovat se je nutné i na takové 
věci. Pravidelným požárním cvičením si v pátek odpoledne prošla 
Základní škola TGM v Milovicích. Přijely sem jednotky dobrovolných 
i profesionálních hasičů a všechno vyšlo na výbornou. 

Do školy přicházím chvíli před devátou. Dostávám pokyn, abych šla 
až do nejvyššího patra. Právě tady hasiči vypouští umělý kouř. Pár minut 
před devátou paní ředitelka hovoří do školního rozhlasu a ohlašuje požár 
i následnou evakuaci. Děti se svými učiteli ihned disciplinovaně vycházejí 
ze tříd. Kromě nejvyššího patra. Tady je několik žáků, včetně jednoho pana 
učitele, „zasažených kouřem“, kteří čekají na evakuaci. 

Za dalších pár minut přijíždějí jednotky hasičů. Na místě jsou také 
dva, z mého pohledu odborní hodnotitelé, kteří si zapisují, co požárníci 
dělají, evidentně proto, aby mohli zhodnotit provedení záchranných prací.  

„Omámení kouřem“ 

A hasiči už jsou u mne v nejvyšším patře, uvazují hadici a jdou 
kontrolovat, zda tu zde jsou přítomni lidé, kterým by bylo potřeba pomoci. 
Ihned naráží na žáky a pana učitele. Všechny pomalu začnou vyvádět ven 
se speciální kuklou na hlavě a po chvíli s nimi odcházím i já. 

Před školou jsou na trávníku všechny třídy a pedagogové, včetně 
paní ředitelky i mnoho hasičských aut. Jedno z nich má plošinu protože i 
tu je potřeba vyzkoušet. S její pomocí bude zachráněn právě pan učitel, 
který uvízl v nejvyšším patře školy. (Sám je požárník, a tak jediný může 
toto absolvovat). Mezitím ze školy ještě vynesli jednu dívku na lehátku a já 
se jdu podívat ke stanu v němž všechny, kteří představují oběti, jež se 
nadýchaly kouře, ošetřují. 

Prohlídka hasičských vozů 

Vypadá to, že akce vyšla na výbornou. Třídy se evakuovaly za 2 
minuty a 55 vteřin a za dalších pár minut zvládli hasiči dokončit „záchranné 
práce“.  Po akci se žáci účastnili dalšího venkovního programu, včetně 
prohlídky hasičských vozů. 

http://vzdelavani.polabi.eu/novinky/evakuace-na-jednicku-zs-tgm-zazila-na-konci-roku-uzitecny-adrenalin/
http://vzdelavani.polabi.eu/author/zuzana/
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 Po této evakuaci probíhaly na pozemku školy další užitečné aktivity, které by  

se žákům mohly do života hodit. 
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 Školní kolekce 

Ve spolupráci s firmou SCHOOLS UNITED jsme se rozhodli, že logo školy 

zhodnotíme  

na oblečení, které by naši školu propagovalo. 

Logo již naši žáci nosí na sportovních dresech a nyní jsme dali všem možnost nošení 

jména naší školy i na běžném oblečení.  

Došlo k hlasování z návrhů a vyhrál ten s největším počtem hlasů: 

    

Trička se školním logem byla jako poděkování za práci týmů předána Dětskému 

zastupitelstvu a Ekotýmu. 

 

 Sběr hliníku 

 

Již pravidlem se stalo, že hliníkové plechovky, obaly, 

se nosí do školy. Pavlík z Benátek nad Jizerou utržené peníze 

použije na svou rehabilitaci. 

 

 

 Sběr papíru 

Pokračuje dál sběr starého papíru, i když byl na nějaký čas zastaven. Vítěz byl oceněn 

na Akademii školy. 
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 Školní bál 

Letošní ples se naposledy konal ve „starém“ kulturním domě v Milovicích.  

  

Z letošní účasti jsme měli velkou radost. Všichni  

se bavili. K tanci hrála již tradičně kapela „Pohoda“.  
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 Projektová výuka 

 Besedy s cestovatelem   

Ve čtvrtek 2.března 2023 nás svou návštěvou poctil pan Tomáš Kubeš, se kterým 

měli žáci sedmých a devátých ročníků možnost strávit dvě vyučovací hodiny plné 

zajímavostí a diskuse. V letošním roce jsme od něj vyslechli informace a příběhy z oblasti 

střední Ameriky, kde žáky 7. ročníků nejvíce zajímala kriminalita a celková bezpečnost ve 

státech pevninské střední Ameriky. Pro žáky 9. ročníků bylo připraveno téma Indie, kde měli 

možnost se seznámit z různými kulturními zvyky a tradicemi, které jsou od těch evropských 

velmi odlišné. Žáky beseda velice zajímala, a tak měli i velké množství dotazů. Pana Kubeše 

si žáci oblíbili, a besedu s ním si dokonce sami vyžádali i na příští školní rok, a tak se těšíme 

na budoucí zážitky 

Ing. Simona Boučková 

 Koncert 

V prosinci roku 2022 nás ve 4.A navštívili manželé Torgersen, aby nám zpříjemnili 

vánoční čas v podobě smyčcového koncertu. Mozart pod jejich smyčci ožil a my se nechali 

unášet jejich nádhernou hudbou. 

                   

Mgr. Martina Koutská 

  

https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
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 Měření s Pascem 

 

V hodinách chemie žáci bádali s Pascem - měření CO2, teplota odpařování vody a 

lihu (líh je ethyl alkohol – derivát uhlovodíku). Software jako průvodce experimentovou 

výukou je žákům nápomocný i ve výuce fyziky a přírodopisu. Pomáhá jim provádět 

jednotlivé experimenty i vyhodnotit naměřená data. 

     

 EDUbus 

Naše škola se zapojila  

do vzdělávacího projektu, který popularizací 

polytechnických oborů pomocí aktivizujících 

metod, moderních technologií a atraktivního 

prostředí motivuje žáky pro studium 

technických či přírodních věd.  EDUbus - 

MOBILNÍ POLYTECHNICKÁ 

LABORATOŘ PRO ŠKOLY nám ukázal 

praktičnost a smysluplnost polytechnického 

vzdělávání.  Osmáci si vyzkoušeli změřit napětí a proud s využitím různých zdrojů energie. 

K měření využívali bezdrátová čidla PASCO a k výrobě energie pomůcky z HORIZON 

ENERGY BOX. 
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V odpoledních hodinách se semináře účastnili učitelé. Cílem semináře bylo 

vyzkoušet si formou praktických ukázek nové technologie. Na konkrétních příkladech si 

učitelé vyzkoušeli práci s měřící technikou, možnosti záznamu získaných dat, jejich 

zpracování a uložení.  

 

 Předávání pololetního vysvědčení žákům 1. ročníků 

Každý rok je pololetní vysvědčení pro žáky 1. ročníků opravdovou slávou. Svým 

rodičům, prarodičům, sourozencům, kamarádům se mohou totiž pochlubit svými prvními 

školními úspěchy. Na toto odpoledne si každá třída připravuje kratičké vystoupení, které 

vrcholí předáním prvního vysvědčení z rukou své třídní učitelky, na které jsou všichni 

patřičně hrdi. Zasloužené odměny se dočkají i rodiče, kteří mají svůj podíl na dosaženém 

úspěchu svých dětí. 

Sdílet jejich úspěchy přišel i pan starosta. 

   

 

 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=660752236050913&set=pcb.660752506050886&__cft__%5b0%5d=AZUCc0ZUMIkSND5oNBLVfwk64mUkVgeHv8cqw9NvncARktCEYuY-8iEBtomw8VLBS8Oae5vqV3EOwAdbcvTpOWlTS8xC1G8WcflZrZDt071E44wD4mEB7WAlWI9rHQXXsJjD7QqyC1RaPUD8h8KXqU6t7l6bFy141SdrYEpa3XVJM7-epiCNwzpvt1XfuK62AjM&__tn__=*bH-R


152 

 

Mgr. Libuše Košvancová 

 

 Akademie 

Letošní závěrečná Akademie se konala poprvé v novém KD.  

Měli jsme radost z velké účasti veřejnosti. Kromě 

vstoupení jednotlivých tříd se na konci celého představení 

šerpovali deváťáci. 

 

 

 

 

 

Letošní velmi úspěšnou novinkou bylo stínové divadlo. 
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Tradičně si celé vystoupení moderovali sami žáci – deváťáci. 

        

   V průběhu programu došlo i na odměňování žáků. 

Nejen, že si vystoupení užívali ti na pódiu, ale 

z reakcí  obecenstva lze dovodit, že i oni se bavili. 
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Na závěr proběhla tradiční společná píseň vycházejících a končících prvňáků.  

 

 

  Výchovný koncert skupiny „The Cello boys“ 

Dne 10.3.2023 proběhl v Kulturním domě 

v Milovicích výchovný koncert skupiny „The Cello 

boys“. Jako první tento koncert navštívily žáci 

prvního stupně a následně navštívily koncert i žáci 

druhého stupně Základní školy T. G. Masaryka. 

Celým výchovným koncertem žáky 

prováděly představitelé skupiny „The 

Cello boys“. 

Dětem byly ukázány a popsány 

různé hudební nástroje. Například 

violoncello, 

basová kytara, bicí a elektrická kytara. Dětem byly následně 

důkladně a zábavně popsány části dvou nástrojů, a to 

violoncella a bicích. 

 

Děti si mohly prohlédnout rozdíl mezi elektrickým 

violoncellem a dřevěným violoncellem.Na dané nástroje byly 

dětem předvedeny různé známé skladby. Např. hudba z filmu 

Rocky, Piráti z Karibiku atd. 

Ke konci koncertu si děti mohly poslechnout autorské 

písně doprovodné kapely InAction. 
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V následujících hodinách hudební výchovy jsme na koncert navázaly zábavnou 

formou. Na prvním stupni si děti ve skupinkách vyzkoušely violoncello nakreslit.  

 

Společně jsme si popsaly části 

těla violoncella a děti jejich výtvor 

doplnily nakreslenými notami, kde 

napsaly své pocity z koncertu.  

Na druhém stupni jsme to pojali 

společnou diskusí o zážitcích 

z koncertu a děti si pak vyplnily 

zajímavý dotazník o koncertu. 

 

Děti se shodly, že se jim výchovný koncert velmi líbil a rády by ho určitě navštívily 

znovu. 

Aneta Svobodová 

 

 Sobota na zámku  

To byl program pro dějepisné nadšence ze sedmých tříd. Na zámku v Brandýse jsme 

si byli zblízka prohlédnout renesanční sloh, který je aktuálním tématem dějepisných hodin. 

Nahlédli jsme ale také do běžně nepřístupných prostor chodeb a původně gotických částí 

této stavby.  
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Žáci absolvovali soukromou prohlídku vedenou jejich učitelkou dějepisu. Během 

programu byl kladen důraz zejména na historii zámku a architektonické prvky, kterými 

stavba disponuje. Vzhledem k tomu, že zámek má bohatou historii týkající se mimo jiné 

Habsburků, byla prohlídka vedená i tímto směrem. Mimo základního okruhu žáci nahlédli 

také do běžně nepřístupných gotických hradních prostor, kde mohli vidět vývoj stavby i 

architektury obecně. 

Mgr. Křenová Adéla 

 

 17. listopad 

Připomněli jsme si jak události z roku 1939, tak i okolnosti sametové revoluce z roku 

1989. V rámci projektu Příběhy bezpráví – Měsíc filmu na školách 

shlédli naši deváťáci loutkový/animovaný film „Normalizační loutka“. 

Film se na dobu normalizace dívá dětskýma očima – přibližuje svět 

školy a pionýrských schůzek. Pro lepší představu o fungování 

propagandy za komunismu pracovali žáci s předměty tzv. bedny 

komunismu.  
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Díky autentickým dobovým předmětům si žáci na konkrétních příkladech mohli 

uvědomit, jak komunistický režim skrze propagandu ovlivňoval každodenní život 

v Československu.  

     

         

Mgr. Jana Třetinová 

 

 Dětský den 

Tak jako každým rokem, i letos proběhl na naší škole Dětský den, který se konal 

v pátek 26.5.2023 za velké pomoci žáků z 9.C v rámci projektu „Kamarád“, kteří byli  

na stanovištích, kde pomáhali a podporovali naše nejmenší. Víc očí víc vidí, proto jsme  

na pomoc přizvali i pár paní asistentek z našich řad. 

Tento den byl připravený pro děti z 1. a 2. ročníků. Zúčastnilo se ho kolem 120 dětí.  
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Dětský den probíhal podle předem připraveného harmonogramu, žáci zvládli plnit 

jak sportovní, tak logické úkoly na jednotlivých stanovištích. Mohli si vyzkoušet jízdu  

na koloběžkách, skákání přes švihadlo, vyluštit šifru, hod na kuželky a mnoho dalšího.  

 

 

Na konci každého Dětského dne by měla být i nějaká odměna za vynaloženou 

námahu. A nebylo tomu jinak ani u nás. Děti si odnesly drobné dárky, starší pak něco  

na nervy a osvěžení. 

Počasí se nám vydařilo, máme velkou radost z toho, že se Dětský den líbil jak dětem, 

tak i vyučujícím.  

Radka Benešová, Jana Vaňková 

 

 

 

 



160 

 Absolventské práce 

Zúčtování všech znalostí, vědomostí a dovedností včetně vystoupení před publikem 

v sobě skrývá závěrečná obhajoba absolventské práce. Její téma si žáci vybírají již na konci 

8. ročníku. 

Tradičně nejlépe byly obhájeny práce, které „opisovaly“ známá témata obhajujících 

či jejich hobby. Nejeden z nich přinesl ke svému vystoupení pomůcku, která se k tématu 

vztahovala. Závěrečné prezentace se účastnili také někteří rodiče, aby své dítě podpořili. 
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V průběhu obhajob jsme si užili i legraci, když se někteří snažili naučit své spolužáku 

jejich umění. 

 



162 

 Anglické divadlo 

Ve středu 19.4. shlédli žáci 5. + 6. ročníku pohádku “O Červené Karkulce“ a to 

v moderním a zábavném pojetí v česko-anglické verzi. Žáci 8. + 9. ročníků měli připravený 

nejen jazykově náročnější příběh “Peter Black“, kde ale opět nechyběl humor, poučení a 

šťastný konec. 

Obě představení se konala v místním KD. My jsme tak nemuseli vyrazit za kulturou 

vlakem  

do Prahy nebo jiného města v okolí.  Do KD je jen krátká procházka, pak 60 minut zábavy i 

poučení, a zase hezky svižně do školy na další hodiny. V hodinách aj si hned máme o čem, 

s naprostou většinou menších i větších spokojených diváků, povídat.  

 

 

Mgr. Jitka Holanová 

 

 

 Den pro školu 

Z Liberce v rámci projektu Den pro školu přijela do školy paní Mitlenerová, aby  

si s námi popovídala o práci umělecké překladatelky. Ve druhé vyučovací hodině  

jsme si zkusili překládat kousek knihy z angličtiny do češtiny a porovnávali jsme naše 

překlady. Seminář proběhl se žáky 8.A. 

 



163 

 

Mgr. Bohumil Auersperger 

 

 Milovické Stolpersteiny  

Z 9. na 10. listopadu (někde až do 11. listopadu) 1938 se odehrál v Německu, 

Rakousku a v našem pohraničí – Sudetech pogrom proti židovskému obyvatelstvu – tzv. 

Křišťálová noc. Během Křišťálové noci nacisté zapalovali židovské synagogy, ničili a 

rabovali židovské školy, domovy, obchody. Právě na výročí Křišťálové noci (název dle 

rozbitého skla při pogromu) se na řadě míst čistí Kameny zmizelých, tzv. Stolpersteiny. Ani 

my jsme nezapomněli na rodinu Geigerových z Milovic.  

Mgr. Jana Třetinová 

 

 

 Volba povolání 

V 8. ročníku mají žáci jedinečný předmět, který 

jim otevírá možnosti seznámení s různými druhy 

povolání a snaží se je nasměrovat na obor, který by se 

v budoucnosti mohl stát jejich profesí. 
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Některé profese mohli díky vstřícnosti lidí 

z praxe zhlédnout ve škole. 

Za některými profesemi se vydali ti, kteří měli o 

dané povolání zájem. 

 

V této jedinečné hodině žáci hrají i hry 

zaměřené na volbu povolání, na otázky k jednotlivým 

profesím. 
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 Exkurze 

 Zahraniční výjezd – Švédsko 

Příjezd do Rostocku a nalodění na trajekt  

do Dánska. Cesta trajektem zabrala 2 hodiny, 

poté nás čeka 5hodinový přejezd Dánskem a 

následoval další trajekt do Švédska. Ten už byl 

jen 20minutový a po něm jsme zamířili  

na vytoužený ostrov, kam jsme dorazili  

v časných ranních hodinách. 

 

Na místě bylo slunečno, 10 

stupňů Celsia a šli jsme na ranní 

průzkum – první doteky moře. 

 

 

Okouzleni mořem jsme 

putovali po pobřeží a kochali jsme se 

místními zajímavostmi.  

 

Přitom jsme si nakoupili 

dobroty na první velký večer v kempu. 
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Při projížďce na safari jsme krmili lamy a losy.  

 

 

 

 

Po návštěvě losů jsme zavítali  

do pevninského města Kalmar, kde jsme si 

prohlédli okolí tamního hradu a old town  

s charakteristickou malebnou architekturou. A 

další zastávkou byl hrad Borgholm. Počasí 

nám opět více než přálo a sluníčko nás těšilo celý den až do pozdních večerních hodin. 

 

Na nejsevernějším cípu jsme navštívili maják Lange Erik - úchvatný zážitek. 
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Neuvěřitelná procházka - 4,5km trolí stezkou. 

Skalní útesy, azurové moře, zelenavé řasy a posolená skaliska – krásnější přírodní 

kontrasty jsme si ani nemohli přát. 
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Při procházce stepí Alvaret jsme návštívili jezera Mockelmossen. 

 

 

 

 

          

 

Následovala návštěva opevnění Ektorp. 
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Nejvyšší maják Švédska (41,5m) se nacházel na jižním cípu 

ostrova, na jehož vrchol jsme si vyšlápli 197 schodů, pokochali se 

výhledem.  

Poté jsme díky interaktivní prohlídce zjistili, že  

se na nedalekých kamenech v moři sluní tuleni a je to ráj různorodého 

ptactva. 

V městečku Genarp jsme návštívili švédskou základní školu. 

Nadšení nebralo konce. Nejenže nás velkoryse pohostili výborným 

obědem, provedli 

celou školou, ale 

zahráli si s námi i fotbal a hru obdobnou 

baseballu. Nakonec i kontakty si děti 

předaly a těší se na případná další setkání. 

   

Poslední výlet na Skandinávském 

poloostrově jsme uskutečnili v dánském hlavním 

městě Kodani, kde jsme měli možnost shlédnout 

sochu malé mořské víly, zámek, hrad, a dokonce jsme vystoupali na věž, kde to trochu fičelo, 

ale byl odtamtud krásný 

výhled na město. 

Unaveni, ale plni nových 

zážitků a poznatků jsme 

namířili na trajekt  

z Dánska do Německa a 

zpět do Milovic.  
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Mgr. Hana Šafránková 

 

 Planetárium Praha 6.12.2022 

V rámci výuky zeměpisu se žáci šestých ročníků společně vydali na návštěvu 

Planetária v Praze. Během přednášky se žáci dozvěděli zajímavé informace o životě  

na Zemi, rozšířili své znalosti o zemské kůře, pohybu 

litosférických desek a to, jaký má vliv jejich pohyb  

na zemětřesení, vlny tsunami i výbuchy sopek. 

Přednáška byla velmi přínosná a my věříme, že nové 

informace zužitkujeme v dalších hodinách zeměpisu. 
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 Zemědělské muzeum 

3.A se vydala do Národního zemědělského 

muzea v Praze, kde navazovala na výuku přírodopisu 

a kromě jiného si polečně povídali o klimatických 

změnách na naší planetě. 
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 Poděbrady s exkurzí do stanice Huslík 

Už několik let vždy v červnu vyráží 1. třídy na výlet do lázeňského města Poděbrady 

tradičně za slunečného a teplého počasí. Letos to s počasím bylo velmi nejisté. V předpovědi 

byly přívalové deště a bouřky. Ale ani tohle dětem nemohlo pokazit nadšení z plánované 

akce. Posilnění svačinkou, 

která proběhla ve vlaku, 

jsme měli podle plánu 

první zastávku  

ve zmrzlinárně, kde jsme 

ochutnali pravou italskou 

zmrzlinu.  

Samozřejmě jsme 

nevynechali zastávku  

u květinových hodin, ani  

u trpaslíka, který čas odměřuje údery kladívka na muchomůrku. Potom už jsme vyrazili  

přes náměstí směrem k Labi, kde nás v přístavišti zdržela bloudící kachna.   

 

Pak už nás čekala pořádná pěší túra do záchranné 

stanice živočichů Huslík. Během cesty nás zlákalo ještě 

dětské hřiště, kterému jsme neodolali. Vydaná energie nám 

potom bohužel scházela na zbývajícím úseku cesty lesem. 

Ale komáři a slimáci nás dokázali pořádně zaměstnat a my 

dorazili na místo včas.  

Po rychlém občerstvení z posledních zásob už  

na nás čekali klece a 

výběhy se zvířaty, kde jsme objevili sovu, veverku, 

morčata, krkavce, ale i domácí zvířata.  

 

 

Ani těch pár jediných spadlých kapek za celý den, nám nepokazilo skvělou náladu.  
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Už dost unavení jsme se vydali na zpáteční cestu. Naštěstí se nám podařilo uprosit 

pana strojvedoucího vyhlídkového vláčku, který nás 

vyzvedl a zpáteční cestu nám usnadnil. Cesta vláčkem 

ještě zvýšila euforii z dnešních zážitků, takže 

odměnou všem kolemjdoucím byl náš stále 

opakovaný zpěv připravované písně na Akademii.  

Cestou zpět přes náměstí Jiřího z Poděbrad jsme se 

ještě zastavili pro lázeňskou oplatku a kolonádou 

prošli až k fontáně. Zatažená obloha nás velmi rychle 

zahnala do budovy nádraží, kde jsme vyčkali příjezdu vlaku. 

Ale po návratu jsme museli opět konstatovat: „nezmokli jsme a jsme tu“, plni nových 

společných zážitků.   

Mgr. Libuše Košvancová 

                              

 Planetárium Praha 

V rámci výuky se první ročníky v březnu společně vydaly do Planetária v Praze.  

Na začátek programu byly děti seznámeny s přístrojem Planetárium, které na strop budovy 

promítá dění na obloze během celého dne a noci.  

Děti se však nejvíc těšily na pohádku Polaris. Šlo o dobrodružný příběh dvou 

kamarádů, kteří se v přírodě nemohou nikdy 

potkat. Jejich domovy jsou od sebe 

nesmírně vzdálené. Lední medvěd Vladimír 

a tučňák James se vydají na expedici 

k Marsu a Saturnu, pátrají po příčinách 

střídání dne a noci, ročních období a 

polárních nocí. Děti byly nadšené.  

Po krásném programu si mohly zakoupit 

upomínkové předměty. 

 

Bc. Radka Benešová 
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 Osvětim 

Skupina nejstarších žáků vyrazila na exkurzi do Osvětimi. Prohlídka s výkladem v 

nás opravdu zanechala vzpomínku k zamyšlení - PROČ..... A už nikdy. 

   

         Adriana Orálková 

 

 Soutok  

Dnešní exkurzi na Mělník si VI.D náramně užila. Vychutnali jsme si výhled  

na soutok Labe a Vltavy a hory Říp. 

Tradičně jsme vystoupali na další 

věž, tentokrát mělnického kostela a 

prošli jsme si mělnické podzemí. 

Na závěr jsme si vychutnali dobroty 

a zmrzlinu.  

Počasí nám přálo, bylo to 

príma.  

 

Bc. Zuzana Carvová 
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 Poslanecká sněmovna 

Žáci 9. ročníku v rámci hodin VkO navštívili Poslaneckou sněmovnu s odborným 

výkladem. 
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 Soutěže 

 Zeměpisná olympiáda  

V posledním týdnu ledna 2023 probíhalo školní kolo Zeměpisné olympiády. 

Letošního ročníku se účastnili žáci ze šestých a devátých ročníků. Účast ve školním kole 

byla hojná, a 5 žáků postoupilo do okresního kola, konaného 22. února 2023 na Gymnáziu 

Bohumila Hrabala v Nymburce. Zde byla konkurence opravdu vysoká.  

V kategorii A, do které patří mladší z reprezentantů, se nám podařilo obsadit krásné 

4. a 9. místo ze 45 zúčastněných.  

V nejvyšší kategorii, tedy C už byla konkurence opravdu velká a práce náročná. 

Nejlepší z našich reprezentantů obsadil v žebříčku pozici na 7. místě, zbylí dva poté na 28. 

a 40. místě. Našim reprezentantům jsme nadělili odměny a těšíme se na příští rok.  

Ing. Simona Boučková 

 

 Šachy 

Šachový turnaj v Milovicích dopadl pro naši školu vítězně: 3 x 1.místo, 3 x 2. místo, 

2 x 3.místo. Díky těmto vítězstvím jsme se účastnili přeboru škol v Neratovicích. Starší žáci 

z 2. stupně získali 7. místo z 12 družstev, mladší žáci za 1. stupeň vybojovali z 11 družstev 

5. a 11. místo. Medaile od nás dostal každý.  

 

Bc. Josef Saran  
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 Recitační soutěž 

15.2. proběhlo školní kolo recitační soutěže. Školního kola se zúčastnilo 8 prvňáčků 

a 14 druháků. Všem přednášejícím patří velký obdiv.  

Z prvních tříd se umístila na 1.místě Daniela 

Formanová, na 2.místě Matěj Vodička a o 3. místo se podělili 

Ondřej Holan a Gabriela Peštová. Z druhých ročníků  

se na 1.místě umístila Valérie Bílová a o 2.-3. místo se 

podělili Marie 

Mlejnecká a 

Nela 

Kydlíčková. 

 

 

 

Za soutěžící na hlavní budově soutěžily žáci ve 2 kategoriích: 3.- 5. ročník, 2. stupeň. 

Žáci podali i výkony, kde předvedli svou kreativitu a přišli se svou vlastní tvorbou: 

Sofie Rohanová 

Ráno, když jdem do školy s hotovými úkoly sluníčko nás láká ven, ale my tam nemůžem. Zasedneme 

do lavic, nejde dělat zhola nic celý den se budem učit, matika nás bude mučit,  

z dějepisu mrazí záda, fyzikářka pětky dává, naše skvělá hodina óesvé je jediná, na těláku  

s klukama hodina je příšerná, naše třídní nejlepší je, ta nám dává naděje, a když to všechno přežijem po škole 

zas půjdem ven. 

Tomáš Růžička 

Dva bratři a továrna 

Byli dva bratři, jejich otec továrnu měl.   

Táta umíral, a přitom mluvil se svými   syny. 

Marku ať ti patří má továrna. 

Honzo ty zas žij svůj život. 

Byli dva bratři, jejich otec továrnu měl. 

Honza měl ženu, Marek zas lidi. 

Honza měl domov, Marek zas továrnu. 

Marek, ale žárlil. Marek, ale žárlil. 

Byli dva bratři, jejich otec továrnu měl. 

Jednou přikázal, ať „nechť zapálíš domov Honzův” 

Honzův domov tak byl v plamenech a s nimi i jeho žena.      

Zbyly mu jen děti a pár drobáků. 
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Do okresního kola 

postoupilo 6 žáků, z nichž  

3 získali ocenění:  

Tomáš Chmela, Tadeáš Wagner 

a Ella Torgersen. 

 

 

 

 

 Kraj pro bezpečný internet 

V rámci předmětu Informatika se žáci 8. a 9. ročníků zapojili do soutěžního kvízu 

13+ let v rámci Středočeského kraje, jenž byl součástí 

projektu Kraje pro bezpečný internet (KPBI). 

 

Slavnostní předání cen se uskutečnilo 22. května 

2022 v budově Krajského úřadu Středočeského kraje, kdy 

si cenu odnesl Jakub Hnízdo, žák 9. ročníku. 

 

 

 

https://stredoceskykraj.cz/web/urad/stredocesky-kraj/-

/asset_publisher/ykru/blog/kraj-ocenil-nejlepsi-zaky-v-soutezi-kraje-pro-bezpecny-internet 

 

https://stredoceskykraj.cz/web/urad/stredocesky-kraj/-/asset_publisher/ykru/blog/kraj-ocenil-nejlepsi-zaky-v-soutezi-kraje-pro-bezpecny-internet
https://stredoceskykraj.cz/web/urad/stredocesky-kraj/-/asset_publisher/ykru/blog/kraj-ocenil-nejlepsi-zaky-v-soutezi-kraje-pro-bezpecny-internet
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 Taneční soutěže 

Jedna taneční soutěž, kterou pořádala naše škola, se konala v tělocvičně, kdy  

ze základního kola postoupili vyvolení do finále, kde jim fandila veřejnost. 

    

Soutěžilo se převážně ve dvojicích, ale ani  

o jednotlivce nebo větší či menší skupinky nebyla 

nouze. 
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181 

Okresní taneční soutěž pro skupiny posunula naše dívky, které navštěvují volitelný 

předmět „Taneční sport“ na příčku, z které se kvalifikovaly na kraj. 
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 Testování 

 Výběrové zjišťování výsledků žáků ČŠI 2022/2023 

Naše škola byla v tomto školním roce ČŠI vybraná k certifikovanému testování žáků 

9. ročníků. Testovala se čtenářská gramotnost a Výchova ke zdraví. Testování se zúčastnili 

všichni žáci třídy 9. A – celkem 23 žáků, a všech 25 žáků třídy 9. C. V třídě 9. B se testovalo 

celkem 21 žáků, jeden žák byl z důvodu nemoci z testování omluven.  

Výsledky testování: 

Čtenářská gramotnost 

 

 

Výchova ke zdraví 
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Vzhledem k tom, že tyto dvě oblasti hrají v životě na důležité místo, pokusíme se 

v novém školním roce pomocí projektové výuky výsledná procenta navýšit. 

 

 Testování ECDL 

V tomto školním roce si poprvé vyzkoušeli testování ECDL/ICDL všichni žáci 8. a 

9. ročníku. Žáci se testovali z modulu M2 – Práce s počítačem a správa souborů. Tento 

modul je zaměřen na dovednosti spojené s ovládáním počítače, základní práci s operačním 

systém, se složkami a soubory.  

V devátém ročníku se testovalo 70 žáků, úspěšných bylo 19 žáků, což je 27 %. 

V osmém ročníku se testovalo celkem 74 žáků, úspěšných bylo 13 žáků, což je 17 %. 

Nejlepších výsledků, úspěšnost řešení daného modulu – víc než 90 %, dosáhli tři žáci 

z 8. ročníku a dva žáci z 9. ročníku. 

Výsledky testování nedopadly podle našeho očekávání. Největším problémem, který 

jsme zaznamenali, bylo nedokonalé čtení s porozuměním a trend psaní SMS bez háčků a 

čárek, což se projevilo v hodnocení. Nicméně jsme si testování vyzkoušeli a v příštím 

školním roce se budeme snažit děti lépe připravit a namotivovat.  

Ing. Lenka Kroupová 

 

 Sběr HBSC 

V úterý 9. 5. 2023 proběhla ve spolupráci s Úřadem vlády České republiky tisková 

konference o užívání sociálních sítí a hraní počítačových her u českých dětí a dospívajících. 

V jejím průběhu byl představen webový tematický report vytvořený na základě výzkumné 

studie HBSC 2022, jíž se zúčastnili i žáci naší školy.  

 

Výsledky ve vybraných indikátorech souvisejících s pobytem dětí na sociálních sítích a 

hraním her žáků naší školy ve srovnání se zbytkem ČR jsou vcelku příznivé ve většině 

zkoumaných oblastí. Nejlepších výsledků dosáhli naši žáci v počtu problematických 

uživatelů sociálních sítí (4,3 %) a v počtu problematických hráčů počítačových her (4,3%), 

také v oblasti konzumace energetických nápojů (9,1%). Celkově lze říci, že kromě oblasti 

plnění spánkových doporučení ve školních dnech, jsou naši žáci ve sledovaných oblastech 

lepší než národní průměr. 

https://zdravagenerace.cz/reporty/socialni-site-a-gaming/
https://hbsc.cz/
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Přestože nelze jednoznačně tvrdit, že získaná data odpovídají zcela přesně stavu 

zkoumaných oblastí u našich žáků, a to díky tomu, že se podařilo sesbírat jen 57 dotazníků 

využitelných pro statistické analýzy, hodláme s těmito čísly pracovat v dalším školním roce 

tak, abychom podnětně působili na žáky v oblasti nedostatečného spánku v době školních 

dní.  

Společně s vyučujícími na následující školní rok připravíme aktivity, které žáky 

podpoří ve zdravém spánku a celkově připomenou význam zdravého životního stylu. 

Mgr. Jana Vojtěchová 

 

 Jednotné přijímací zkoušky  

Lepších výsledků dosáhli uchazeči o 4leté obory (percentilové umístění v ČR je  

z českého jazyka 47 a z matematiky 48,2),8letá gymnázia (percentilové umístění v ČR je  

z českého jazyka 30 a z matematiky 37,1). 
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Český jazyk: Nejlepší výsledek byl 46 bodů z 50 možných. 

 Nejmenší počet bodů byl 6 bodů z 50 možných. 

 Průměrný výsledek v počtu bodů byl 23,3 bodů.  
Matematika: Nejlepší výsledek byl 45 bodů z 50 možných. 

 Nejmenší počet bodů byly 2 body z 50 možných. 

 Průměrný výsledek v počtu bodů bylo 15, 7 bodů. 

Jednotných přijímacích zkoušek se účastnili i 4 žáci s doporučením ze školského 

zařízení (z toho 1 asistovaný žák, 3 žáci s individuálním plánem) a 3 ukrajinští žáci, kteří 

nekonali zkoušku z českého jazyka.  

 

 Srovnávací testy 

V tomto školním roce jsme přistoupili ke srovnávacím testům s okolní školou, se ZŠ 

Kostomlaty. Cílem bylo porovnání výsledků výstupů. Srovnání se týkalo ročníků 3., 5. a 7. 

v oblasti Českého jazyka, Matematiky a Anglického jazyka (pouze 5. a 7.ročník). Na testech 

spolupracovali učitelé obou škol. 

Výsledky nám ukázaly oblasti, na kterých je třeba zpracovat a které naopak zvládají 

naši žáci velmi dobře. Pochválit se musíme za oblast českého jazyka ve 3.ročníku. Slovní 

úlohy, především porozumění činí problémy u mladších, ale i u starších žáků. Je třeba tuto 

oblast matematiky stále posilovat. Neupevněné se jevily také matematické vzorce pro 

výpočty. Po domluvě k zapamatování ve třídách posílíme zrakové názory. V anglickém 

jazyce máme velmi dobré výsledky v mluveném, ale i v psaném projevu. Slabším článkem 

se jeví poslech. Pro následné roky jsme zakoupily sluchátka pro skupiny cizích jazyků, 

abychom tuto oblast posílili. 

Příští školní rok budeme ve srovnávacích testech pokračovat. 

 

 Mapa školy 

V tomto školním roce naše škola zjišťovala komplexní zpětnou vazbu na fungování 

školy od žáků, učitelů, rodičů a provozních zaměstnanců formou on-line dotazníků „Mapa 

školy“. Dotazníkového šetření se účastnili žáci 3.-8.ročníku. 

Následná práce s výsledky z dotazníkového šetření nás bude čekat v příštím školním 

roce. Děkujeme všem, kteří se na jeho vyplňování podíleli.  
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Z jednotlivých odpovědí vybíráme některé. Celá Mapa školy je k nahlédnutí 

v archivu školy. 

 

Data, která škola získala se týkala těchto oblastí: 

 

 

 

 

 

 



187 

 

 

 

 

 

 

 



188 

 

 



189 

 

 



190 

 

 



191 

 

 

 

 

 

 

 

 



192 

 

 

 

 



193 

 

 

 

 

 

 

 



194 

 

Pedagogové 
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Provozní zaměstnanci 
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 Prezentace školy na veřejnosti 

 Den otevřených dveří na „Masaryčce“ 

Již tradičně se na škole TGM konal den setkávání. Na akci jsme letos zvali všechny 

příznivce školy nejen plakátkem, ale i „robovideem“. 

 

Kromě ukázky moderních výukových metod a techniky došlo k milým setkáním  

ve školní minikavárně, kde se návštěvníci mohli 

občerstvit. Někteří rodiče byli svými dětmi 

vyzváni k „výuce naruby“, kde si vyzkoušeli 

pocení v žákovských lavicích a zavzpomínali  

na svá školní léta.  

 

 

Následně rodičům za jejich 

snahu předali ocenění. 
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Jiní dali přednost vyzkoušení pohledu ve 3D brýlích, vlastní tvorbě na 3D tiskárně, 

pozorování v mikroskopech či vyzkoušení programu Pasco na měření PH, tlaku a pohybu. 

Děti uchvátila kresba na kamínky, které si následně odnesly domů.  
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Kromě ukázky výukových 

programů na tabletech, noteboocích či 

interaktivních tabulích mohly děti 

naprogramovat roboty tak, aby dosáhly 

kýženého cíle. I ti, kteří si chtěli 

zasoutěžit, našli zde své příležitosti. 

Letošní rok změřili své síly i pan starosta 

a paní místostarostka, kteří DOD 

navštívili.  

 

 

 

 

 

Velké návštěvnosti se těšila 

burza knih, čímž zároveň 

DĚKUJEME všem dětem i 

dospělým, kteří přispěli svou 

nabídkou.  
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Ten, kdo se přišel jen pokoukat, mohl obdivovat žákovské práce, pomůcky či zvířecí 

koutky ve škole. Úplně prvně si návštěvníci mohli prohlédnout nově zřízenou učebnu první 

pomoci, kde každá třída absolvuje svůj výcvik pomoci do života.  

   

 

 

 

 

 

 

 

         

Věříme, že jsme návštěvníkům zpříjemnili sobotní den.  

 

 

 Propagace akcí školy – facebook 

Jedním z informačních kanálů pro veřejnost je facebook školy, který se těší velké 

sledovanosti. Samozřejmě, že pročítáme i komentáře pod jednotlivými příspěvky, které nás 

vždy příjemně potěší. 
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Těší nás, že okruhem uživatelů nejsou jen rodiče našich žáků, ale dle věku také bývalí 

žáci školy a starší občané, pravděpodobně prarodiče žáků. Nicméně i dle jmen přispěvatelů 

v příspěvcích jsou sledujícími i lidé nejen z našeho města, ale z úplně jiných lokalit, než jsou 

Milovice. 
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Velká spokojenost z řad veřejnosti byla podle příspěvků na Fb s Akademií: 
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 Instagram 

Dalším sledovaným kanálem školy je Instagram. Kromě fotografií zde sdílíme i 

videa.  

 

    

 Počet 327 u jednoho příspěvku je velmi pěkný 

výsledek. 

 

 

 

 Webové stránky 

Webové stránky školy jsou průběžně aktualizovány vedením školy, ale také 

jednotlivými třídními učiteli, kteří mají na webu jednotlivé stránky třídy.  

 

 

V záhlaví webu máme odkazy nejen na sociální sítě, ale také na novou virtuální 

prohlídku školy a na pozorování našeho maskota školy – „Oskara“, želva. 

 

Na příští rok se zaměříme na zkvalitnění informací v aktualitách. 
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 Linkedin 

Také profil na této stránce máme založen. 

V tuto chvíli nám sloužil k hledání nových kolegů.  

Do dalších let si dáme za úkol tuto stránku lépe 

spravovat.  

 

 Poděkování 

Naši školu, tak jako i jiné, navštěvují studenti, budoucí pedagogové, ať učitelé, 

vychovatelé či asistenti pedagoga. Snažíme se jim ukázat vše, co je s učitelským povoláním 

spjaté. Potěší nás, když tuto naši snahu, péči o ně, ocení.  

 

 

 

 Sponzoři školy 

Každý rok naši činnost podporují rodiče nebo příznivci školy. Jedná se o podporu 

činností, která souvisí se vzděláváním. 

DHD plus, a.s. – 5 000 Kč – školní dopravní akce 

p. Holasová – 2 000 Kč – příspěvek na ŠvP 

p. Durčák – 5 000 Kč – příspěvek na ŠvP 

Best Forest, s.r.o. – 5 000 Kč – příspěvek na LVK 

Axe motors – 1 000 Kč – příspěvek na ples 

Beire, s.r.o. - příspěvek na ples 

Realbau D+R, s.r.o. - příspěvek na ples 

Mirakulum – volné vstupenky 
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Díky sponzorům plesu jsme měli i bohatou tombolu. 
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 Cerfifikáty školy 

Certifikáty 

Všechny získané či obnovené certifikáty s sebou nesly mnoho práce, účasti 

v různých projektech a dokazování.  
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 Hodnocení metodických sdružení a předmětových komisí 

 Metodické sdružení na 1. stupni 

1.ročník 

Ve školním roce 2022/2023 probíhala výuka ve dvou prvních třídách. Spolupráce a 

komunikace mezi vyučujícími a asistenty pedagoga byla tedy mnohem jednodušší. Nebylo 

nutné dohadovat pevné termíny schůzek metodického sdružení, protože komunikace a 

spolupráce probíhala každý den před začátkem vyučování, v průběhu přestávek či 

odpoledních hodinách mezi třídními učitelkami, ale i asistenty pedagoga. Na první schůzce 

jsme společnými silami vytvořili plán výletů a exkurzí. Nastavili jsme si pravidla  

pro tandemovou výuku. Připravili jsme program pro třídní schůzku. Naplánovali jsme 

průběh seznamovacího kurzu pro 1. ročníky. První schůzka byla zaměřena hlavně  

na seznámení třídní učitelky s činnostmi a povinnostmi učitele 1. třídy. Další body plánu 

metodických schůzek byly plněny průběžně většinou na základě dotazů učitele či AP, nebo 

na základě zjištění v průběhu tandemové výuky. Velký důraz při komunikaci byl kladen 

hlavně na metody práce a správné didaktické postupy při výuce. Našim cílem bylo dosažení 

stejné úrovně osvojených dovedností u žáků na konci klasifikačního období předepsaných 

školním vzdělávacím plánem.  

V letošním školním roce se podařilo vytvořit fungující skupinu pedagogů, která byla 

přínosem nejenom pro žáky, ale i ostatní členy metodické skupiny. Plán byl splněn.  

Mgr. Libuše Košvancová 

 

2.ročník 

Metodické schůzky druhých ročníků jsme svolávaly dle potřeb. Každý den  

jsme se setkaly ráno před vyučováním, kde jsme si předaly poznatky z hodin, sdílely jsme 

materiály a řešily problémy. Zjistily jsme, že ráno jsme plné energie a nikdo nás neruší, 

jelikož je škola ještě prázdná.  

Velikou výhodou také bylo, že jsme všichni na jednom patře a máme obdobný 

rozvrh, kdy končíme společně a můžeme tak společně plánovat následující den. Navzájem 

jsme si pomáhaly a předávaly získané zkušenosti. V každé třídě jsme měly paní asistentky, 

které byly velikou oporou nejen pro žáky, ale i pro nás, paní učitelky. 
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Všechny naplánované akce, exkurze i výlety proběhly bez problémů. Naše největší 

akce – škola v přírodě se vydařila na výbornou. 

S rodiči jsme projednaly nákup 

pomůcek, PS, sešitů do třetího 

ročníku, dle pokynů nových třídních 

paní učitelek.  Všechny třídy 

navštívily nové třídní paní učitelky a 

seznámily se s třídou.  

Plán metodických schůzek 

učitelek a asistentek pedagoga 2. 

ročníku  

ve školním roce 2022-2023 byl splněn.  

Zpracovala: Jana Bezuchová   

3.ročník        

Metodické schůzky se konaly 1x měsíčně, kterých se účastnili třídní učitelé: Mgr. 

Juřena Roman, Mgr. Jindřich Kreidl, Bc. Jana Stegmüllerová. 

V přípravném týdnu proběhlo setkání za účelem projednání nadcházejícího nového 

školního roku. Bylo projednáno: 

- Sjednocení klasifikace 

- Tematické plány 

- Zápisy v elektron. třídních knihách 

- Práce s doporučením pro žáky z poraden, uplatnění individuálního přístupu 

k jednotlivým žákům 

- Práce se žáky s SVPUCH a ukrajinských žáků 

- Plán akcí na školní rok 2022/2023 

Na začátku školního roku 2022/ 2023 jsme sestavili plán akcí. Během školního roku 

žáci pracovali na dohodnutých projektech, při kterých žáci získávali nejen nové informace, 

ale i přiložili ruce k dílu a vytvořili řadu výrobků potřebných k projektům. Jako projekty 

jsme zařadili Vánoce, Masopust. 

Další akce, které byly naplánované – návštěva divadla, exkurze Zemědělského 

muzea, knihovny byly splněny.       Mgr. Roman Juřena 
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4.ročník 

Metodické schůzky 4. ročníků probíhaly v měsících srpen (přípravný týden), 

prosinec, leden, březen a květen. Dále také v průběhu celého školního roku z důvodu 

metodického vedení nové kolegyně paní J. Hokufové (individuálně). 

V přípravném týdnu jsme si předávali informace k jednotlivým žákům, kteří byli 

rozdělení ze dvou do třech čtvrtých ročníků. U některých bylo potřeba si ujasnit jejich 

specifické přístupy ohledně doporučení ze školských zařízení. Probrali jsme tematické plány 

a jejich rozvržení do jednotlivých měsíců a v bodech přípravu na třídní schůzky pro rodiče.  

Při prosincovém setkání jsme se zabývali tématy a přípravou na pololetní práce, dále 

také celkovým tematickým pojetím květnové školy v přírodě. 

Leden byl ve znamení kontroly plnění tematických plánů, hodnocení pololetních 

prací a kontroly dostatečného počtu známek. Nadále jsme se věnovali tématu škola v přírodě 

a rozdělení úkolů. 

V březnu jsme se sešli, abychom si společně v bodech připravili konkrétní informace 

pro rodiče ohledně blížící se školy v přírodě, finální příprava pak následovala v květnu.  

Pravidelně v průběhu roku docházelo ke sdílení materiálů k výuce žáků, 

k procvičování i pomoci při řešení individuálních problémů s některými žáky. 

Mgr. Martina Koutská 

 

5.ročník 

 

Během školního roku 2022/2023 proběhly 3 setkání učitelů 5. ročníku, další 

spolupráce probíhala individuálně především se začínající p. učitelkou A. Svobodovou, 

popř. domluvou pomocí emailu. 

V přípravném týdnu byl na prvním setkání projednán aktuální tematický plán 

jednotlivých předmětů, došlo na kontrolu průřezových témat dle ŠVP, seznámili jsme se 

s aktuálními počty žáků se speciálními vzdělávacími potřebami, došlo k ujasnění 

tematických plánů pro výuku matematiky – výuka desetinných čísel, k jejich sjednocení. 

Zároveň došlo k předání informací a katalogových listů, protože tento rok docházelo k dělení 
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tříd bývalé 4.A a 4.B na 5.A, 5.B a 5.C. Průběžně probíhaly komunikace ohledně přijímacích 

zkoušek na osmiletá gymnázia a příslušná administrativa s tím spojená.  

Pravidelně docházelo ke sdílení materiálů vhodných pro výuku žáků, k procvičování 

problémových jevů české gramatiky, také jsme sdíleli podklady k soutěžím, exkurzím, 

divadlům, návštěvě knihovny a k dalšímu vzdělávání. Jedno setkání bylo věnováno 

pololetnímu srovnávání pomocí testů, ale i sdílení zkušeností a informací o jednotlivých 

třídách.  

Na konci školního roku byl ve spolupráci se ZŠ Kostomlaty opět zadán test z českého 

jazyka a matematiky určený ke srovnání znalostí jednotlivých žáků 5. ročníků. Výsledky 

včetně doporučených opatření byly zpracovány p. uč. Dobiášovou. Závěr školního roku byl 

věnován výběru pomůcek na další školní rok, jejich sjednocení, ujasnění priorit. 

 

Bc. Romana Dobiášová 
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 Předmětové komise na 2. stupni 

Předmětové komise – ČJ, D, VKO 

 

Během školního roku 2022/2023 proběhly 3 setkání učitelů z předmětových komisí, další 

spolupráce probíhala individuálně, popř. domluvou pomocí emailu. 

V přípravném týdnu byl na prvním setkání projednán aktuální tematický plán jednotlivých 

předmětů, došlo na kontrolu průřezových témat dle ŠVP, seznámili jsme se s aktuálními 

počty žáků se speciálními vzdělávacími potřebami, došlo k úpravě a přepracování 

tematických plánů pro výuku českého jazyka, k jejich sjednocení a domluvili se na používání 

jednotných učebnic – využití nových čítanek pro 8. a 9. ročník. Průběžně probíhal kurz 

přípravy na přijímací zkoušky pro žáky devátých ročníků. 

Pravidelně docházelo ke sdílení materiálů vhodných pro výuku žáků, k procvičování 

problémových jevů české gramatiky, také jsme sdíleli podklady k soutěžím a k dalšímu 

vzdělávání. V českém jazyce a v dějepise proběhlo školní kolo olympiády, nejlepší žáci  

si zkusili i okresní kolo. 

V dějepise se soustředíme na další vzdělávání v oblasti moderních dějin, někteří z náš již 

prošli kurzem badatelské výuky dějepisu, další se na něj chystají. Získali jsme díky němu 

zdarma další vhodné učební materiály a v dalším školním roce můžeme tedy vyzkoušet nové 

metody výuky v praxi při dělených hodinách dějepisu v 9. ročníku. Nově bylo zavedeno 

dělení žáků v jedné hodině dějepisu v 9. ročníku, aby bylo možné intenzivněji pracovat 

s dostupnými materiály s menším počtem žáků. 

V závěru školního roku byl ve spolupráci s okolními základními školami opět zadán test 

z českého jazyka určený ke srovnání znalostí jednotlivých žáků 7. ročníků. Výsledky včetně 

doporučených opatření byly zpracovány panem učitelem Davidem Králem. Pro další 

testování bude nutná úprava testu. 

V rámci podpory čtenářské gramotnosti se letos nesl i školní rekord, kdy každý žák četl číst 

zadaného textu a společně pak celé třídní kolektivy plnily úkoly k tomuto textu. 

Společným cílem je před začátkem dalšího školního roku prodiskutovat výuku a 

procvičování problémových jevů, čtenářskou gramotnost a individuální četbu žáků  

na 2. stupni, dále trvat na   sjednocení v pravidelném střídání výuky literatury, slohu a 

mluvnice českého jazyka. Dále proběhne drobná úprava tematických plánů v oblasti literární 

výchovy, na které budou spolupracovat vyučující českého jazyka. 

Mgr. Jana Vojtěchová 

 



213 

Předmětová komise – Ma, F 

V této komisi pracovaly: p. Šosová, Kroupová, Šedová, Fraňková, Hromádková, 

Hrubá; od 2.pololetí nahradila p. Hrubou kolegyně Šimková. Konzultace mezi kolegyněmi 

probíhala pravidelně, téměř denně, vzhledem ke společnému kabinetu většiny z nich. Větší 

setkání, metodické, probíhalo dle plánu. 

31.08. – plány na nový školní rok; způsoby hodnocení; využívání nových metod 

práce (NTB, Pasco); klasifikace žáků + žáků s SVP; materiály pro žáky – Teamsy; práce 

s Drill and Skill 

Dne 20.10. proběhlo školní kolo matematické soutěže Pythagoriáda. Účastnilo se 23 

žáků 2.stupně. Bohužel do okresního kola se nikomu z nich nepodařilo postoupit.  

5.1-9.1. – konzultace (částečně mailová a online forma z důvodu mé absence) 

ohledně náplně a hodnocení pololetních písemných prací. 

Účastníci: všichni kolegové 

27.2. - metodické setkání s paní Mgr. Ludmilou Šimkovou – nově přijatou paní 

učitelkou na matematiku na naší škole na 2.stupeň. 

9.5. - zpětné vazby k domácí přípravě a domácím úkolům 

Účastníci: všichni kolegové 

15.5. - projednány výstupy v TK, klasifikace, podpora žáků k učení a podpora vztahů  

ve třídě 

Účastníci: všichni kolegové 

26.5. - náplň a hodnocení pololetních prací za 2.pololetí 

Účastníci: Šosová, Kroupová, Šedová, Fraňková 

S kolegyněmi Hromádkovou a Šimkovou konzultovány závěry přes mail. 

Plány metodických setkání byly naplněny.  

Mgr. Jiřina Šosová 
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Předmětová komise jazyků 

Během školního roku členové komise komunikovali průběžně formálně i 

neformálně. V týmu jsou zkušení i začínající pedagogové. V komisi pracovali učitelé cizích 

jazyků – anglického, německého a ruského. V průběhu roku jsme prodiskutovávali běžnou 

agendu (plnění výstupů, výsledky žáků, sjednocení hodnocení, příprava písemných prací, 

rozdělení žáků do skupin atd.).   

V lednu jsme pro žáky II. stupně uspořádali celodenní akci Den evropských jazyků. 

V únoru proběhlo školní kolo konverzace v anglickém jazyce a v březnu se naši dva žáci 

zúčastnili okresního kola, kde oba ve svých kategoriích obsadili výborné 2. místo. V dubnu 

jsme pro žáky vybraných ročníků I. i II. stupně zajistili anglické divadelní představení  

ve zdejším kulturním domě. 

Největší plánovanou akcí byl zahraniční poznávací zájezd do Skandinávie 

(Švédsko/Dánsko), který jsme uskutečnili v měsíci květnu.  Zájezd proběhl k velké 

spokojenosti žáků, kteří prožili týden plný zážitků a poznání.  

Práci komise ve školním roce 2022/2023 považuji pro školu za prospěšnou. 

 Mgr. Jitka Holanová 

 

 

Předmětová komise – Informatika 

V říjnu jsme se v rámci předmětu IT účastnili konference v EDUCA: DIGITÁLNÍ 

REVOLUCE Liberci pod záštitou Národního pedagogického institutu a MŠMT.  

Dopolední program probíhal formou přednášek, kde přednášející prezentovali 

digitální změny, které už přirozeně ovlivňují naše životy. Reflektovali změny, které 

probíhají v rámci výuky, zejména výuky IT.  V odpoledním bloku jsme se účastnili 

vybraných workshopů a prakticky si vyzkoušeli nové pomůcky, metodiku a nové postupy 

ve výuce. Stěžejní myšlenkou byl vhled do nové informatiky a digitálních kompetencí. 

Workshopy byli zaměřené na praktické příklady z obsahu nové informatiky, tipy pro rozvoj 

digitálních kompetencí v jednotlivých předmětech, inspiraci do výuky svého předmětu a také 

na zážitek z aktivit v roli žáků a jeho následnou reflexi. Jednotlivé bloky byly obohacující a 

byly vítanou inspirací do výuky.  
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V letošním školním roce jsme do výuky zařadili další digitální pomůcky a aplikace 

zaměřené na rozvoj digitálního myšlení, základů programování a využívání nových 

technologií, jako např. rozvoj umělé inteligence. Novou pomůckou je 3D tiskárna 

ORIGINAL PRUSA.  Žáci si mohou navrhnout vlastní projekt a poté jej realizují tiskem na 

3D tiskárně. Výuka žáky zábavnou formou motivuje k činnosti, zároveň rozvíjí kreativitu i 

technické myšlení. 

Hodnocení práce – komise Informatika 

Termín metodické schůzky – 28. 6. – bylo projednáno 

Před začátkem školního roku byly projednány body bezpečnosti a pravidel práce 

v učebně PC, vztahy se žáky – hodnocení jejich práce, práva a povinnosti.  

Výuka 

1. Náročnost výuky (vycházet při zadávání úkolů – SVP, SPUCH, IVP, PVP – možnost 

jiného zadání do Teams pro vybrané žáky) 

2. Cíle hodiny – zápisy do TK 

3. Nové tematické plány TP – konzultace, návrhy na změny. 

4. Dodržování tematických plánů, ŠVP – základ života (orientace v něm) 

5.  Hospitační činnost (od vedení školy, MV – na požádání, možnost hospitace u kolegů 

po domluvě – vzájemné hospitace – zaznamenávat do TK. 

6. Struktura hodiny + organizační formy a metody práce (pro nové), pomůcky do výuky 

7. Domácí úkoly – (zadávání pouze do Teamsů, hodnocení) 

8. Materiály v Teams 

9. Hodnocení žáků (nejen známkami) – v ŠVP (na konci) 

10. Sjednotit známkování 

11. Spolupráce mezi oběma stupni 

12. Projekty (formulář) 

13. Spolupráce – učitel – vychovatel, AP 

14. ŽK elektronická 

15. ECDL, možnost zkoušek 

Klasifikace 

1. Klasifikační řád (klasifikace jednotlivých úloh, jednoznačně pro rodiče, hodn. DÚ; 

opravy) 
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2. Metody (známky, slovní, počtem chyb, razítka – info rodiče), slovní, nebo bodové 

hodnocení v Team, ohodnocené práce vracet žákům.  

3. Počty a struktura známek, slovní hodnocení 

4. Informace na zdroji 

 

2. setkání 3. 11. 2022 - bylo projednáno: 

1. Organizace testování žáků ECDL 

2. Používání pomůcek IT ve výuce – vkládání výukových matriálů a aplikací ke sdílení, 

jednotnost výuky mezi ročníky. 

3. Organizace a hodnocení absolventských prací 

 

3. setkání - 19. 7. 2023 

1. zhodnocení testování (ČŠI, ECDL) – návrhy na změny organizace, přípravy 

2. zhodnocení projektů – Bobřík informatiky, Národní soutěži ČR v kybernetické 

bezpečnosti 

3. sjednocení učiva v jednotlivých ročnících – úprava tematických plánů, doplnění 

obecných výstupů do IT 

4. kontrola platnosti licencí – Robotika s Emilem, Umíme to. 

5. testování ECDL v jednotlivých ročnících – plán přípravy a testování 

6. Absolventské práce – úprava hodnocení, všechny dokumenty v Teams 

7. exkurze a preventivní programy na příští školní rok (preventivní program Magenta, 

Muzeum filmu) 

 

Jednání komise byly přínosné, sdíleli jsme společně nápady do výuky, řešili 

jednotlivé obtíže a reagovali na podněty a změny úpravami, které vedli ke zkvalitnění a 

zlepšení výuky. 

Bc. Zuzana Carvová 

Předmětová komise Př, Ch, VkZ  

Srpen 

Na metodické schůzce v přípravném týdnu jsme se musely všechny třídy 

synchronizovat a ujasnit, které učivo je nutné dobrat z důvodu distanční výuky. Opravené 
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plány jsme zaslaly zástupkyni školy. Také jsme se dohodly na laboratorních pracích, 

projektových hodinách a hodnocením podle jednotné tabulky. 

Září 

Seznámení se sadou Pasco, diskuse a využití v hodinách. Váha známek je dobře 

nastavena a měnit naše komise nic nechce. 

Listopad 

Kontrola mikroskopů, nápady na DOD a diskuse. 

Únor 

Na společném setkání bylo diskutováno DVPP 

Květen 

V komisi byla diskutována témata: 

Podpora žáků k učení a vztahů ve třídě 

Ekotým – rozvíjení sociálních kompetence, práce ny společných projektech, 

prezentování své práce 

Červen 

– používání IT techniky 

V přírodovědných předmětech používáme IT techniku, jak na procvičování učiva 

např. trenažery, nebo umimeto, tak při vytváření referátů a prezentací.   V chemii a ve 

volitelných předmětech využíváme různá měření, tvorba grafů a sběr dat pomocí systému 

Pasco. V příštím školním roce se zaměříme na využití digitální učebnice Vividbooks 

zejména v chemii. 

Používání IT techniky je v našich vyučovaných předmětech dostačující. 

Na našem setkání jsme zhodnotily spolupráci v celém školním roce jako přínosnou. 

Mgr. Pavla Vojtková 

 

Předmětová komise tělesné výchovy  

Schůzky předmětové komise TV vždy probíhaly po předem domluveném termínu a 

pozvánku dostali všichni vyučující tělesné výchovy. Někteří kolegové se zpětně doptávali, 
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co se na schůzkách projednávalo, neboť se nemohli dostavit. S mnohými kolegy vyučujícími 

tělesnou výchovu sdílím kabinet, proto jsme často diskutovali přímo zde.  

Úvodní schůzka byla věnována bezpečnosti, pravidlům, náplním hodin, tematickým 

plánům a akcím, které budou v průběhu školního roku realizovány, včetně cvičení v přírodě, 

OČZMU a sportovního dne.  V následujících schůzkách bylo upozorňováno na potřebnou 

klasifikaci, plnění tematických plánů, správného zapisování do třídní knihy a včasného 

plnění předepsaných disciplín.  

V letošním roce jsme se účastnili více sportovních akcí než v předešlém roce. 

Veškeré akce byly rozděleny mezi jednotlivé učitele tělesné výchovy, kteří se svých úkolů 

chopili s větší či menší zodpovědností. Někdy se objevily problémy s tím, že jsme se o 

akcích dozvěděli na poslední chvíli a poté byla organizace náročnější. V následujícím 

školním roce opět na začátku roku rozvrhneme, kdy se akce zpravidla konají, rozdělíme je 

mezi vyučující, aby mohli včas žáky připravit, sledovat jejich výsledky a vybrat ty nejlepší 

k reprezentaci školy.       

     Bc. Michaela Hankeová  

 

Předmětová komise – výchovy 

V průběhu letošního školního roku jsme se jako komise sešli třikrát, setkání byla 

zaměřena na různé aspekty a organizace akcí. Během úvodního setkání v přípravném týdnu 

jsme diskutovali o aktuálním tematickém plánu jednotlivých předmětů. Prověřili jsme také 

průřezová témata dle ŠVP a seznámili se s počty žáků se speciálními vzdělávacími potřebami 

pro tento školní rok. Naše setkání nám umožnila efektivně řešit různé záležitosti týkající se 

školního života a organizace akcí. 

Hlavním tématem našich setkání byla příprava a organizace různých školních akcí. 

Kromě přípravy akcí jsme se také věnovali běžné agendě a dále jsme pořádali setkání, během 

nichž jsme sdíleli myšlenky a osvědčené postupy, které mohou přinést vylepšení v oblasti 

výuky.  

Mimo fyzická setkání jsme také využívali komunikaci přes e-mail. Tato forma 

komunikace nám umožnila pružně reagovat na aktuální události a rychle se dohodnout  

na důležitých rozhodnutích. Emailová komunikace nám umožnila udržovat spojení  

mezi našimi setkáními a pokračovat v našich diskuzích.  
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V rámci hudební a výtvarné výchovy jsme se soustředili na oživení výuky 

prostřednictvím online nástrojů a výukových programů, které budeme nadále využívat.  

I v následujícím roce se budeme hlavně věnovat organizaci Akademie, projektu 

Talent školy a tradičnímu vánočnímu zpívání, stejně jako dalším plánovaným i 

neplánovaným akcím.  

Veronika Červinková 
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 Školní poradenské pracoviště  

 Výchovný poradce 

Práce výchovného poradce vychází každoročně z vypracovaného plánu ŠPP, 

doplněného o plán prevence sociálně-patologických jevů vypracovaný metodikem prevence 

a plán kariérního poradce. V letošním školním roce se naše školní poradenské pracoviště 

rozšířilo o dalšího člena. Péči o žáky 1. stupně převzal nový výchovný poradce.  

Sedmým rokem využíváme služeb speciálního pedagoga, který organizuje péči  

o žáky s SPU a o žáky pracujícími s podporou AP. Společně s proškolenými pedagogy 

z našich řad realizuje podpůrná opatření v rámci předmětu speciálně pedagogické péče.  

Ve spolupráci s pedagogickými pracovníky zajišťuje speciální pomůcky pro žáky s SPUCh. 

Provádí speciální pozorování u žáků vzdělávaných s podporou asistenta pedagoga  

pro potřeby PPP. Od letošního školního roku máme ve škole 2 speciální pedagogy. 

Pro inkluzivní vzdělávání máme v kolektivu školního poradenského pracoviště 

proškoleného pedagoga, který zajišťuje spolupráci asistentů pedagoga s vyučujícími a rodiči 

při práci žáků ve třídě. Pomáhá pedagogům s výběrem vhodných metod a forem práce  

pro tyto žáky.  

Stálým členem ŠPP se stal už také koordinátor, který pečuje o žáky s nadprůměrným 

nadáním hlavně v oblasti matematiky. Pro příští rok jsme rozšířili péči o oblast fyziky.  

U mladších dětí v rámci kroužku Chytrých hlaviček zabezpečujeme u vytypovaných žáků 

rozvoj rozumového potenciálu formou her, kvízů, rébusů a hlavolamů.  

Součástí týmu je také kariérový poradce, který zajišťuje aktivity realizované na škole 

i mimo školu, které mají pomoci žákům ujasnit si vlastní kariérní cíle a porozumět světu 

práce. 

Desátým rokem je součástí našeho školního poradenského pracoviště školní 

psycholožka, která poskytuje psychologické poradenské služby žákům a jejich rodičům, a 

ve spolupráci s preventistou sociálně-patologických jevů a VP řeší výchovné problémy a 

kázeňské přestupky.  

VP spolupracovali během školního roku i s preventistou sociálně – patologických 

jevů na škole.  
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Během školního roku se výchovní poradci zúčastnili několika jednání s rodiči a 

třídními učiteli o pomoci žákům při výuce, o zvolení vhodných metod a forem práce,  

o domácí přípravě, výchovných a kázeňských problémech, záškoláctví. Kromě vedení 

dokumentace a evidence žáků s SPUCh zabezpečovali souhlasy zákonných zástupců  

se zprávou poskytnutou PPP škole a připravovali sdělení o žákovi potřebná k vyšetření 

v SPC či PPP. Informovali rodiče o práci se žáky vyžadující speciální péči. V letošním 

školním roce jsme pokračovali také v práci s individuálními výchovnými programy  

pro řešení chování, nepřipravenosti na výuku, neomluvených hodin, krádeží, vandalismu, 

záškoláctví. K několika jednáním byl přizván i zástupce OSPODu. 

Mimořádnou péči celé školní poradenské pracoviště v letošním roce věnovalo 

cizincům. Zabývalo se jejich začleněním do kolektivu tříd, problémům s porozuměním 

českému jazyku a zřízení pracovních skupin pro výuku ČJ.  

Závěr školního roku byl zaměřen na hodnocení. Třídní učitelé zhodnotili úspěšnost 

IVP. Vypracovali pro zákonné zástupce ve spolupráci s ostatními pedagogy zhodnocení 

úspěšnosti práce žáků s SPU ve formě dopisu. Proběhla kontrola záznamů vedoucích 

předmětů SPG péče a deníků asistentů pedagoga. Vyhodnotili jsme spolupráci s rodiči a 

dalšími institucemi. Koordinátor pro volbu povolání připravil informace o přijatých žácích 

k dalšímu vzdělávání.  

Plán výchovného poradce byl v hlavních bodech splněn. 

Mgr. Libuše Košvancová, Mgr. Šárka Vozábová 

 

 

 Školní psycholog  

Školní psycholožka je ve škole přítomna dva dny v týdnu. Účastní se celoškolních 

akcí, seznamuje se s aktuálními záležitostmi školy a je v osobním pravidelném kontaktu 

s pedagogickými pracovníky. Je součástí školního poradenského pracoviště, v jehož rámci 

spoluvytváří a realizuje aktivity podporující školní klima. V tomto školním roce byla již 

poněkolikáté členkou kreditní komise, která připravuje a hodnotí Hru o kredity.  

Stěžejní oblast její práce spočívá v poskytování individuálního poradenství. 

Poradensko-terapeutické konzultace poskytuje potřebným žákům bezplatně. Probíhají 

v souladu s právními předpisy a profesní etikou, zaručující klientům bezpečí a důvěru. 

Zákonní zástupci žáků jsou srozuměni s formou poskytované psychologické péče jejich 
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dítěti. Dlouhodobější péči v této podobě žádalo letošní školní rok 42 dětí, de facto rodin. 

Frekvence konzultací byla individuální – podle závažnosti problémů a organizačních 

možností. Nejčastějšími oblastmi problémů, se kterými žáci přicházeli, byly: 

- hledání příčin výukových problémů a školní neúspěšnosti, nalezení řešení a 

podpory, prevence do budoucna, 

- řešení školních absencí, často spojených s psychosomatickými potížemi, 

- vztahové problémy mezi vrstevníky, jejichž traumatické prožívání 

v některých případech vede k sociálním fobiím, úzkostným a depresivním stavům, 

sebepoškozování atd.,  

- zvládání náročných rodinných situací. 

Jednorázové psychologické poradenství nebo krizovou intervenci vyhledalo více než 

10 dětí v náročné psychické situaci. Pro zvídavé žáky z druhého ročníku připravila školní 

psycholožka kroužek Chytré hlavičky, na který každý týden docházelo 11 dětí. Součástí 

práce školní psycholožky byla i podpora třídního klimatu ve třídách a intervence při výskytu 

problémů ve třídě (problémy ve vztazích a chování mezi žáky, problémy s přijetím autority 

učitele apod.). Při práci se třídami využívala jak screeningové a sociometrické diagnostické 

nástroje, tak skupinové poradenství. Služeb školní psycholožky (poradensko-terapeutická 

sezení, mediaci nebo odbornou supervizi) využilo v letošním školním roce i několik 

dospělých – zaměstnanců školy a rodičů. V indikovaných případech využila psycholožka i 

metodu EEG – biofeedback, kterou škola nabízí nadstandardně za úhradu jak pro žáky školy, 

tak pro veřejnost, respektive děti z našeho regionu.      

Mgr. Jitka Čmuhařová 

 

 Zhodnocení programu primární prevence  

Plán primární prevence byl sestaven metodičkou prevence Mgr. Janou Vojtěchovou. 

Celý program je realizován za spolupráce vedení školy se školním metodikem prevence, 

školním psychologem, výchovným poradcem, speciálním pedagogem a se všemi 

pedagogickými pracovníky. Pravidelně se schází pracovníci ŠPP, aby jeho členové aktuálně 

řešili případné problémy a vhodně dotvářeli a doplňovali nastavený program prevence. 

Dlouhodobě je našimi cíli posilování komunikačních schopností, vytváření 

pozitivního klimatu a pocitu důvěry na škole během celého školního roku, zdokonalování 

žáků ve zvládání stresových a krizových situací, posilování jejich sebevědomí a zároveň 
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posilování schopnosti dětí být zodpovědnými za své chování. Cílovou skupinou byli všichni 

žáci ZŠ T. G. Masaryka Milovice, speciální péče je vždy věnována i nově příchozím žákům, 

kteří jsou průběžně do programu zapojováni.  

S programem prevence byli seznámeni všichni vyučující školy. Plán je neustále  

k dispozici k nahlédnutí u metodičky prevence. Zároveň je vždy vyvěšen společně  

s ostatními hlavními dokumenty školy. Program prevence je v průběhu každého běžného 

školního roku vřazován do výuky na I. i II. stupni v různých předmětech, převážně  

v předmětech Člověk a jeho svět, Přírodověda a Člověk a svět práce na I. Stupni, a Výchova  

k občanství, Výchova ke zdraví, Přírodopis, Chemie, Český jazyk a Výtvarná výchova na II. 

stupni. Také se průběžně spolupracuje s různými organizacemi a institucemi: Centrem 

primární prevence Středočeského kraje – Semiramis, Pedagogicko-psychologickou 

poradnou v Nymburce, Policií ČR, pobočkou Milovice, s Oddělením pro děti a mládež  

z Městského úřadu v Lysé nad Labem, Okresním soudem v Nymburce, Úřadem práce  

v Nymburce, s knihovnou v Milovicích a DDM Nymburk. 

V 1. ročnících probíhaly psychosociální seznamovací aktivity „Poznej své 

kamarády“ pod vedením školní psycholožky. Ve 2.a 3. ročnících probíhá již pravidelně 

program Kočičí zahrada. Od 4. ročníků dochází k pravidelnému setkávání s odborníky ze 

Semiramis, se kterými letos opět probíhala setkání řádně osobně v prostorách školy. Tato 

setkání byla vždy tříhodinová, účastnili se jich třídní učitelé a učitelky. Vyučující mohli žáky 

sledovat v různých rolích, vyhodnocovat jejich reakce na daná témata a dále na ně navázat 

v hodinách OSV, které se i po dobu distanční výuky staly základem preventivního působení 

na žáky. V rámci těchto hodin OSV dochází k preventivnímu působení na žáky ze strany 

třídních učitelů v přímé reakci na potřeby třídního kolektivu. V hodinách OSV bylo 

s kolektivy jednotlivých tříd dále rozvíjeno posilování dobrých vztahů v kolektivu, 

individuálně pracovala s vybranými žáky školní psycholožka i metodik prevence. Deváté 

ročníky sledovaly film V Síti online s následnou besedou s tvůrci filmu na téma 

kybernetické bezpečnosti a ohrožení predátory na internetu. Osvědčený projekt Kamarád, 

který se stal nejen oblíbeným, ale hlavně úspěšným startem předškoláků a našich budoucích 

prvňáčků, nemohl ani letos chybět, v průběhu celého školního roku se prvňáci setkávali 

s kamarády z devátých tříd při nejrůznějších aktivitách – sportovní den, vytváření vzkazů a 

jejich společné zakopávání, příprava vystoupení na školní akademii. 

Během školního roku se vyskytlo několik problémů, které bylo nutno řešit  

ve spolupráci s rodiči žáků, případně dalšími orgány, Policií ČR, oddělením Milovice, či 

OSPODem v Lysé nad Labem. Odehrálo se několik případů nevhodného chování mezi žáky, 
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popř. nevhodné chování žáků vůči zaměstnancům školy, dále bylo řešeno odcizení peněz 

žákem z prvního stupně. 

Také jsme řešili několik případů záškoláctví, v ojedinělých případech bylo dokonce 

opakované a dlouhodobé. Toto jednání žáků bylo řešeno i ve spolupráci s Oddělením  

pro děti a mládež z Městského úřadu v Lysé nad Labem. Ve všech případech rizikového 

chování mezi žáky byly vedeny také kontrolní pohovory se žáky, případně s jejich rodiči  

s cílem zjistit, zda se situace zlepšila či je nutné dalších zásahů ze strany školy. V závěru 

školního roku bylo nutné řešit chování vykazující znaky šikany mezi žáky 6. třídy.  

V několika třídních kolektivech bylo nutné reagovat na aktuální dění a provést nejen 

šetření vztahů mezi žáky, ale následně s celými kolektivy pracovat ve spolupráci s členy 

Školního poradenského pracoviště na nápravě vztahů, posílení komunikace mezi žáky a 

zlepšení třídního klimatu. 

Celkově je nadále velmi prospěšné fungování hodin OSV v rámci běžné výuky, 

protože se i díky této možnosti daří podporovat dobré klima nejen v třídním kolektivu, ale i 

celkové klima školy.  

  

Mgr. Jana Vojtěchová 

 Školní speciální pedagog 

Školní speciální pedagog zajišťoval a praktikoval podporu pro žáky, kteří jsou 

z různých důvodů hůře schopni podávat optimální výkon. 

Probíhala organizace a vedení předmětů speciálně pedagogické péče. Realizovány 

byly také hospitace a konzultace u vedoucích předmětů speciálně pedagogické péče. V rámci 

reedukací jsme rozvíjeli schopnost čtení s porozuměním, schopnost jasně a smysluplně  

se vyjadřovat, oslabené funkce. Především na druhém stupni jsme procvičovali a upevňovali 

pravopis a učivo českého jazyka. Obsah reedukací vycházel také z konkrétních 

verbalizovaných potřeb žáků. Látku jsme procvičovali individuálním tempem s použitím 

názorných pomůcek, a přehledů, které jsme si také vyráběli. Posilování oslabených 

specifických funkcí probíhalo na základě zpráv z odborných pracovišť. Využívány byly 

speciální pomůcky, pracovní sešity, deskové hry a počítačové programy. Žáci většinou 

oceňovali možnost individuálního přístupu a spolupracovali velice dobře. 

Žáci šestých ročníků se v rámci prevence účastnili programu Unplugged. V něm  

se seznamovali s riziky závislostí. Během dvanácti lekcí měli možnost setkat se  

myšlenkovou i prožitkovou cestou se základními psychologickými momenty, které jsou 
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nejčastěji přítomné u jedinců, kteří mají problémy se zneužíváním návykových látek. Žáci 

také dostali informace o návykových látkách a jejich působení, s důrazem na krátkodobé 

sociální a estetické dopady. Celý cyklus se podařilo dokončit. 

Významnou součástí práce speciálního pedagoga bylo intenzivní poskytování 

individuálních konzultací žákům s odlišným mateřským jazykem a žákům cizincům.  

Při těchto setkáních speciální pedagog pomáhal žákům se aklimatizovat a zorientovat 

v novém prostředí a v novém způsobu vzdělávání. Žáci rozvíjeli schopnost základní 

komunikace, čtení a psaní v českém jazyce, učili se české reálie, procvičovali učivo, které 

aktuálně procvičovat potřebovali, případně se učili odborné termíny, které jsou k dané látce 

potřeba.  

Speciální pedagog prohluboval svou odbornost formou vzdělávání v projektu IKAP 

II, různých seminářích, webinářích, účastí v postgraduálním studiu na Pedagogické fakultě 

Univerzity Karlovy se zaměřením na školní poradenské služby. Realizoval vzájemnou praxi 

na školním poradenském pracovišti na ZŠ Nehvizdy. Účastnil se projektu IKAP II. V rámci 

této účasti zajistil zdarma pro školu seminář o prevenci syndromu vyhoření pod vedením 

Mgr. Hany Grohmanové, přičemž zúčastnění poskytli zpětně velice pozitivní zpětnou vazbu.  

Na začátku školního roku spolu s metodikem prevence organizovali stmelovací 

program ve čtvrtých třídách, kde byly utvořeny nové třídní kolektivy. Program byl zaměřen  

na skupinovou kohezi, vzájemné sebepoznání a na posílení bezpečného třídního klima. 

Součástí činnosti bylo ve spolupráci se sociální pedagožkou a školní psycholožkou 

také organizování a vedení Hry o kredity. Jedná se o celoškolní aktivitu, která podporuje 

schopnost spolupráce žáků ve třídních kolektivech, motivuje ke zvyšování vědomostí o sobě 

navzájem i o škole. Třídy sbíraly kredity a na konci roku byli vítězné třídy slavnostně 

vyhlášeny na školní akademii a získaly odměnu. 

Probíhaly také konzultace s rodiči žáků. Během nich docházelo mimo jiné i na nácvik 

správných postupů při domácí práci s dětmi se specifickými vzdělávacími potřebami, 

zapůjčování speciálních pomůcek a zajištění programu Včelka pro domácí práci. V tomto 

programu mohou děti se speciálními vzdělávacími potřebami zábavnou formou rozvíjet 

čtení s porozuměním a posilovat oslabené oblasti.  Konzultace probíhaly i s učiteli, zejména 

začínajícími a asistenty pedagoga. Zde jsme se většinou zabývali zvolením optimální formy 

užití podpůrných opatření, výběrem speciálních pomůcek pro konkrétního žáka. Průběžně 

probíhala depistáž přímo ve třídách a orientační individuální speciálně pedagogická 

diagnostika. 
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V závěru školního roku zajišťoval speciální pedagog administrativu týkající se 

podpůrných opatření za kolegu, který je v pracovní neschopnosti. 

Konkrétní kroky a přístupy k jednotlivým žákům byly konzultovány se členy 

školního poradenského pracoviště na pravidelných schůzkách. 

Mgr. Lukáš Nachlinger 

 

 Koordinátor inkluze 

Asistenty pedagoga, v letošním roce v počtu 25, vedla opětovně koordinátorka 

inkluze. AP jsou nedílnou součástí tříd, jejich pomoc je důležitá pro všechny žáky i 

pedagogy. 

Metodické schůzky byly vždy dle potřeby. Konaly se minimálně 1x měsíčně, a to 

prezenční i online formou. Na schůzkách jsme probíraly informace z provozních porad, 

předávaly jsme si zkušenosti, řešily případné problémy.  

Odstoupily jsme od sdílení Deníků AP s rodiči. V minulém roce se tato forma již 

neosvědčila. Komunikace s rodiči probíhala formou Komunikačních deníků, které jsou 

zatím nejlepší formou. Zejména rodiče prvostupňových dětí tuto komunikaci ocenili. Stále 

přemýšlíme na vylepšení komunikace s rodiči na 2.stupni u dětí s AP. 

Vše, co jsme si v letošním školním roce naplánovaly, se nám podařilo splnit.  

Letos nás opustila v průběhu školního roku jedna AP, které si našla jinou práci. 

V druhém pololetí jsme přijali novou kolegyni.  Kolektiv asistentek posílila školní 

asistentka, která byla přijata v rámci projektu OP VVV JAK. Tento nelehký úvazek 

v průběhu roku několikrát změnil svého „vykonavatele“.  

Na konci roku nás opouští 3 AP, do příštího školního roku přijímáme 1 novou 

kolegyni. 

 

         

 

Mgr. Jana Bezuchová 
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 Koordinátor nadání 

V letošním školním roce se rozvoje rozumového potenciálu účastnili vybraní žáci  

3.-8. ročníků. Celkem se takto rozvíjí 51 žáků. Z toho je největší zastoupení žáků ve třetích 

a čtvrtých ročnících.  

Žáci se v průběhu školního roku seznamovali s novými deskovými hrami, které 

pomáhají rozvíjet logické myšlení, slovní zásobu i spolupráci. Žáci šestého a sedmého 

ročníku vyluštili několik velmi náročných únikových her, třeťáci, čtvrťáci a páťáci  

se zdokonalovali ve využívání ICT technologií a programování. Mimo jiné se také všichni 

žáci naučili, jak správně vyhledávat informace, jak si je ověřovat a společně vytvořili i 

několik on-line nástěnek. Také se osvědčila spolupráce starších žáků s mladšími, kdy  

si předávali informace a vzájemně se učili.  

   

V průběhu roku se žáci z této skupiny 

zúčastnili Logické olympiády, zkoušeli vyřešit matematického klokana a luštili několik šifer 

od společnosti Mensa.  

 

Na konci školního roku žáci navštívili veletrh vědy, kde si mohli vyzkoušet novinky 

v oblasti grafiky, programování, ověřili si znalosti z vesmíru a mnoho dalších aktivit.  
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V následujícím školním roce se připojí do skupiny dalších 8 žáků ze současných 

druhých ročníků.  

Mgr. Barbora Nováková 

 

 Kariérové poradenství  

Kariérové poradenství na naší škole probíhá v rámci výuky předmětu Volba povolání  

v 8. ročníku, dále pak formou konzultací a individuálního poradenství s jednotlivými žáky  

v 9. ročníku.  

Spolupracujeme s ÚP a IPS Nymburk, pro žáky 9. ročníku získáváme jejich 

prostřednictvím Atlasy školství pro regiony Praha, Středočeský kraj a Královehradecký kraj 

– tyto katalogy byly všem žákům začátkem listopadu poskytnuty. Pracujeme s katalogy již 

v 8. ročnících v hodinách Volby povolání, kdy se žáci učí vyhledávat informace  

o jednotlivých školách a oborech. Program ÚP pro 8. ročníky v letošním školním roce 

proběhl během dubna.  

Žákům 8. a 9. ročníků také doporučujeme navštívit DOD na středních školách. 

Informace o termínech a možnostech byly žákům předávány v rámci předmětu VP, 

prostřednictvím třídních učitelů a pomocí informací na nástěnce i elektronicky v Teams.     

S žáky 8. ročníků jsme se zapojili do Projektu Den 

pro školu, jehož cílem bylo zprostředkovat setkání lidí 

z praxe s dětmi.  

Během tohoto programu naši 

školu navštívilo několik dobrovolníků 

(např. paní cukrářka, výtvarnice, 

překladatelka, pan bagrista a jeřábník). 

Setkání probíhalo formou diskuze nebo praktické dílničky. Dále proběhla návštěva povolání 
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přímo v naší obci – např. v mateřské škole nebo v kadeřnictví, povídání s policistou a 

hasičem. 

Mgr. Jana Šedová 
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 Zpráva o činnosti školní družiny 

 

I tento školní rok byla zpracována samostatná zpráva o aktivitách školní družiny a 

školního klubu jako příloha k výroční zprávě školy. 
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 Spolupráce 

 Zřizovatel – Město Milovice 

Město Milovice spolupracuje s naší školou na různých projektech,  

Poděkování 

Žák 4.ročníku, David Bohuša, byl oceněn od paní místostarostky, Kristýny 

Bukovské, za pomoc seniorce. 

Seniorka z Balonky po operaci nohy nezvládla dojít domů s nákupem a David nabídl 

svou pomoc, a nejen ž donesl nákup až domů, ale 

seniorce pomohl i fyzicky do schodů. A je třeba 

takové chování podporovat. 

 

    

 

 

 

Vítání občánků 

Nově narozené děti vítají do života vedení Radnice ve spolupráci s našimi žáky, které 

připravuje naše vychovatelka ŠD, paní Stanislava Štoková. 
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Pietní akce 

 

 

Každoročně Město 

Milovice pořádá pietní akci na 

Italském hřbitově k uctění 

památky padlých.  

Naše škola se opět 

přidala k ostatním, kteří vzdali 

poctu padlým. 

 

 

Rozloučení s vycházejícími žáky 

Poslední den ve školním roce 2022/2023 se pro vycházející žáky již tradičně odehrál 

slavnostně na MěÚ. Tradičně v obřadní síni bylo žákům 9. ročníku předáno závěrečné 

vysvědčení a do nové etapy jejich života, do studentského, jim popřál pan starosta, Milan 

Pour.  
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Před samotným rozloučením 

vycházejících žáků jsme do prostor Radnice 

umístili tabla jednotlivých tříd. 

 

 

 

 Městská policie 

Již tradičně probíhá v průběhu celého školního roku spolupráce s MěP Milovice 

v rámci bezpečnosti. Průřezem celé školy, tzn. od 1.-9. ročníku, se strážníci v rámci projektu 

věnují našim žákům v oblastech bezpečnosti, a to jak provozu na silnici, tak v různých 

životních situacích. 
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Ahoj Tomáši a Jardo, 

přeposílám Vám poděkování paní ředitelky ZŠ TGM Lady Flachsové za přípravu a organizaci 

bezpečnostní akce pro 4. ročníky. 

Předejte poděkování i dalším městským strážníkům, kteří se na této akci podíleli. 

Mám radost, že Městská policie má velmi dobrý ohlas u učitelského sboru a zajišťuje prevenci u žáků 

v oblasti bezpečnosti na komunikacích. 

Jen tak dále! 

S pozdravem a přáním pěkného dne 

 

Ing. Milan Pour 

Starosta Města Milovice 

 

 

 

Dobrý den,  

v pátek proběhla v naší škole dlouhodobě připravovaná dopravně bezpečnostní akce pro žáky 

4.ročníku. Na organizaci a přípravě se podíleli strážníci z Městské policie, především pan Kužel a naši učitelé, 

paní Koutská a pan Saran. 

Tímto bych chtěla poděkovat za výjimečnou spolupráci s touto složkou. 

S pozdravem, 

Mgr. Lada Flachsová 

 

Míru důvěry si MěP buduje i díky ocenění žáků za záslužné činy, pomoci – pomohli 

při odchytu psa, předání 

nálezu. 
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 HZS Milovice 

Viz projekty 

 

 Alpíci 

Na konci května jsme žákům 9. ročníku zpříjemnili s pomocí horolezeckého oddílu 

Alpíci hodiny tělesné výchovy. Postupně se 3 třídy 

deváťáků vydaly na horolezeckou stěnu  

do Mladé.  

 

 

 

Skupina dospělých, čítajících 8 lidí, se nám věnovala od 8:00 až do 13:00 hodin. Aby 

zvládli množství žáků ve 3 třídách, pomáhali jim i děti z oddílu. Pro „potěšení“ a 

adrenalinové „zdolání sám/a sebe“ našich žáků, si všichni vzali dovolené.  

Naši žáci si den opravdu užili, akce byla víc než podařená. Toto poděkování  

je minimální, co můžeme těmto dobrovolníkům dát. Lidé, kteří pracují ve svém volnu  

s mládeží je málo a mají velmi náročnou a nedoceněnou práci. Tato skupina patří  

do neziskových organizací Města Milovice.  

DĚKUJEME!!! 
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 Kenast 

Dlouhodobá spolupráce s firmou Kenast především v užívání kopírovacích strojů ve 

škole a dodávce některých dataprojektorů. 

 

 

 Amos 

Moderní a vizuálně atraktivní Ámos představuje 

zajímavým a zábavnýmzpůsobem interaktivní obsah. 

Kromě školních rozvrhů, suplování, jídelníčků, zkoušek 

a studijních programů na ÁMOSu mohou naši žáci 

během několika vteřin komunikovat vše, co potřebují.  

Amos je zábavným průvodcem světový videí, 

informativních a osvětových videí na téma zdraví, 

globalizace, vzdělávání a dalších témat.  

V rámci spolupráce jsme v tomto školním roce 

přispěli svým videem z dílny Ekotýmu k promítání v celé 

síti ČR. 
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Úspěch Ekotýmu 

 Na panelu ÁMOS vision – INFOCENTRUM MODERNÍ ŠKOLY "běží" naše 

recykloreklama.  

Začátkem letošního školního roku vyhlásil recyklační program pro školy – 

Recyklohraní nový úkol s názvem Vzkaz (v) lahvi. Vzkaz měl přinášet zprávu o tom, jak s 

ohledem na životní prostředí máme správně zacházet s plastovými obaly. 

Děti ze školního Ekotýmu ZŠ TGM Milovice se do plnění úkolu pustily se zaujetím 

a nadšením. Vzniklo několik komiksů, leporelo i tematicky vyzdobené lahve. Jedním z 

výstupů bylo animované video pro Robinsona, které ukazuje správné třídění a učí ostatní jak 

na recyklaci plastu pro krásnější svět. Školy v celé republice mohou zhlédnout právě náš 

slot. 

          Mgr. Pavla Vojtková, Mgr. Šárka Vozábová 
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 Fond Sidus 

Každoročně se naše škol zapojuje ve spolupráci s Voluntariem, z.s., který tuto sbírku 

organizuje, do projektu Fondu Sidus, kdy se snažíme v žácích, potažmo jejich rodičích, 

podporovat sounáležitost se zdravotně 

postiženými dětmi v našem státě.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Mateřské školy 

Spolupráce s MŠ v Milovicích – U Broučků, Kostička a U Veverek pokračuje nejen 

v rámci udržitelnosti projektu IROP. Kromě výukových programů, práci na interaktivní 

tabuli, používání sluchátek a tabletů či počítačů se děti přišli do naší školy také pobavit.  
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 ZŠ Kostomlaty nad Labem 

V říjnu naši školu navštívili žáci 4. a 5. ročníku z Kostomlat. Se zájmem se hlásili  

o možnost využít roboty, ale také seznámit se se stejně starými spolužáky a užít si trochu 

legrace.  

Návštěva byla rozdělena na dvě skupiny, to abychom se společně vešli do všech 

prostor, které jsme měli připraveny. První skupina byla na mezitřídním turnaji v piškvorkách 

– Kostomlaty proti Milovicím. Klání v piškvorkách bylo napínavé a bylo vidět, jak se 

všichni až pekelně soustředí. Vždyť šlo o čest školy! Mezi mladšími žáky si naše škola 

uhájila prvenství, a to zásluhou Jakuba Štěfíka ze 4.A. Žáci pátých ročníků spravedlivě 

přenechali vítězství škole z Kostomlat – to, aby bylo vše vyvážené. Mimo piškvorek se žáci 

mohli ještě seznámit s tangramy, a to pomocí aplikace na tabletu a také měli možnost sestavit 

si vlastní tetris.  

Druhá skupina žáků byla mezitím v našich nových prostorech 4. patra a měli možnost 

podívat se do našich učeben – laboratoře i klidové zóny, učebny speciálního pedagoga a 

prostoru učebny přírodopisu.  
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V těchto prostorech bylo pro žáky připraveno několik aktivit, které prověřili jejich 

schopnost logicky uvažovat, rychle se přizpůsobit a také schopnost naučit se nové postupy 

při řešení úkolů. Žáci měli možnost řešit logické úlohy na tabletu, kdy museli zúročit své 

zkušenosti ze stavění tetris. Také se naučili ovládat bee boty a soutěžili, které družstvo 

projede dřevěným labyrintem dříve a hlavně lépe. Zde se klání mezi Kostomlaty a 

Milovicemi bralo velmi vážně a žáci se učili nové zkušenosti užívat v praxi téměř okamžitě. 

I když měli milovičtí žáci mírnou převahu v tom, že bee boty využívají ve výuce a znají je, 

bylo příjemné vidět, že tuto převahu nedávají najevo, a naopak žákům z Kostomlat pomáhali 

a radili.  

Poslední stanoviště bylo mírně oddychové, ale jen zdánlivě. Robočlověče nezlob se 

bylo napínavé, vyhazovalo se a utíkalo do domečků, a to vše za pomoci nejmodernější 

techniky v podobě Vex 123 a počítače, ve kterém byl nastaven program pro „házení 

kostkou“, kterou představoval další naprogramovaný robůtek Vex 123.  

Následně se skupiny vyměnily, to, aby nikdo o nic nepřišel a všichni měli možnost 

osahat si, vyzkoušet a užít co nejvíce aktivit.  

Věříme, že spolupráce s Kostomlaty to nebyla poslední a brzy se naši žáci zase setkají 

s kamarády, které si stačili v průběhu dopoledne najít.  

A vyšlo to – spolupráce následně pokračovala i na poli sportovním. 

 

VKZ 

Vyvrcholením školního roku bývá tradičně pro žáky 1. ročníků návštěva knihovny. 

Letos opět nebyla jediná. Děti zavítaly do knihovny na konci roku už potřetí. První návštěva 

je seznámila s prostředím knihovny. Cílem druhé cesty do knihovny byla už práce 

s vybranými knihami autorů píšících pro děti a plnění úkolů ke cvičení porozumění čtenému 

textu.  

Potřetí se děti těšily na návštěvu nejvíce. Očekávala je totiž královská rodina, kterou 

měly přesvědčit o svých čtenářských dovednostech, aby mohly být pasováni na čtenáře. 

Všichni žáci byli skvěle připraveni, a tak obdrželi letos nejenom šerpu od královny, sladkost 

od krále, ale také knihu k prázdninovému čtení. 
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 Věznice Jiřice 

Spolupráce s vedením věznice Jiřice, plk. Ing. Martinem Boháčem, pokračovala i 

v průběhu letošních prázdnin. 

V rámci prací otevřené věznice nám odsouzení natírali plot u hlavní budovy a 

pomohli odvozit kompost. 

                    

                          

 MAP 
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 MAP 

Ve spolupráci s Místní akční skupinou v Lysé nad Labem spolupracujeme v rámci 

zapůjčování pomůcek pro žáky (kufr s knihami, IT pomůckami). 

Spolupráce – viz projekty. 

 

 Odbočka 30 gen. Karla Mrázka, DFC, DSO  

  Den Válečných veteránů jsme ve spolupráce opětovně uctili vlčími máky – více 

v samostatné výroční zprávě ŠD. 

Více o spolupráci v projektu MI-SO. 

 

 Zákonní zástupci 

Rodiče jsou ti, kdo nesou odpovědnost za výchovu svého dítěte. Snažíme se s nimi 

jednat jako s partnery při vzdělávání jejich dítěte. Jsou součástí týmu, který žáka (jejich dítě) 

podporuje při vzdělávání. Pokud dochází k souladu mezi učiteli a zákonnými zástupci, pak 

žák pracuje dle svých schopností a možností do svého maxima. Pro kvalitní vztah je 

nezbytné vytvoření partnerského vztahu mezi rodinou a školou, založeného na vzájemném 

respektu, důvěře a otevřenosti. 

Pokračujeme v nastavení vybavení pomůckami pro výtvarnou výchovu, kterou 

zabezpečuje škola.  

Zákonní zástupci mají informace o všech akcích školy, na některé jsou zváni. Vážíme 

si jejich podpory – pokud by nebyli nakloněni účastem svých dětí na různých akcích, 

vzdělávání i budování vzájemných vztahů ve škole by se dařilo velmi obtížně.  

Spolupráce s rodinou v případě žáka, který má nastavený nějaký stupeň podpory je 

rozšířena o kooperaci s dalšími odborníky na škole. 

Komunikace se zákonnými zástupci probíhá přes Komens v Bakalářích. Někdy 

oboustranně použijeme mail. Osobní schůzky jsou většinou plánovány, především tripartitní 

setkání. 
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 Senioři  

Více viz Dětské zastupitelstvo a v samostatné zprávě ŠD. 

 

 Další instituce ve spolupráci 

Nejdůležitější spoluprací se jeví partnerství se zřizovatelem a jeho složkami, vč. 

Městské policie. 

Pod hlavičkou Domu dětí a mládeže Nymburk a Rytmik Praha bývají vedeny 

kroužky na naší škole.  

V letošním roce hostíme ve škole a na našich hřištích tři příměstské tábory, které jsou 

zaměřeny na sport, informační gramotnost a programování. 

Spolupráce v oblasti poradenských služeb pokračuje s PPP Nymburk, PPP Praha, 

SPC Stará Boleslav, SPC Poděbrady, Point Milovice, OSPOD Lysá nad Labem a Nymburk. 
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5 Údaje o zaměstnancích školy 

 

 

 

Učitelé: Během školního roku pracovní poměr 

ukončila paní Kristýna Hrubá, na MD odešla Veronika Macháčková. Od pololetí jsme přijali 

pana Josefa Sarana a do konce školního roku paní Ludmilu Šimkovou. 

AP: V průběhu školního roku jsme přibrali novou asistentku pedagoga, Moniku 

Kubínovou, odešla paní Schejbalová Žáčková. K poslednímu červenci ukončuje pracovní 

poměr paní Kateřina Dušičková, Tereza Hájková a Naděžda 

Bílková. 
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Z provozních zaměstnanců máme 2 

školníky, 2 vrátné, 1 správce hřiště a 1 

na dlouhodobý záskok za nemoc. 

 

 

 

 

 

 Odborná kvalifikace pedagogických pracovníků 

  

Pedagogické vzdělání si tento školní rok doplňovala studiem na VŠ 14 pedagogů.  

Pedagogické vzdělání z daného počtu ukončilo 5 pedagogů - 2 magisterské studium, 

1 bakalářské, 1 maturita, 1 Univerzita třetího věku. 

Kurz asistenta pedagoga byl ukončen 1 asistentem. 

 

 Další vzdělávání pedagogických pracovníků 

 Kolektivní vzdělávání 

Společné vzdělávání pedagogů jsme v tomto školním roce zaštítili pod projektem OP 

VVV JAK. Proběhly semináře přímo v naší budově, kterých se zúčastnili pedagogové školy. 

Vzhledem k velikosti našeho pedagogického sboru jsme se rozdělili na několik skupin, kdy 

každá absolvovala nějaký seminář a následný rok se skupiny vymění. Témata seminářů: 

Psychohygiena pro učitele, Práce s odlišností. 

Snažíme se zefektivnit práci v hodinách OSV, někteří učitelé absolvovali seminář s 

názvem 

„Efektivní metody preventivní práce se třídou v rámci třídnických hodin“. 

Snažíme se o podporující a podnětné prostředí, díky kterému může každý z nás 

rozvíjet svůj fyzický, emocionální, sociální, duchovní a kognitivní potencionál, což vede ke 

spokojenému životu, proto se většina z nás účastnila webináře Wellbeing v praxi,  
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 Individuální vzdělávání 

Individuálních vzdělávání se účastnili jednak učitelé v rámci svých aprobací, ale i ti, 

které zaujalo téma pro jejich následnou výuku: 

Webináře, kterých se zúčastnili učitelé:  

Jak komunikovat se "zlobivým žákem"; Jak učit dějepis badatelsky? Východiska 

badatelské výuky z hlediska didaktiky dějepisu; Učební úlohy ve výuce chemie pro ZŠ a 

VG; Jak pracovat s čidly Pasco ve F a Ch; Základní principy metody LCA a možnosti jejího 

využití; Náměty na výuku slovní zásoby; Aktivní učitel Zásobník aktivit učitele AJ 

Semináře, na kterých byli přítomni učitelé:  

Nastavujeme ve třídě kooperativní atmosféru; Když se v matematice nedaří aneb jak 

podpořit žáky; Metody práce s knihou od 4. - 9. r.; Metodologie CLIL v praxi; Inovativní 

metody výuky cizích jazyků na ZŠ; Jak na počáteční vzdělávání v 1. třídě; Konference ke 

kreativitě, inovačním technologiím a kariérovému poradenství 

Letní školy pro učitele fyziky se zúčastnil 1 pedagog. 

technologiemi při úklidu, s novými prostředky na úklid. 

 

Prevence syndromu vyhoření 23.2.2023 

23.2.2023 proběhl na škole seminář Prevence syndromu vyhoření. Financovaný byl 

z projektu IKAP, lektorovala Mgr. Hana Grohmanová, organizoval Mgr. Lukáš Nachlinger. 

Kurz probíhal zčásti informativně a zčásti prožitkově se zaměřením na problematiku 

syndromu vyhoření mezi učiteli. Účastníci hodnotili pozitivně osobnost lektorky, obsah a 

vyvážení informativní a prožitkové části. Zúčastnění pedagogové také oceňovali 

upotřebitelnost získaných informací v životě, případně v praxi. Zde jsou hodnocení 

samotných účastníků. 

Na semináři byla prima atmosféra, praktická cvičení se střídala s prezentací a diskuzí. 

Seminář hodnotím jako přínosný, přestože většinu věcí jsme znali již z dřívějška. Kladně 

hodnotím osobnost a citlivý přístup lektorky k tématu. 

Seminář probíhal v příjemné atmosféře, lektorka byla milá, srozumitelná a vstřícná. 

Částečně lze některé poznatky využít i pro práci s žáky. Vyhoření v naší profesi považuji za 

problém, který není vhodné podceňovat, protože často jsme zvyklí pečovat více o druhé než 

o sebe. 
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Z lektorky šla z ní pozitivní energie. Líbilo se mi: 

-  pravidlo 8 x 8 x 8  

- co lze udělat do 3 minut, udělej hned  

-  zapojování aktivit 

- možná zkusit nějakou techniku, jak zvládnout, když víš, že tě kolega 

pomlouvá/nechová se fér atd.  – nějaká „moudra, rady, techniky?“, jak se nenechat vykolejit. 

Zpětné vazby na seminář: 

Líbilo se mi množství metod a zajímavých informací a přiměřený počet aktivit a 

příjemný přístup lektorky. 

Tento seminář byl jeden z nejlepších, jaký jsem v poslední době absolvovala. Líbilo 

se mi, že paní přednášející je profesí psycholožka a pedagog. Oslovil mě její celkový projev 

a rozhodně i informace, které nám předala. Nadchlo mě pravidlo 3 minut, metoda krájení 

salátu i kvadranty dle Eisenhowera.  

 

Mgr. Lukáš Nachlinger 

 

 

 

Informační technologie 

I nadále se snažíme zvyšovat kvalifikaci k výuce informatiky. Nejen učitelé 

Informatiky byli přítomni vzdělávání s tématy: 

Konference Digitální revoluce; Začínáme s 3D, AR, VR, MR a jinými realitami ve 

výuce; Základy 3D grafiky a tisku; Revize RVP ZV – DIGI plovárna; Edukační robotika na 

1.stupni; Digitální gramotnost; Informatika s Emilem 4; Festival virtuální reality 

Asistenti pedagoga se zaměřili většinou na semináře, které se věnovaly tématům 

poruch asistovaných žáků: Praktická cvičení pro děti s vývojovou dysfázií; Motivační 

systém u dětí s PAS; Spolupráce pedagoga a AP na ZŠ; Čeština jako druhý jazyk na ZŠ I; 

Žák-cizinec v mé třídě; ADHD – praktické rady nejen do výuky; Asistent pedagoga a 

podpora žáků z Ukrajiny; Společně k lepší škole – Příběh Jany; Adéhádě – Jak na emoce 

dětí s ADHD 
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Vychovatelky ze ŠD získaly nové znalosti ze školení: Děti z přípravných tříd 

v družině; Hry pro práci s žáky s OMJ; Žák-cizinec v mé třídě; Rozvoj emoční inteligence 

prostřednictvím Gestalt terapie; Význam pohybu v rozvoji správné výslovnosti; Jak vidět 

"neviditelné nadané žáky 

Školní psycholog měl zájem a účastnil se Představení diagnostického systému 

postojů, zájmů a vztahů prostřednictvím vizuálních metafor. 

Správní zaměstnanci se školili ve webináři Spisová služba a archivace dokumentů. 

Účetní školy prošla školením „Aktuální změny ve zdaňování mezd v roce 2022 a 2023“. 

Provozní zaměstnanci se zdokonalovali v instrukcích v práci s novými 

technologiemi a prostředky k úklidu. Byli zaškoleni v práci s novým typem vysavače. 
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6 Výroční zpráva o hospodaření  
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Výnosy z doplňkové činnosti 

 

Náklady z doplňkové činnosti  

 

 

 

Hana Hamerníková, ekonomická zástupce ředitelky školy 
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 Novinky a opravy 

 Školní knihovna 

Vzhledem k velkému provozu ve školní jídelně a nezbytností užívání prostoru před 

školní knihovnou pro výuku jsme přistoupili 

k uzavření jejich prostor. Kromě těchto důvodů 

k uzavření přispěl i fakt, že knihy byly 

půjčovány dospělými i žáky bez přímého 

půjčení knihovnicí.   

Letošní rok jsme pro účely půjčování 

pořídili program Tritius, který pomůže jak 

čtenářům při vyhledávání, tak i půjčovatelům k rychlejší orientaci. 

 

 

 Nové podlahy ve 3 třídách 

K renovaci jsme nyní vybrali š třídy, jejichž parkety se rozestupovaly a následně byla 

prasklá i podlaha.   
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Dochází k odstranění parket a k novému 

povrchu. 

 

 

 

 

 

 

 

 Nové židle a desky na lavice 

Některým židličkám díky stáří praskají konstrukce. Snažíme se konstrukce svařit, ale 

je jich stále více. Přistoupili jsme tedy k tomu, že staré stále dobré židličky soustřeďujeme 

do jedné třídy a do ostatních nakoupíme nové. Jedná se o židle na vzduchovém polštáři, které 

již máme na 2. stupni a částečně na staré školy a děti si je velmi chválí. Jedinou jejich 

nevýhodou je to, že nejsou výškově stavitelné. Proto nakupujeme různé velikosti a ty pak 

přidělujeme do tříd dle výšky žáků. 

I desky na lavicích obměňujeme. Některé desky, jejich hrany, renovujeme, jiné však 

již je třeba vyřadit. Nicméně vyřazené desky použijeme na výrobu poliček či je žáci využijí  

na výrobky ve školních dílnách. 

 

 Nové osvětlení  

V rámci úspory energie jsme nová světla 

instalovali do další třídy na staré škole. 
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 Workoutové hřiště 

Dlouho plánované hřiště se povedlo dokončit. Jeho realizace měla několik fází. 

Loňský rok byla dodána konstrukce, letošní rok na jaře se povedlo dodělat povrch. Částečně 

se na hrazení nákladů podílel Voluntarius, z.s. 

        

 

 

Hřiště, po dokončení okolních úprav 

(vysetí trávy), bude zdarma přístupné veřejnosti. 

V průběhu prázdnin plánujeme vytvořit branku 

z ulice Školská. 

Samozřejmostí je i řád hřiště, který 

věříme, že budou všichni návštěvníci dodržovat. 

 

 

 

 

 Nové třídy 

Od nového školního roku dojde k dělení dalších předmětů a budeme potřebovat třídu 

s počítači. Pevné PC jsme dostali darem (viz kapitola Počítače dětem). Na staré škole jsme 

se rozhodli přepažit třídu, která již nemá využití na 2 prostory: učebna s PC a druhá část 

slouží školní družině jako prostor pro výtvarné a pracovní činnosti. Učebna bude kromě 
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počítačové učebny také sloužit pro dělené třídy, kdy budou žáci pracovat s výukovými 

programy a na internetu. 

      

 

 Koutky s PC 

Také jsme do 2 tříd instalovali koutek s PC, který se bude v hodinách využívat nejen 

v rámci počítačové gramotnosti, ale bude sloužit i pro žáky, kteří mají individuální plán nebo 

pro žáky s asistentem pedagoga. Stolní počítače, které budou na začátku školního roku 

nainstalovány, jsou také z projektu „Počítače dětem“. 

    

 

 Třída První pomoci 

Na staré škole byla otevřena nová třída první pomoci. V rámci různých předmětů 

(OSV, Přírodověda, Přírodopis, Výchova ke 

zdraví) bude v každém ročníku podle plánů 

probíhat výuka, které žáky připravuje na různé 

nástrahy života a jejich ochranu. 

Návštěvníci Dne otevřených dveří ji již 

mohli zde zhlédnout. 
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 Nové beranidlo 

Pro účely školní družiny jsme pořídili novou houpačku pod názvem „Beranidlo“. 
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7 Údaje o výsledcích inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí 

Tento školní rok nebyla provedena inspekční činnost. 

Více Viz kapitola Testování. 
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8 Údaje o zapojení školy do rozvojových programů 

 Prevence digitální propasti 

Cílem tohoto programu je zpřístupnění mobilních digitálních technologií  

ve vzdělávání všem žákům i těm, kteří jsou znevýhodněni tím, že nemají vlastní zařízení. 

Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy díky Národnímu plánu obnovy poskytlo naší 

škole finanční prostředky v celkové částce 340.000,- Kč na digitalizaci, a to na prevenci 

digitální propasti.  

Z těchto prostředků jsme nakoupili notebooky a sluchátka. Pomůcky budeme zdarma 

zapůjčovat žákům, kteří nemají možnost na digitálním zařízení doma pracovat. Ze zbylých 

zařízení vytvoříme mobilní učebnu možnou k využívání žáky v době osobního volna a 

v zájmových útvarech. 

 

 OP VVV JAK 

Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání (OP VVV JAK) je tematickým 

programem v gesci MŠMT. 

Program se zaměřuje na zvýšení kvality vzdělávání, zajištění podmínek pro kvalitní 

výzkum, propojení vzdělávání a výzkumu s trhem práce a posílení principu rovného přístupu 

ke vzdělávání.  

Naše škola čerpá finance z projektu ve výši 4.330 266,- Kč. Finance máme alokovány 

od září na 2 roky na podporu speciálního pedagoga, školního asistenta. Dále čerpáme  

na sdílení zkušeností jak ve školní družině a klubu, tak i v ZŠ. Některé finance jsou vázány 

na další vzdělávání pedagogických pracovníků. 

 

 Obědy do škol 

V roce 2018 se škola zapojila do projektu Obědy 

 do škol, který zaštiťuje Evropská unie společně  

se Středočeským krajem.  V minulých letech u tohoto 

projektu bohužel nevybírala děti přímo škola a její 

učitelé, kteří nakonec vědí o sociální situaci rodiny nejvíce, ale Úřad práce.  

U některých rodičů se setkala s pozitivní reakcí, jsou i rodiče, kteří bohužel o této 

možnosti nevědí, protože nejsou vedení na úřadu práce. Ve školním roce 2022/23 obědy 
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využili 4 rodiče a jejich děti tak mohly chodit na obědy.  I v dalším školním roce 2023/24 

budeme v projektu pokračovat. Změna je život, a tak i tento projekt doznal změn.  Děti bude 

opět tipovat škola a její zaměstnanci, poté bude nabídnuto rodičům. Uvidíme, kolik jich bude 

mít zájem. 

Bc. Hana Šumpíková 

                     

 Obědy pro děti 

Naše škola již od roku 2019 spolupracuje s obecně prospěšnou společnosti WOMEN 

FOR WOMEN, o.p.s. (Vlastislavova 152/4, 140 00 Praha 4 - Nusle) na pomoci rodinám 

s hrazením obědů ve školní jídelně. Díky této spolupráci jsme opět mohli nabídnout pomoc 

se zajištěním obědů pro naše žáky a ulehčit zákonným zástupcům s rodinnými výdaji.  

Projekt Obědy pro děti je jedním z mnoha projektů obecně prospěšné společnosti 

WOMEN FOR WOMEN, o.p.s., která pomáhá rodinám s dětmi, jež se ocitly v tíživé životní 

situaci.  Cílem projektu je pomoci dětem, kdy jejich rodiny řeší složitou životní, či finanční 

situaci a nemohou si dovolit uhradit obědy ve školních jídelnách. Jsme si vědomi, že  

ke kvalitnímu vzdělávání patří také zajištění potřeb, pozitivního vnímání školního prostředí 

a posilování pozitivních sociálních vazeb formou společných obědů s kamarády.  Podpora 

stravování má pozitivní vliv i na zlepšení školní docházky a prevenci narušení vazeb 

s kolektivem spolužáků. 

V období od 1. 10. 202Ě do 30. 6. 2023 bylo do projektu celkem přihlášeno 48 žáků. 

Na jejich obědy škola obdržela finanční dar ve výši 277 802 Kč. Na základě vyúčtování za 

kalendářní rok 2022/2023 byl organizaci vrácen přeplatek ve výši 25 064 Kč. V letošním 

školním roce tak byla z více než 90 % využita poukázána částka finančního daru.  

Úsilí a spolupráci na tomto projektu hodnotíme pozitivně. Ceníme se spolupráce 

všech, kteří se na tomto projektu podíleli v školním roce 2022/2023. 

Bc. Zuzana Carvová 
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 Ovoce a mléko do škol 

Dalším školním projektem je ŠKOLNÍ PROJEKT – Mléko do škol + Ovoce a 

zelenina do škol. 

Dodávky jsou cca 1x měsíčně a jsou určeny pro žáky 1. – 5. tříd. V jednom závozu 

je mléko nebo mléčný výrobek a ovoce nebo zelenina. Všechny výrobky jsou už připraveny 

pro každou jednotlivou třídu, kdy si děti jen vyzvednou bedýnku s příslušným 

počtem.                                                         

Sortiment ovoce a zelenina – pomeranč, nektarinka, mandarinka bluma, hruška, 

jablka, mandarinka, meruňka, khaki, paprika, rajče.                                    

Sortiment mléčných výrobků – jogurt, tvrdý sýr, čerstvý sýr, žervé. 

Mimo tyto pravidelné dodávky jsou i doprovodné „ochutnávky“, kdy mají žáci 

možnost ochutnat exotické ovoce nebo zahraniční sýry. Pouze pro prvňáky pak firma dodává 

např. pomůcky do 1. třídy nebo svačinovou krabičku. Tyto dodávky jsou poslední 

prázdninový týden.  

Firma má ve škole i automat, který splňuje pamlskovou vyhlášku. 

Bc. Hana Šumpíková 

 

 Počítače dětem 

V rámci projektu „Počítače dětem“ předal městský zastupitel, pan Lukáš Pilc  

ve spolupráci s paní poslankyní Romanou Fischerovou a 

Nadačním fondem Simony Kijonkové 30 stolních počítačů 

vč. příslušenství a 15 NTB pro výuku žáků. 
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 Kontroly 

 IROP 

Projekt „Půdní vestavba“ z IROPu má udržitelnost 5 let. Letos jsme podávali již  

2. zprávu o udržitelnosti a obě jsou schváleny. Zároveň proběhla kontrola na místě, která 

také neshledala žádná opatření k nápravě. 
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 Veřejnosprávní kontrola 

Každoročně probíhá ve škole audit od našeho zřizovatele. I letošní byl bez opatření. 
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9 Výroční zpráva O poskytování informací 
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Tomáš Garrique Masaryk 

 

 

Končí školní rok 2022/2023. Rok plné práce, vysokého nasazení všech, kteří ve škole 

pracují.  

Poctivé pracovníky necharakterizuje jen to, že o své práci mluví. K rysům lidí, kteří 

berou poctivost v práci vážně, patří i podání pomocné ruky ve složité pracovní i životní 

situaci. Takovou školu budujeme – školu otevřenou, poctivou a podporující. 

 

VÁŽÍM SI PRÁCE VŠECH NAŠICH ZAMĚSTNANCŮ – JEDEN BEZ 

DRUHÉHO BYCHOM TAKOVOUTO ŠKOLU NEVYBUDOVALI. 

DĚKUJI!! 
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10 Přílohy 

Přehledné údaje o výsledcích vzdělávání žáků 
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